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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat
Képviselő-testülete

JEGYZŐKÖNYV

Készült: Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2023. december 14-én (csütörtök) 9.00 órától a Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
III. emelet 300-as tárgyalójában megtartott 12. rendes üléséről

Jelen vannak: Pikó András, Dr. Erőss Gábor, Rádai Dániel, Szili-Darók Ildikó, Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós, Czeglédy Ádám, Egry Attila, Gondos Judit, Hermann György, 
dr. Juharos Róbert, Könczöl Dávid, Sátly Balázs, Soós György, Stettner István, Szarvas 
Koppány Bendegúz, dr. Szilágyi Demeter, Veres Gábor, Vörös Tamás

valamint a jelenlévő meghívottak:
dr. Lehoczky Balázs - aljegyző, Hőrich Szilvia - gazdasági vezető, Illés Péter - 
Polgármesteri Kabinet vezetője, dr. Bojsza Krisztina - Jegyzői Kabinet kabinetvezető, dr. 
Szentesi Ádám György - Jegyzői Kabinet Jegyzői Referatúra referens, Czira Éva Mandula 
- Jegyző Kabinet Szervezési Iroda irodavezető, Antalicz Zsolt - Jegyző Kabinet 
Ügyfélszolgálati Iroda irodavezető, Borbás Gabriella - Kerületgazdálkodási Ügyosztály 
ügyosztályvezető, Tiszai Árpád - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály ügyosztályvezető 
Pfeifenróth Noémi - Költségvetési és Pénzügyi Ügyosztály Költségvetési Iroda irodavezető , 
Barta Ferenc - Főépítész, Városépítészeti Iroda irodavezető, dr. Kóródi Éva - Hatósági 
Ügyosztály ügyosztályvezető, Tóth Csaba - Hatósági Ügyosztály Igazgatási Iroda 
irodavezető, Nyeste Zsuzsanna - Hatósági Ügyosztály Anyakönyvi Iroda irodavezető, 
Nemes Gábor István - Humánszolgáltatási Ügyosztály ügyosztályvezető, Bajusz Ferenc - 
Közterület-felügyeleti Ügyosztály Ügyosztályvezető, Mezőfi Krisztina - Személyügyi Iroda 
irodavezető, Ludvig Éva - Belső Ellenőrzési Iroda irodavezető, Kovács Ádám György - 
Informatika Iroda irodavezető, Láng Gáborné - JGK Zrt. gazdasási igazgató,dr. Szirti 
Tibor - JGK Zrt. Vagyongazdálkodási igazgató, Sztanek Endre - JGK Zrt. 
városüzemeltetési igazgató, Magyar Balázs - JGK Zrt. parkolási igazgató, Nováczki 
Eleonóra - JGK Zrt. operatív munkatárs, Lágler Péter Károly - JKN Zrt. vezérigazgató, 
Csete Zoltán - RÉV 8 Zrt. műszaki igazgató, dr. Koroknai András- Józsefvárosi Szent 
Kozma Egészségügyi Központ főigazgató, Bonyhády Elek - BKIK VIII. kér. Tagcsoport 
elnöke, dr. Hőrich Ferenc - Hőrich és Varga Ügyvédi Iroda ügyvéd, dr. Varga Szilvia - 
Hőrich és Varga Ügyvédi Iroda ügyvéd, Őszi Éva - BKIK VIII. kér. bizottsági tag, bizottsági 
tag, Dr. Printz János Károly Dr. Printz és Társa Nemzetközi Könyvelőiroda könyvvizsgáló, 
Alexa György JKN Zrt. - JGK Zrt. operatív munkatárs, Aissou Erzsébet - Józsefvárosi 
Óvodák (JÓK) intézményvezető, Takács Gábor - JSzSzGyK intézményvezető, Koscsóné 
Kolkopf Judit - Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék intézményvezetője

Távolmaradást bejelentette: Sántha Péterné
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Pikó András
Tisztelt Képviselők! Jó reggelt kívánok mindenkinek! Tisztelettel köszöntőm a megjelent 
képviselőket, a meghívott vendégeket és valamennyi jelenlévőt. Tájékoztatom Önöket, hogy 
Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének ez évi 12. 
rendes ülését megnyitom. Kérem a tisztelt Képviselőket, hogy a határozatképesség 
megállapítása érdekében legyenek szívesek bekapcsolni a gépüket. Most a 
határozatképességet állapítjuk meg, jelen van 16 képviselő, hiányzik 2 képviselő, tehát a 
Képviselő-testület határozatképes. A minősített többséghez 10 egybehangzó szavazat 
szükséges, az egyszerű többséghez pedig 9 egybehangzó szavazat.
Tájékoztatom a Tisztelt Képviselőket, hogy egy sürgősségi indítvány érkezett, a sürgősségi 
indítványt 2023. december 13-án szerdán kapták meg. Az SZMSZ, majd mindjárt mondom 
nálam egyelőre eddig egy volt, aztán már rátérünk a következőkre is. Az SZMSZ értelmében 
a sürgősségi indítványok napirendre vételéről egyszerű többséggel kell dönteni. Először arról, 
amiről mindannyian tudunk, tehát a „Józsefváros Szent Kozma Egészségügyi Központtal 
kapcsolatos 2024. évi költségvetést érintő döntés meghozatalára” című sürgősségi 
indítványról kell döntenünk. Kérem, hogy döntsünk róla.
11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
381/2023. (XII. 14.) számú határozata

(11 igen, 5 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy az alábbi sürgősségi indítványt napirendre veszi 7. napirendi pontként:

Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központtal kapcsolatos a 2024. 
évi költségvetést érintő döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Helyszíni kiosztással sürgősségi indítványt kaptunk Vörös Tamás FIDESZ-KDNP 
frakcióvezető és Szilágyi Demeter FIDESZ-KDNP képviselő az elöteijesztők. Az SZMSZ- 
ünk szerint az ilyen sürgősségi indítványokról akkor tudunk tárgyalni, hogyha a Jegyző 
törvényességi észrevételével együtt a Polgármester időben megkapja a sürgősségi indítványt. 
Ez nem történt meg, kérem Jegyző urat, hogy tájékoztassa a tisztelt Képviselőket ennek az 
indítványnak a törvényességi álláspontjáról, mert hogy ezt nem csatolták az előterjesztők az 
előterjesztésükhöz és ezután pedig dönteni fogunk róla.

Dr. Lehoczky Balázs
Köszönöm a szót Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-testület! Igen, most ülés előtt reggel 
kaptam meg aláírva az előterjesztést és az SZMSZ 106. § (1) bekezdése meghatározza, hogy a 
Képviselő-testület az előterjesztéseket a Jegyző törvényességi ellenőrzését követően a 
Polgármesternél írásban kell benyújtani legkésőbb a sürgősségi indítvány és a helyszíni 
kiosztású előterjesztés kivételével a Képviselő-testületi ülés előtt 9 nappal. Ezzel 
kapcsolatosan azt tudom elmondani, hogy feltételezi ez az SZMSZ-rendelkezés, hogy a 
Jegyző törvényességi észrevétele vagy törvényességi kontrollja rajta van ezen az 
előterjesztésen, mivel az ülés előtt kaptam meg írásban nem szerepel, ugyanakkor volt ezzel 
kapcsolatosan egy előzetes levelezés, mert írásban is megkaptam az előterjesztést két 
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alkalommal is és azzal kapcsolatosan törvényességi észrevételt tettem a tegnapi nap folyamán 
és ez nem került csatolásra.

Pikó András
Akkor kérem, hogy ismertesse.

Dr. Lehoczky Balázs
Itt van nálam a törvényességi észrevétel, akkor elmondom, ezzel kapcsolatosan az 
Önkormányzat tulajdonában álló nem lakás céljára szolgáló helyiségek bérbeadásának 
feltételeiről szóló 35/2013. számú önkormányzati rendelet 7. § (1) bekezdése e) pontja alapján 
helyiséget csak versenyeztetés alapján lehet bérbe adni. Ha a beköltözhető forgalmi értéke 
eléri vagy meghaladja a nemzeti vagyonról szóló törvényben meghatározott összeget és a 
bérbeadás időtartama a 180 napot meghaladja Magyarország 2023. évi központi 
költségvetéséről szóló 2022. évi XXV. törvény 7. § (2) bekezdése szerint a nemzeti vagyonról 
szóló 2011. évi törvény Nvtv 11 § (16) bekezdésében meghatározott értékhatárt 2023. évben a 
hasznosítással érintett rész tekintetében, ami 25.000.000 forint egyedi bruttó forgalmi érték. 
Arra, hogy az épület értéke meghaladja a 25.000.000 forint értéket, így bérbeadni csak 
pályáztatás útján lehet a helyiséget. Lehetséges azonban a Fellegnyitogató Alapítvány által 
végezni kívánt tevékenység végzésére pályázatot kiírni, amihez az Önkormányzat ingyenesen 
biztosítaná a helyiséget, ugyanakkor ebben az esetben szükséges a helyiséget korlátozottan 
forgalomképes vagyonná nyilvánítani a Képviselő-testületnek oly módon, hogy módosítja a 
Budapest önkormányzat vagyonáról és a vagyon feletti tulajdonosi jogok gyakorlásáról szóló 
66/2012. évi önkormányzati rendeletet. Az előterjesztés, tehát nem felel meg a jogszabályi 
előírásoknak.

Pikó András
Köszönöm szépen Jegyző úr, szavazni fogunk az előterjesztésről, kérem, hogy szavazzunk 
most. Tudjuk, hogy ügyrendi, majd végigmegyünk a szavazáson is, és utána. Először most 
döntés a Jegyző törvényességi álláspontjának az ismeretében.
A Képviselő-testület 6 igen, 2 nem és 9 tartózkodással elutasította a napirendre vételt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
382/2023. (XII. 14.) számú határozata

(6 igen, 2 nem, 9 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elutasítja a Vörös Tamás Fidesz-KDNP frakcióvezető és dr. Szilágyi Demeter Fidesz- 
KDNP képviselő által benyújtott alábbi sürgősségi indítvány napirendre vételét.

Javaslat a Budapest VIII. kerület, Jázmin utca 2-4. szám alatti ingatlan 
kedvezményes bérbeadására a Fellegajtó Nyitogatók Alapítvány részére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Vörös Tamás Fidesz-KDNP frakcióvezető, dr. Szilágyi Demeter Fidesz- 
KDNP képviselő
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Pikó András
A másik előterjesztést nem látom, nálam nincs, mind a kettő a Fellegajtóról szól. Van másik 
előterjesztése esetleg? írásban kell, én nem kaptam meg, ne haragudjanak. Én nem kaptam 
meg, bocsánat, most kaptuk meg, jó. Ennek az előterjesztésnek az előterjesztői Vörös Tamás 
és Szilágyi Demeter képviselő urak „Javaslat kedvezményes várakozásra jogosultak körének 
bővítéséről szóló 27/2022-es számú önkormányzati rendelet módosításáról és kártalanításról. 
Arra kérem aljegyző urat, hogy ismét ismertesse a törvényességi álláspontját ebben.

Dr. Lehoczky Balázs
Köszönöm a szót, Polgármester úr, hát először is ezt ugye így most tévedésből ugyan, de nem 
kaptuk meg az ülés kezdete előtt. Igen, írásban előterjesztett és ez nem történt meg és az 
írásos anyagra tudom rátenni a jegyzői kontrolomat. Ez nem írásos előterjesztés, ugyanakkor 
ezzel kapcsolatosan sem került csatolásra az előzetesen egyébként megadott törvényességi 
észrevételem, úgyhogy ezt most ismertetem. Az SZMSZ 5. mellékletének 1.3 alpontja szerint 
a követelménynek nem felel meg az előterjesztés. Tekintettel arra, hogy az előterjesztésben 
nem kerül ismertetésre, hogy a döntésnek milyen pénzügyi vonzata van, az előterjesztésből 
hiányzik a pénzügyi hatások közép- és hosszútávú elemzése, döntéssel járó önkormányzati 
kiadás összegszerű meghatározása, valamint az ehhez kapcsolódó pénzügyi fedezet 
megjelölése. Az előterjesztés mellékletét képező rendelet-tervezet úgy módosítaná 
kedvezményes várakozásra jogosultak körének bővítéséről szóló 27/2022-es számú 
önkormányzati rendelet rendelkezését, hogy 100%-os kedvezményt biztosít a kerületi lakosok 
részére az 1. és 2. gépjármüvei való parkolásra. A közúti közlekedésről szóló 1988 évi I. 
törvény 48 § (5) bekezdés e) pontja alapján a díjfizetés alól mentesített, valamint 
kedvezményes várakozásra jogosultak körét, a kedvezményes várakozási díj mértékét a 
Fővárosban a Fővárosi Közgyűlés állapítja meg azzal, hogy a kedvezményes várakozásra 
jogosultak körének bővítésére a Képviselő-testület jogosult. A Budapest Főváros 
Közgyűlésének Budapest főváros közigazgatási területén a jármüvei várakozás rendjének 
egységes kialakításáról, várakozás díjáról és üzemképtelen jármüvek tárolásának 
szabályozásáról szóló 30/2010. rendeletének 10 § (5) bekezdés a) pontja alapján a kerületi 
önkormányzat az első gépjármű vonatkozásában megállapíthat 100%-os díj kedvezményt, 
azonban a fővárosi rendelet 10 § (5) bekezdés bb) alpontja alapján 2. gépjárműre csak akkor 
állapíthat meg 100%-os díjkedvezményt a kerületi önkormányzat ha a kérelmezett gépjármű 
teljesen gáz- vagy elektromos üzemű. A rendelet-tervezet elfogadásával az Önkormányzat 
túlterjeszkedne a közúti közlekedésről szóló törvény 48 § (5) bekezdés e) pontja szerinti 
felhatalmazáson, valamint sértené az Alaptörvény 32. cikk (3) bekezdését is, mivel 
önkormányzati rendelet nem lehet ellentétes más jogszabállyal, jelen esetben a fővárosi 
rendelet fent hivatkozott rendelkezésével. Ez alapján az előterjesztés nem felel meg a 
jogszabályi előírásoknak.

Pikó András
Köszönöm szépen, most akkor ez alapján a jegyzői törvényességi észrevétel tudatában 
legyenek szívesek szavazzunk erről a napirendre vételről. Kérem, hogy szavazzunk.
6 igen, 10 nemmel, 1 tartózkodás mellett elutasítottuk a napirendre vételt.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
383/2023. (XII. 14.) számú határozata

(6 igen, 10 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elutasítja a Vörös Tamás Fidesz frakcióvezető és dr. Szilágyi Demeter Fidesz-KDNP 
képviselő által benyújtott alábbi sürgősségi indítvány napirendre vételét.

Javaslat a kedvezményes várakozásra jogosultak körének bővítéséről szóló 27/2022.
(IX. 22.) önkormányzati rendelet módosításáról és kártalanításról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Vörös Tamás Fidesz-KDNP frakcióvezető, dr. Szilágyi Demeter Fidesz- 
KDNP képviselő

Pikó András
Tájékoztatom a Tisztelt Képviselőket, hogy a meghívó szerinti 6. napirendi pont „Javaslat 
döntések meghozatalára a kerületet érintő beruházások okán" címmel a Képviselő-testület 
2023. december 11-én hétfőn megtárgyalta döntéshozatalnak a tárgyában, ezért a meghívó 
szerinti napirendi javaslat visszavonásra került. A meghívó szerinti 9. napirendi pont 
pótkézbesítéssel megküldött előterjesztésének címe „Javaslat Budapest VIII. kerület, Diószegi 
Sámuel utca 17. szám alatti társasház rendkívüli támogatására’* címe pontosuk és a meghívó 
szerinti 29. napirendi pontot a Polgármesteri Tájékoztatót javaslom első napirendi pontként 
tárgyalni, hogy ismertethesse Önökkel azt, hogy mi történt a Pázmány beruházás ügyében. 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy ez alapján a meghívó szerinti 29. napirendi pont 
számozása 1. napirendi pontra változik, az 1-es 5-ös napirendi pontok számozása 2-es 6-os 
napirendi pontra változik, a sürgősségi indítvány számozása 7-es napirendi pontra változik, a 
meghívó szerinti 7-től 28-as napirendi pontok számozása pedig 8 és 29-es napirendi pont 
számozásra változik. Megadom a szót Szilágyi Demeter képviselő úrnak ügyrendiben, 
parancsoljon!

Dr. Szilágyi Demeter
Köszönöm szépen a szót, azért azt tisztelettel szeretném kérdezni Aljegyző úrtól, hogy amikor 
azt mondja, hogy anélkül nem lehet napirendre vermi, hogy Ön ráteszi a törvényességi 
bélyeget vagy nem, hogy azt mi alapján mondja, másrészt különösen szerintem röhejes, amit 
csinálnak, hiszen úgy olvasta föl az ezzel kapcsolatos véleményét, hogy azt mondta, hogy 
nem kapta meg ezeket az előterjesztéseket. De megkapta, 9 nappal ezelőtt is megkapta, tegnap 
is megkapta, mégsem került kiküldésre a képviselőknek, hogy ez alapján tudjanak döntést 
hozni, és Önök most ezt a játékot fogják valószínűleg velünk játszani, hogy hozunk olyan 
előterjesztéseket, ami most konkrétan egy sérült gyermekek számára szolgáló otthon 
létrehozását biztosította volna, de Önök ezt most leszavazták és nem támogatták. Különböző 
bürokratikus eszközökkel próbálják ellehetetleníteni a munkánkat, ahelyett egyébként, hogy 
segítettek volna minket abban ...
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Pikó András
Képviselő úr, ügyrendinél legyen szíves az eljárásra

Dr. Szilágyi Demeter
... és valószínűleg ez egyre, ahogy haladunk előre az időben, Polgármester úr, egyre 
idegesebben fogja majd ezeket ...

Pikó András
Nem figyelmeztetem, tartsuk be az SZMSZ-t.

Dr. Szilágyi Demeter
... belevágni a szavunkba ...

Pikó András
Ügyrendi hozzászólás, legyen szíves ...

Dr. Szilágyi Demeter
Egyre inkább igyekszik majd ellehetetleníteni munkánkat, hiszen így teljesen egyértelművé 
válik az, hogy Önök nem az itt lakók érdekeit képviselik, hanem valami egészen mást és ezért 
próbálja bürokratikus eszközökkel ellehetetleníteni a dolgunkat, ezért próbálja elvenni tőlem a 
szót, amikor éppen beszélek, ezért fog belevágni minden egyes alkalommal, amikor valami 
kerületiek érdekében miatt fontos dolgot szeretnék mondani.

Pikó András
Mi a javaslata?

Dr. Szilágyi Demeter
Én azt szeretném tisztelettel kérni a Hivataltól, hogy biztosítsa azt a feltételt, hogy a 
sürgősségi indítványunkat mindenki megismerje, mindenki megkapja, és megfelelő módon 
tudjanak arról dönteni, hogy erről a sürgősségi indítványról tárgyalhassunk, mert azt 
gondolom, hogy az amilyen feltételrendszert most Önök itt előállítottak, az nem alkalmas 
erre, köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen, megragadnám az alkalmat, hogy tájékoztassam a tisztelt Képviselőket, 
hogy az SZMSZ alapján az ülés vezetésénél maximálisan érvényesíteni akarom levezető 
elnöki jogköröket, azzal kapcsolatban, hogy az ülés méltóságát és a vita folyamatosságát 
biztosítani tudjam, ezért felhívom a figyelmet mindenkinek, hogy aki a másik képviselőnek a 
hozzászólását bekiabálásokkal próbálja megzavarni azt először figyelmeztetni fogom, utána 
pedig meg fogom tőle vonni a szót, mivelhogy zavarja a Képviselő-testület ülését. Az 
ügyrendi javaslatok tekintetében pedig azt a szabályt fogom érvényesíteni, hogy mivel az 
ügyrendi szavazásnál vagy az ügyrendi javaslatoknál természetesen minden képviselőnek van 
joga és élhet is azzal a joggal, hogy ügyrendi kérdésben szólaljon meg, de az legyen valóban 
ügyrendi, ne tartalmazzon véleményt, ne beszéljen másról, hanem az ügyrendről beszéljen. 
Hogyha jól értem, akkor itt most egy választ vár Jegyző úrtól, hogyha még egyszer ugyanez 
az ügyrendi javaslat a válasz után előkerül, hogy válaszoljon az nem ügyrendi ok, hogy Ön 
nem értette meg a Jegyzőnek a válaszát. Abban az esetben figyelmeztetni fogom, és hogyha 
másodszor is elő fog kerülni ugyanez az ügy, akkor meg fogom vonni Önöktől a szót, illetve 
attól, aki ismét elő fogja hozni ezt a kérdést. Parancsoljon, Aljegyző úr!
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Dr. Lehoczky Balázs
Köszönöm a szót, Polgármester úr. Tájékoztatom a Tisztelt Képviselő-testületet, hogy ezekről 
a javaslatokról a Képviselő-testület már döntött és ezeket az előterjesztéseket a jegyző 
törvényességi észrevételével együtt lehet előterjeszteni a Képviselő-testületnek, az SZMSZ 44 
§ (3) bekezdése alapján. Ezek egyébként nem így kerültek előterjesztésre, de több ok van arra, 
ami miatt ez nem jogszerűen került előterjesztésre, ugyanakkor igazuk van, itt teljes 
mértékben a tisztelt Képviselő-testületnek a jogköre abban dönteni, hogy annak ellenére, hogy 
én milyen törvényességi észrevételt teszek, Önök ezt napirendre veszik, vagy nem veszik 
napirendre. Köszönöm.

Pikó András
Nem vettük napirendre. Vörös Tamás képviselő úr, parancsoljon!

Vörös Tamás
Köszönöm a szót, nehéz úgy dönteni, hogyha nem osztotta ki a Hivatal a vonatkozó 
előterjesztéseket, tehát nem tudom, hogyha a Képviselő-testületnek joga van dönteni, akkor 
miért nem osztották ki ezeket az előterjesztéseket. Akkor Ön korlátozta a Képviselő-testület 
jogkörét ezáltal, hiszen úgy hoztak döntést, hogy nem ismerték a szöveget. Ön nem végezte el 
a munkáját, és nemcsak azért nem végezte el a munkáját, Aljegyző úr, hanem azért, mert ezt 
az előterjesztést Ön ismeri, és nem tette meg ezeket az észrevételeit szándékosan. 
Nyilvánvalóan annak érdekében, hogy benyújthatóvá váljon, vagy Ön által is elfogadásra 
kerüljön, tehát nem tudom, hogy mi ez az időhatár, 1 év, 2 év vagy 4 év, amíg Ön, mondjuk, 
elbírál egy ilyen előterjesztést. Mi ezt SZMSZ-szerüen benyújtottuk. Ön nem írta le a 
határidőig, hogy nem véletlenül szól az SZMSZ úgy, hogy a törvényességi észrevétellel 
együtt kell beadni. Mi azt megelőző időpontban beadtuk. Ön semmilyen érdemi, a határidő 
lejártáig érdemi észrevételt nem tett, most meg azt mondja, hogy hát sajnos így jártak, ilyen 
alapon nem lehet előterjesztést kérni. Én észrevettem ...

Pikó András
Mi a javaslata?

Vörös Tamás
Mindjárt elmondom, hogyha nem üvöltözik bele.

Pikó András
Bocsánat, mi a javaslata?

Vörös Tamás
A másik javaslatom az, hogy természetesen ezt vegye most a napirendjére a Képviselő
testület, kerüljön kiosztásra, Aljegyző úr észrevételeit ismerje meg a Képviselő-testület és 
annak ismeretében tudunk dönteni a szükséges módosításokról vagy nem. De ez jelen 
pillanatban a Képviselő-testület munkájának az ellehetetlenítése, különösen Adventi 
időszakban egy ilyen fontos kérdésről, sérült gyerekekről, ez botrány. Tanácselnök urat, mert 
inkább így kéne Önt szólítani pedig szeretném fölhívni, hogy Önnek nincsen joga a szó nem 
megadására, megvonására is akkor, hogyha ez alapos indok és a szó már valakinél van, tehát 
Önnek nincsen joga, hogy szelektálja, hogy kinek adja meg a szót és kinek nem adja meg a 
szót, és arra sincsen joga, hogy gyakorlatilag elmondja, hogy az ügyrendi javaslatnak arról 
kell szólnia, mert hogyha Aljegyző úr nem ért egyet valaki vagy egy új körülményre hívja fel 
a figyelmet, akkor abba menekül, hogy ezt nem értette meg valaki. Az óvodában lehet, hogy 
ez az érvkészlet elégséges, de komoly emberek között biztos, hogy nem. Az ügyrendi 
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javaslatot, Ön nem szelektálhat Polgármester úr. Lehet, hogy ez Önnek kényelmetlen, nem 
szereti a kompetitiv helyzeteket, mert nem érzi benne túl jól magát, de a politika az egy ilyen 
világ, ha nem megy, akkor tényleg el kell menni egy olyan munkakörbe, ahol kevésbé vannak 
ilyen vitás helyzetek. Most én azt kérem ügyrendben

Pikó András
Bocsánat, mi az ügyrendi javaslata?

Vörös Tamás
Elmondtam már, nem tudom, elismételjem megint?

Pikó András
Nem, akkor befejezné, hiszen már elmondta.

Vörös Tamás
Nem, akkor fejezem be, amikor úgy gondolom, hogy az ügyrendi javaslatom teljes 
mértékben, minden körülmények között ki lett bontva és én azt hiszem, hogy az ülésvezetés 
az ügyrendi kérdéseknek egyik kardinális része, Ön pedig olyan dologgal fenyeget, amihez 
Önnek nincsen joga Polgármester úr (gong) és Aljegyző úrnak kellett volna felhívni a 
figyelmet arra, hogy a Polgármester olyan dolgokkal

Pikó András
Szeretném Önöknek fölhívni a figyelmét arra, hogy a hatályos SZMSZ-ünknek a 21. §-ának a 
(2) bekezdése úgy fogalmaz, hogy a levezető elnök gondoskodik a Képviselő-testületi ülés 
rendjének a fenntartásáról és az a) pont úgy szól, hogy a tárgytól eltérő ugyanazon érvet 
megismétli hozzászólót előbb figyelmezteti, utána pedig ismétlődő esetben megvonja tőle a 
szót. Ezzel a jogommal fogok élni ügyrendi kérdésekben és egyébként. Nem tudom, hogy 
átaludta-e a Jegyző úrnak a válaszát. Jegyző úr egyértelműen elmondta, figyelmeztettem, ne 
szóljon közbe jó, tehát meg fogom vonni a szót. Bocsánat levezető elnökként csak 
fölszólítottam, Önt is figyelmeztettem, a következőnél meg fogom vonni Öntől a szót! 
Bocsánat, levezető elnök vagyok, tehát figyelmeztethetem a képviselőt arra, hogy a tárgyhoz 
kapcsolódóan szóljon hozzá. Egry úrtól meg fogom vonni a szót. ... Nem fogom megadni, 
nem ebben a napirendben, természetesen minden ebben a napirendben érvényes. Az SZMSZ- 
ben itt van benne, az előbb jeleztem. Nem tudom, hogy a többi képviselő igényli-e, hogy 
ismét elmondjuk-e azt, hogy miért törvénysértő az indítvány. Az egyik a nemzeti 
vagyontörvényt sérti, a másik esetben pedig magasabb jogszabályt sért. Ezeket a jegyzői 
észrevételeket szerintem komolyan kell venni, úgyhogy ha aljegyző úr akar még hozzászólni, 
akkor parancsoljon, ha nem, akkor haladunk tovább. Parancsoljon!

Dr. Lehoczky Balázs
Köszönöm a szót, Polgármester úr, egyrészt számomra határidő törvényességi vizsgálatra 
nincs meghatározva. Önök két alkalommal benyújtották ezt, első alkalommal ugyanezt leírta 
Önöknek Polgármester úr, semmit nem változtattak az előterjesztésükön. Második 
alkalommal benyújtották szintén word dokumentumban e-mailen megküldve, ami nem 
hivatalos benyújtás, de arra alkalmas, hogy már előzetesen tudom véleményezni az anyagot, 
amit egyébként ezúton köszönök Önöknek, hogy nemcsak egy címet adnak meg, amiből nem 
tudok semmit, hanem egy anyagot is kaptam és második alkalommal erre én válaszoltam, 
tehát Önök, amit én most felolvastam az ülésen, már két alkalommal látták, tehát az nem igaz, 
hogy ez nem volt Önökkel közölve, amit én most elmondtam.
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Pikó András
Jó, ebben az ügyben további ügyrendnek nincsen helye, de, meg fogom vonni a szót. 
Mondtam kétszer, ismétlődő, az SZMSZ 24. §-ának (2) bekezdésének az a) pontja tárgytól 
eltérő vagy ugyanazon érvet ismétlődőt figyelmezteti, ez megtörtént és ismétlődő esetben 
pedig megvonja tőle a szót. Vörös Tamás parancsoljon!

Vörös Tamás
Köszönöm szépen, Aljegyző urat kérdezem, hogy a Polgármester által elmondott ülésvezetöi 
jogkör az SZMSZ-be, hol van benne? Tehát, hogy ö előzetesen nem adja meg a szót az arra 
jelentkező képviselőnek, mert nem tudom, úgy gondolja. Ezt, legyen olyan kedves, ezt 
bogarássza már ki onnan, hogy nem megvonja a szót, a megvonja a szót az azt jelenti, hogy 
valaki beszél és attól megvonják a szót. Az, hogy nem adja meg a szót, hogy erre hol van 
jogköre az SZMSZ-be ezt mondja már el és azt is tegye már meg Aljegyző úr, hogy 
megindokolja, hogy amikor a Polgármester olyan jogkörökről beszél, ami nincsen a birtokába, 
Ön miért nem figyelmezteti a Polgármestert, hogy olyan jogokat vindikál magának, 
amilyennel nem bír, ez az egyik ...

Pikó András
Köszönöm.

Vörös Tamás
... észrevételem az Ügyrend vonatkozásában. A másik észrevételem az Ügyrend 
vonatkozásában, hogy Aljegyző úr gyakorlatilag arról beszélt, hogy számára semmilyen 
határidőt nem jelent a hatályos SZMSZ, ezért gyakorlatilag lehetetlen, hogyha ö nem üti rá a 
pecsétet, lehetetlen előkészítést készíteni. Gyakorlatilag átvette, úgy látom, az előterjesztések 
fölött a kontrollt így egy személyben. Azt szerette volna megkérdezni, hogy megérkezett-e a 
benyújtási határidőig az Ön észrevétele, tehát volt-e lehetősége az arra, hogy korrigálja az 
előterjesztő az Ön észrevételeivel a határidőig az előterjesztést, ez lenne a kérdésem. A másik 
kérdésem, hogy amikor írunk egy kérdést, arra miért nem érkezik válasz az Ön részéről, miért 
csak különböző telefonálások és nyomásgyakorlás után hajlandóak egyáltalán válaszolni 
ezekre a kérdésekre, de az első két kérdésem, azt hiszem, releváns és talán új Polgármester 
úrnak is, hátha most meg tudjuk az aljegyző úr álláspontját. Köszönöm.

Pikó András
Válaszolok aljegyző úr helyett az elsőre, hogy addig föl tudjanak ... vagy megadom neki a 
szót. Magatartási szabályok, az ülés rendjének fenntartása tárgykörben a már idézett 24/2/A, 
akitől megvonták a szót ugyanabban a tárgykörben nem szólhat hozzá. Ez azt jelenti, hogy a 
napirenden, tehát hogyha majd meg fogom Öntől vonni a szót, akkor abban a napirendben, 
amiben megvontam a szót, Ön már nem szólhat hozzá. De van, benne van az SZMSZ-ben, de, 
le van írva. így van, akitől a szót megvonták, ugyanabban a tárgykörben nem szólhat hozzá. 
Azt jelenti, hogy nem szólhat többet hozzá. Aljegyző úr, parancsoljon!

Dr. Lehoczky Balázs
Köszönöm a szót. Tehát az egyik kérdés az volt, hogy volt-e Önöknek lehetősége korrigálni 
az előterjesztésen? Természetesen volt, ezeket az észrevételeket egyszer a Polgármestertől, 
egyszer pedig tőlem megkapták. Semmit nem változtattak az előterjesztésen azon túl, hogy a 
sürgősséget egyébként megindokolták, egyébként az ellen nem volt kifogásom. Nem kapták 
meg?
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Vörös Tamás
Nem kaptuk meg, hogy elöteijeszthetö-e, a sürgősség meg kényszermegoldás, a 9 napos 
határidő előtt nem kaptuk meg. A Hivatal nem végzi el a feladatát.

Pikó András
Szeretném, hogyha visszatérnénk a normál ügyrendhez, magyarán ne dumálgasson bele, 
legyen szíves, aljegyző úr válaszol, aztán utána majd, de az ...

Dr. Lehoczky Balázs
Nem olvastam az SZMSZ-ben, hogy van ilyen kötelezettségem, bocsánat.

Pikó András
Jó, van más hozzászólása? Nincs. Juharos képviselő úr, parancsoljon! Ügyrend. Mi lenne az 
ügyrendi javaslata?

Dr. Juharos Róbert
Igen, azért igyekeztem eddig mérsékelt és szakmailag megtámasztható irányvonalat vinni, 
ezért most azt gondolom, hogy egy olyan típusú történettel találkoztunk, ami eddig nem 
nagyon volt. A képviselői alapjogok korlátozása, a képviselői jogoknak az ilyen típusú 
korlátozása, kijátszása, megvezetése azt gondolom, hogy és ráadásul mindezt törvényességi 
oldalról kívánják előadni, ez szerintem gyalázatos, ezt nagyon gyorsan abba kellene hagyni, 
mert ebből konfliktus lesz. Olyan konfliktus lesz, ami még nem volt ebben a kerületben. Én 
megfontolásra fogom ajánlani a frakciónak az üléstől való távolmaradást egészen addig, 
ameddig nem állítják helyre a Hivatal működését és a jogszerű ..., olyan nincsen, hogy egy 
képviselő beküld egy előterjesztést és 9 napon keresztül nem kerül elő, nem kerül kiosztásra. 
A képviselőknek az a joga, az előterjesztés joga megilleti. Önök ezt most kérdésessé tették, és 
ezt jogszerű köntösbe kívánják becsomagolni. Ezt nagyon határozottan szeretném 
visszautasítani. Az elmúlt 31 esztendőben nem volt erre példa, tehát Önök most olyan 
határokat feszegetnek, hogy ki fog menni a biztosíték. Értem, hogy közeledik a választás, de 
őrizzék meg a higgadtságukat, a nyugalmukat, és próbálják összeszedni ezt a széthullott 
Hivatalt, rendet vágni, mert irgalmatlan kuplerájt csináltak itt.

Pikó András
A jelenlévő hivatali dolgozók nevében kikérem azokat a szavakat, amiket Ön mondott, a 
Hivatal nincsen széjjel esve, a Hivatal nagyszerűen dolgozik. Önök 9 nap után megkapták 
aljegyző úrtól a törvényességi észrevételt. Volt idejük arra, hogy korrigáljanak, nem tették 
meg. Nem, de, ez igaz. A másik pedig, hogy azt szeretném kérni, hogy ne fenyegetőzzön, jó, 
ez viszont biztosan nincsen benne a politikai kultúránkban. Tehát most mind a hárman azt 
csinálják, amire már fölhívtam a figyelmet, hogyha akadályozzák a másikat a mondandója 
elmondásában bekiabálással, akkor figyelmeztetem és utána pedig nem fognak szót kapni. 
Vörös Tamás, parancsoljon!

Vörös l'amás
Köszönöm szépen, aljegyző úr nem válaszolt rá, a válaszát a rendes előterjesztéshez 
szükséges határidőn belül megtette-e, mert onnantól kezdve a sürgősségi előterjesztést, a 
Képviselő-testület az egy másik rezsim. A képviselő-testületnek döntenie kell a sürgősségi 
felvételről. Más esetben pedig a Polgármesternek elő kell terjesztenie a napirendet. Ez a 
kérdés, hogy az első esetben Ön megtette-e az észrevételeit, felvette-e az előterjesztőkkel a 
kapcsolatot, megtette-e a javaslatokat annak érdekében, hogy az elöteijesztés tárgyalható 
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legyen vagy sem, ez a kérdés. A Polgármesternek pedig szövegértési problémái vannak, mert 
a szó megvonása az azt jelenti, hogy értelmezzük, hogy valaki megkapja a szót, majd eltér a 
tárgytól, attól megvonja a Polgármester, de nem arra, hogy előzetesen vélt vagy valós nem 
tudom én, milyen retorziók vagy vélt vagy valós sérelmei gyakorlatilag ezeket a sérelmeket 
ilyen színpadias jelenetek közepette arra használja fel, hogy ne adja meg a Képviselőknek a 
szót. Erre nincs joga. Most olvasta föl, amiről mi beszélünk Önnek nincsen joga és az 
Aljegyző úr pedig elfelejtette, még folytatom. Elfelejtette figyelmeztetni erre a Polgármester 
urat, sokadszorra nem teszi a kötelességét, mi tudomásul vettük, hogy az Aljegyző a politikai 
mezőbe csúszott, ennek megfelelően is fogjuk kezelni az ö személyét, köszönöm.

Pikó András
Még egyszer elmondom 24. § (2) bekezdés a) pont, akitől a szót megvonták ugyanabban a 
tárgykörben ugyanabban a napirendben nem szólhat többet hozzá. A szómegvonás az azt 
jelenti, a szómegvonás azt jelenti, hogy abban a napirendben továbbiakban szót nem kap. így 
van, akitől megvonták így van, így van, de nyilván mikor kimondtam, hogy megvonom Öntől 
a szót onnantól kezdve Ön ahhoz a napirendhez vagy abban a részben, most például a 
napirend előtt nem kaphat tovább szót. Képviselőként ügyrendi javaslattal élnék, azt 
szeretném kérni a tisztelt Képviselőket, hogy térjünk át a munkára és szavazzunk a 
napirendről, ez az ügyrendi javaslatom és erről most fogunk szavazni. Az Ügyrendi 
javaslatom az az, hogy dolgozzunk, egyszerű többséggel fogadjuk el a napirendet és térjünk rá 
az első napirendre. Kérdeztem a tisztelt Aljegyző urat, hogy kíván-e bármilyen észrevételt 
tenni az Ön előző hozzászólására? Ö úgy gondolja, hogy elmondta az összes érvét, elmondta 
az összes válaszát, úgyhogy fogadjuk el, végül még nem fogadtuk el a napirendet. Még az 
ügyrendiknél tartunk. Ez például nem egyszerű indítvány lesz. Tehát az ügyrendi javaslat az 
az, hogy fogadjuk el egyszerű többséggel, kíván-e dönteni most egyszerű többséggel a 
napirendről a Képviselő-testület. Nem, én vagyok az első, az első, de én vagyok az első, 
utánam jön Szilágyi Demeter, amennyiben ezt elfogadjuk. Utána szavazzunk a napirendről és 
utána pedig elkezdünk dolgozni. Kérjük a szavazást most, ha jól láttam akkor a jelen lévő 
fideszes képviselők nem éltek a képviselői jogukkal, tehát akkor bocsánat, vegyük le, jó, hogy 
nem fognak szavazni.
10 igennel úgy döntöttünk, hogy a napirendről fogunk szavazni.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
384/2023. (XII. 14.) számú határozata

(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Pikó András polgármester ügyrendi javaslatát, miszerint a képviselő-testület 
szavazzon a napirendről.

Pikó András
Kérem, hogy szavazzunk a napirendről.
Megállapítom, hogy 10 igennel és 6 nemmel elfogadtuk a napirendet.

11



Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
385/2023. (XII. 14.) számú határozata

(10 igen, 6 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Képviselő-testület az SZMSZ 16. § (l)-(2) bekezdése értelmében a meghívóban kiküldött 
és az elhangzott módosítások szerint az alábbi napirendet fogadja el:

Napirend:

1. Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a 
veszélyhelyzet idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző 
ülés óta tett fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az 
átmenetileg szabad pénzeszköz állomány lekötéséről 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

2. Javaslat a Polgármester Hivatalnál közszolgálati jogviszonyban állók díjazásáról 
és egyéb juttatásairól szóló 46/2014. (XII. 12.) önkormányzati rendelet 
módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

3. Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz 
kapcsolódó döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

4. Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi üzleti tervének 
elfogadására, a 2024. évre szóló közszolgáltatási szerződések megkötésére, 
valamint a Szervezeti és Működési Szabályzat módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó JGK Zrt. igazgatósági elnök

5. Rév8 Zrt. 2024. évi Közszolgáltatási szerződésének és 2O24.évi előzetes üzleti 
tervének az elfogadása
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sárkány Csilla RÉV 8 Zrt. vezérigazgató

6. Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási 
szerződésének módosítására és a 2024. évi Közszolgáltatási szerződésének 
megkötésére
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Lágler Péter JKN Zrt. vezérigazgató
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7. Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központtal kapcsolatos a 2024. 
évi költségvetést érintő döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) SÜRGŐSSÉGI
Előterjesztő: Pikó András polgármester

8. Javaslat a Múzeum körút - Rákóczi út - Blaha Lujza tér északi és keleti oldala - 
József körút - Üllői út által határolt terület (Palotanegyed) Kerületi Építési 
Szabályzatáról (PALOTAKÉSZ) szóló 34/2019. (VIII.22.) önkormányzati rendelet 
módosítására és a hozzá kapcsolódó településrendezési szerződés megkötésére 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

9. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület egyesített építési szabályzatának 
elfogadására
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

10. Javaslat Budapest VIII. kerület Diószegi Sámuel utca 17. szám alatti társasház 
rendkívüli támogatására
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester

11. Javaslat közétkeztetés biztosítására a 2023/2024. tanév téli szünetének 
időtartamára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

12. Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 35/2023. (X. 19.) 
önkormányzati rendelet módosításával kapcsolatos döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darók 
Ildikó alpolgármester

13. Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „ESF-2023-HOMELESS - Social 
Innovation Practices to Combat Homelessness” („Társadalmi innovációs 
gyakorlatok a hajléktalanság leküzdésére”) tárgyú pályázati felhíváson való 
induláshoz szükséges döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester

14. Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és hajléktalan személyek 
részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatások 
tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester
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15. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által 
fenntartott Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében 
altatószoba kialakításához szükséges döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

16. Javaslat háziorvosi praxis elidegenítésével kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) ZART
Előterjesztő: Pikó András polgármester

17. Javaslat a Szeszgyár utca közterületi megújítása keretében tervezett vízvezeték 
kiváltással kapcsolatos tulajdonosi döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

18. Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével 
kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület
hasznosítási Bizottság elnöke

19. Javaslat a Cordia Global Ingatlanfejlesztő Zártkörű Esernyőalap - Cordia Global 
21. Ingatlanfejlesztő Részalappal településfejlesztési célt szolgáló felújítás 
elvégzéséről szóló megállapodás megkötésére és közterület-használati hozzájárulás 
megadására
(írásbeli előterjesztés) ZART
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Veres Gábor önkormányzati képviselő

20. Javaslat az Egaleo Önkormányzata által megvalósítandó, az Európai Bizottság 
által meghirdetett European Urban Initiative - Innovative Actions (Európai 
Városfejlesztési Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) pályázaton nyertes 
projekthez való csatlakozáshoz szükséges döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés
Előterjesztő: Pikó András polgármester

21. Javaslat a II. János Pál pápa téren létrejövő integrált parkhoz kapcsolódó 
kutyabarát fejlesztéshez kötődő döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

22. Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai 
belső ellenőrzési tervének meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros VIII. 
kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi belső 
ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Lehoczky Balázs jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
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23. Beszámoló a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a 
Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó 
átruházott hatásköreinek gyakorlásáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sátly Balázs Költségvetési és Pénzügyi Bizottság elnöke

24. Beszámoló a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. 
november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek gyakorlásáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor Tulajdonosi. Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

25. Beszámoló a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 
2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. 
és 2023. március 1. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott 
hatásköreinek gyakorlásáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Camara-Bereczki Ferenc Miklós Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság elnöke

26. Beszámoló a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2023. évi 
munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. és 2023. 
március 1. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott 
hatásköreinek gyakorlásáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Hermann György a Szociális. Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási 
Bizottság elnöke

27. Beszámoló a Külkapcsolatokért felelős Tanácsnok 2023. évi munkájáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz képviselő. Külkapcsolatokért felelős 
Tanácsnok

28. Beszámoló az Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok 2023. évi munkájáról 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Czeglédy Adám képviselő. Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok

29. Beszámoló a Gazdaságfejlesztési Tanácsnok 2023. évi munkájáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Stettner István képviselő. Gazdaságfejlesztési Tanácsnok

15



Napirend 1. pontja:
Polgármesteri tájékoztató a lejárt határidejű testületi határozatok és a veszélyhelyzet 
idején meghozott polgármesteri döntések végrehajtásáról, az előző ülés óta tett 
fontosabb intézkedésekről, a jelentősebb eseményekről és az átmenetileg szabad 
pénzeszköz állomány lekötéséről
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Az 1. napirendi pont tárgyalása következik. Az első napirendi ponthoz, tehát a tájékoztatóhoz 
van ügyrendi javaslatuk? Amennyiben nem ahhoz, akkor azonnal meg fogom vonni Öntől 
szót. De így van, tehát Szilágyi Demeter ügyrendi javaslata, parancsoljon! Tárgytalan. Vörös 
Tamás, parancsoljon!

Vörös Tamás
Köszönöm, ügyrendi javaslatom volt az előbb és nem szavazott róla a Képviselő-testület.

Pikó András
Mi volt az ügyrendi?

Vörös Tamás
Az volt az ügyrendi javaslatom, hogy kerüljön kiosztásra a vonatkozó két sürgősségi 
előterjesztés, annak ismeretében döntsön a Képviselő-testület a napirendre vételről, mert 
jelenleg nem volt meg ennek a feltételrendszere és utána nyilván annak megfelelően 
módosuljon a meghívó. Ez volt az ügyrendi javaslatom, amiről nem tette fel szavazásra a 
Polgármester úr, hogy valami olyan hülyeséget talált ki, hogy ő először mondta az ügyrendi 
javaslatát, percekkel később. Arra nem lehet ügyrendit kérni, hogy ügyrendbe kérem, hogy ne 
legyen több ügyrendi, ilyen nincsen.

Pikó András
Nem, ügyrendben kértem a szavazást a napirendről, arra hívom föl a figyelmét, hogy arról a 
javaslatról már korábban döntött a Képviselő-testület, nincsen ok arra, hogy ezt a döntést 
megváltoztassuk. A döntés az volt, hogy nem vesszük napirendre.

Az 1. napirendi pont tárgyalása következik, polgármesteri tájékoztatóban szeretném Önöket 
tájékoztatni arról, hogy mi történt a Pázmány-beruházás ügyében a legutóbbi Képviselő
testület alatt. Erre egyébként igényt fogalmazott meg a Képviselő- testület még a ..., 
figyelmeztetem, hogy ne kiabáljon közbe.

Vörös Tamás
Figyelmeztetem, hogy szabályosan vezesse az ülést.

Pikó András
Meg fogom vonni Öntől a szót.

Vörös Tamás
Nincs is nálam.
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Pikó András
Ettől én még megvontam Öntől a szót, tehát ebben a napirendben Önnek nem lesz, nem adjuk 
meg a szót. A Józsefvárosi Önkormányzat idén november 7-én helyezte ideiglenes helyi 
védelem alá a 36582-es helyrajzi számú ingatlanon található épületet, ez a Pollák Mihály tér, 
Bródy Sándor utca, Szentkirályi és Múzeum utca által határolt tömb. A Pest Megyei 
Kormányhivatal november 23-án kiadta erre a bontási engedélyt, szintén november 23-án a 
Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületi határozatban rögzítette az álláspontját, amely 
szerint nem ért egyet ennek az épületnek a társadalmi egyeztetés nélküli lebontásával, 
valamint felkérte a Polgármestert, hogy tájékoztassa erről a döntésről az illetékes minisztert és 
kérje a társadalmi egyeztetés mielőbbi beindítását. A Polgármester a Fővárosi Közgyűlésen 
előterjesztéssel élt és a november 29-i ülésen a Fővárosi Közgyűlés tárgyalta a Pázmány- 
fejlesztés ügyét. A közgyűlés határozatot fogadott el, amely kimondja, hogy az új kampuszt 
fenntartható an a zöldterületek növelésével kell létrehozni. Felszólították az építési minisztert 
arra, hogy az 56-os forradalom ikonikus épületeit funkció illeszkedően tartsák meg. A 
fővárosi határozat továbbá kimondja, hogyha az általuk szabott feltételek nem teljesülnek, 
akkor a Budapest Közút nem ad engedélyt a bontásban résztvevő gépek közötti, közúti 
súlykorlátozás alóli mentesítésére.
November 30-án reagálva mindarra, ami addig történt kormányrendelet jelent meg a Magyar 
Közlönyben. A kormány utólag visszamenőleges hatállyal rendeletben kívánta 
ellehetetleníteni azt, hogy kiemelt állami beruházások által érintett épületek esetében a helyi 
önkormányzat egyedi védettséget biztosítson számukra, sőt azt is rendeletbe foglalták, hogy 
az eljáró hatóság ezen ingatlanok vonatkozásában vagy azzal összefüggésben a helyi 
önkormányzat által korábban megállapított örökségvédelmi követelményeket nem veheti 
figyelembe. Szintén november 30-án levelet küldtem Lázár miniszter úrnak, Veres András 
püspök úrnak a Magyar Katolikus Püspöki Konferencia elnökének, valamint Kuminetz 
Gézának a Pázmány rektorának is. A levélben tájékoztattam őket az Önkormányzat 
álláspontjáról és kértem a részvételüket a december 11-ei közmeghallgatáson. A 
Kormányhivatal visszavonta a bontási engedélyt december 5-én, ök is rájöttek, hogy a 
november 23-i bontási engedélynek figyelembe kellett volna venniük a helyi védelmet, amit 
nem tettek meg, újraindult az engedélyeztetési eljárás.
Az Önkormányzat közmeghallgatást tartott december 11 -én. A közmeghallgatáson részt 
vettek a minisztérium képviselői, illetve a Pázmány képviselői is, a közmeghallgatáson pedig 
2. napirendi pontként döntöttünk az érintett tömbre vonatkozó változtatási tilalomról, ami 
tehát hétfőn 23 óra 30 perc óta él. Egy nappal később, december 12-én a Kormányhivatal 
kiadta a bontási engedélyt, de megint nem vették figyelembe a mostani esetben a változtatási 
tilalmat, így álláspontunk szerint ez a bontási engedély nem érvényes, vissza kell majd vonni. 
Ugyanaznap december 12-én a Civilek a Palotanegyedért Egyesület villanyfáklyás felvonulást 
rendezett az érintett területen. Tájékoztatom a Tisztelt Képviselőket, hogy az Önkormányzat 
jogászai vizsgálják a közigazgatási pernek a, bocsánat, bocsánat, elrendelek 10 perc szünetet, 
tettlegességre került a sor. Higgadjanak le! Menjünk ki!

SZÜNET

Pikó András
Tisztelt Képviselők, foglaljuk el a helyünket! Igen, szeretném tájékoztatni a közvetítést 
figyelőket, hogy talán nem látták, de az történt, hogy az egyik képviselő erőszakkal 
megpróbálta a másik képviselőnek a mobiltelefonját magáévá tenni. Azt szeretném kérni ..., 
hát csak a javát akarta. Azt szeretném kérdezni a tisztelt képviselőktől, hogy tudjuk-e 
biztosítani egymás testi épségét vagy intézkedjek a rendfenntartó erőknek az 
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igénybevételéről? Egyébként pedig azt javaslom, hogy bár a büntető törvénykönyv szerintem 
tiltja a tettlegességig fajuló vitát, de ha majd egyszer hozzányúlunk az SZMSZ-hez, akkor 
mindenféleképpen írjuk bele, hogy ilyet nem szabad csinálni, mint ahogy nem szabad 
köpködni és szotyizni sem, tehát azt hiszem, hogy alap információkat kell beletennünk ebbe 
az új SZMSZ-be majd. Nagyon sajnálatosnak tartom, ami történt.
Befejezném a tájékoztatómat a Pázmány-ügyében, már a végén tartok. December 12-én volt 
egy civil. Juharos képviselő urat és Vörös képviselő urat figyelmeztetem, hogy tartsa 
tiszteletben. Juharos képviselő úrtól megvonom a szót. Jó, ez, Vörös Tamástól is, köszönöm, 
jó. Amennyiben nem lehet elmondani egyetlen egy értelmes mondatot sem, abban az esetben 
el fogok rendelni még egy szünetet egészen addig, amíg le nem nyugodnak. Jó, 10 perc 
szünet.

SZÜNET

Pikó András
Tisztelt Képviselők, foglalják el a helyüket és folytatnánk a munkát, ha ez munkának 
nevezhető. Teszek egy kísérletet, hogy befejezzem a mondandómat. Arról szeretném Önöket 
tájékoztatni, hogy a kiadott bontási engedélyek tekintetében az Önkormányzat közigazgatási 
pert fog indítani és az egész eljárással kapcsolatban pedig alkotmánybírósági beadványt 
fogunk készíteni, amelyet a Magyar Önkormányzatok Szövetsége és a Budapesti 
Önkormányzatok Szövetségével közösen fogunk majd előterjeszteni és 50 országgyűlési 
képviselő fogja majd az Alkotmánybíróság elé vinni. Ez várható, tehát ebben az ügyben 
Vörös Tamás, bocsánat Vörös Tamástól megvontam a szót, úgyhogy ebben a napirendben 
nem tud hozzászólni. Sátly Balázs következik, parancsoljon!

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr, és köszönöm a tájékoztatást. Ugye, volt alkalmunk 
hétfőn részletesen beszélni a Palotanegyed polgáraival arról a fideszes kormányzati 
szándékról, hogy hogyan kívánnak történelmi emlékhelyeket lerombolni a Palotanegyedben, 
és hogyan próbálják módszeresen a palotanegyedi polgárok életét megkeseríteni. És miközben 
polgármester úr erről beszélt, - értem, hogy a fideszes képviselőtársaimnak rendkívül 
kellemetlen ez a helyzet, különösen a Palotanegyed korábbi képviselőjének -, de azt én sose 
feltételeztem volna Önökről, hogy politikai erőszakhoz folyamodnak azért, hogy 
elhallgattassák azokat, akik a Palotanegyed polgáraiért kiállnak.

Pikó András
Attól, hogy meg van Öntől vonva a szó, nem teheti...

Sátly Balázs
Kérem a polgármester urat, hogy a rend érdekében a jogszabályok adta maximális 
lehetőséggel lépjen fel. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Vörös Tamástól meg van vonva a szó, Juharos Róberttól szintén. Szilágyi 
Demeter, parancsoljon.

Dr. Szilágyi Demeter
Polgármester úr, azt gondolom, hogy az a sötét időket idéző módszer, amit Ön most itt 
alkalmaz, - cask tegyük tisztába, egyiküknél sem volt a szó, amit fizikai képtelenség onnantól 
kezdve megvonni. Tehát Önök úgy alkalmazzák az önkormányzati hatalmukat, hogy teljes 
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mértékben ellehetetlenítik az ellenzékük működését, cask, hogy tisztán lássuk. Szándékoltan 
ellehetetlenítették, hogy előterjesztéseket hozzunk a mai ülésre, különböző bürokratikus 
módszerekkel ezt ellehetetlenítették, ezt követően pedig teljesen szabálytalan módon nem 
adnak szót a képviselőinknek. Ameddig ez így zajlik, ebben a munkában nem fogunk részt 
venni, mert ez teljes mértékben elfogadhatatlan, és nem tűri semmilyen módon a 
demokratikus értékrend keretrendszerét. Polgármester Úr, hogyha vissza tudnak térni egy 
normális és demokratikus működéshez, akkor természetesen részt veszünk a testület ülésén, 
de addig nem áll módunkban.

Pikó András
Hogyha megvárja a válaszomat, akkor el tudja dönteni, hogy vissza tudnak-e jönni, vagy nem. 
Ugyanennek az SZMSZ szabályzatnak, tehát a 24/3-as pontja azt mondja: “A képviselő
testületi ülésen meghívottakat, érdeklődőket, képviselőket a tanácskozás rendjének bármilyen 
módon történő megzavarása esetén az elnök rendreutasíthatja és mivel az elnöknek a feladata 
a képviselő-testületen az ülés méltóságát és a rendet biztosítani, ezért megvonhatja a szót.” 
Ezt tettem. ... Bármikor. Amikor Önök ordenáré módon, pláne agresszíven viselkednek, meg 
lehet Önöktől vonni a szót. És így is fogok eljárni, amennyiben Önök elmennek, akkor nem 
vesznek részt a Képviselő-testületnek a munkájában, megszegik a választóiknak adott 
ígéretüket. Megvárjuk, amíg távoznak. Szarvas Koppány Bendegúz, rendreutasítom. 
Következőleg el fogom Öntől vonni a szót. ... Időnk van. Nem távoznak? Nem akarjuk 
Önöket nehéz helyzetbe hozni, és közben mi meg dolgozunk. ... Ezért kérdeztem, hogy 
távoznak-e vagy nem, mert most benyomott egy ügyrendit. Parancsoljon, ügyrendi javaslat.

A Képviselő-testület létszáma - Vörös Tamás, dr. Szilágyi Demeter, dr. Juharos Róbert, Soós 
György és Gondos Judit távozásával -12 főre változott.

Egry Attila
Polgármester úr, köszönöm a szót. Nagyon szívesen dolgoznánk, hogyha, mondjuk, elküldünk 
egy előterjesztést, és azt 9 napig nem süllyesztenék el, aztán nem tagadnák le. De legalább 
akkor, ha ez megtörtént, nem baj, mert mindenki hibázhat éppen, tehát a hivatalban is 
emberek dolgoznak, nincs ezzel gond, de, mondjuk, akkor korrigálnák azzal a hibát, hogy 
akkor most kiosztják ezt az előterjesztést, és azt mondják, hogy akkor erről még egy későbbi 
időpontban lehet dönteni, vagy föl kéne venni utolsó napirendre. Egyáltalán nem hajlandóak 
erre. Nem hajlandóak arra, hogy a többi képviselő megismerje egy képviselőnek az 
előterjesztését. Aztán lehet arról vitázni, hogy esetleg most az az előterjesztés megfelel-e 
minden alaki kelléknek, ami a jogszabályban benne van,

Pikó András
Mi az ügyrendi javaslata? Ügyrendben szólt

Egry Attila
Polgármester úr, az a javaslatom, hogy Önnek szabályosan kéne vezetni az ülést, és 
biztosítani kéne a lehetőséget a képviselőknek, hogy előterjesszenek, illetve hogy 
hozzászóljanak, hogy a véleményüket el tudják mondani. Önnek egy személyben nincs joga 
eldönteni, hogy éppen ki mondhatja el a véleményét, vagy ki nem, főleg nincs joga 
megakadályozni - én azt gondolom, hogy az aljegyző nem önmagában tette ezt, hanem az Ön 
bátorítására tette. És nem hoznak be egy nagyon szimbolikus pozitív előterjesztést, és nem is 
hagyják, hogy a Képviselő-testület tagjai megismerjék. Miért nem rendelünk el 5 perc 
szünetet? Miért nem bízzuk a képviselőkre? Kitesszük, hajlandó elolvasni, érdekli...
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Pikó András
Mi a javaslata?

Egry Attila
Az a javaslatom, Polgármester úr, azon túl, hogy csak itt szidalmazza a képviselőket, és 
egyébként papagáj módjára ismételgeti, hogy megvonom a szót, valószínűleg most ez a 
legutolsó kommunikációs klisé, amit kapott a a háttérből, ahelyett inkább egy színvonalas 
testületi vezetést valósítson meg, és legyen lehetőség a kerület érdekében a gondolatokat 
elmondani, az előterjesztéseket benyújtani, és ne találjanak ki mindenféle akadályt arra, hogy 
éppen miért nem hajlandóak egy előterjesztést engedni megismerni a képviselő-testület tagjai 
részére. Köszönöm szépen.

A Képviselő-testület létszáma - Egry Attila távozásával - 11 főre változott.

Pikó András
Természetesen nyilvánosságra fogjuk hozni azt a levelezést, amelyet aljegyző úr folytatott a 
benyújtókkal. Ebből ki fog derülni az, hogy mindaz, amit Egry képviselő úr mondott, az nem 
igaz, nem fedi a valóságot. Ugyanez igaz az összes többi fideszes képviselőnek a 
megjegyzésére. Az pedig, hogy a polgármester hogyan és miképpen tudja fenntartani a rendet 
és a méltóságát a Képviselő-testület munkájának, az a levezetöelnöki tisztségemből adódóan 
minden eszköz megengedett, amit leír az SZMSZ, a szómegvonás is benne van. A 
szómegvonás után pedig nincsen további hozzászólásnak helye a szótól megfosztott 
képviselőnek. Ez az egészen egyszerű dolog az, ami a kezemben van, és azt gondolom, hogy 
mindenki láthatta, hogy amikor már tettlegességig fajul a vita, akkor ezeket az eszközöket 
bizony be is kell vetni. Camara-Bereczki Ferenc Miklós képviselő úr, ügyrendi javaslata 
következik.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Az elmúlt 4 év folyamata az, hogy a Képviselő
testület ilyen magasságokban vagy mélységekben van - mindenki döntse el. De én azt 
szeretném kérni, hogy ha már úgyis a Fidesz frakció tagjai azt kérik, hogy legyen kinyomtatva 
mindig minden előterjesztés, akkor tegyük meg azt, hogy az SZMSZ-t kinyomtatjuk nekik a 
következő ülésre, és kiemeljük azokat a részeket, amelyeket gyakran szoktak megsérteni 
sárgával, hogy könnyebben tudják követni, hogy milyen a szabályos ülés, és így el tudunk 
kerülni talán egy olyan 15-20 perces purparlét. Sajnálom, hogy így alakult ez a dolog, de talán 
így mindannyiunknak jobb lesz, és a kerületnek is jobb lesz, hogy ilyen színvonalú és 
mélységű - hát ezt nem mondanám vitának, inkább - marakodásnak a mai nap vége van, és 
tudunk dolgozni és tudunk foglalkozni a kerület ügyeivel normálisan. Tehát még egyszer, az a 
javaslatom, amiről szerintem nem kell szavazni, hogy a következő ülésen kapják meg a 
Fidesz-KDNP frakció tagjai az SZMSZ-t kinyomtatva. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Aljegyző úrral továbbítottuk. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy 
ehhez a napirendhez van-e hozzászólásuk? Eröss alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen. Igen, bármilyen meglepő is, a napirendhez szeretnék hozzászólni, már az 
előzmények után, röviden. De elég fontos ez az ügy ahhoz, hogy azért itt is megemlékezzünk 
a hétfői közmeghallgatásról, ahol bebizonyosodott, hogy a palotanegyediek, legalábbis a 
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palotanegyediek szélesebb rétegei nem kémek egy ilyen beruházásból, amely túlépítettséget 
jelent a Palotanegyed számára, amely fokozza a höszigethatást egy olyan kerületben, ahol 
nem véletlenül 2019. november 7-én klímavészhelyzetet hirdettünk. Elmondták a helyi 
lakosok ott is, van, akinek a fényt, a napfényt veszi el a lakásától a tervezett épületmonstrum, 
van aki félti az épületet, amelyben lakik, hogy esetleg a hiányzó hatástanulmányok hiányában 
nem megjósolható következményekkel fog járni a beruházás, és esetleg a környező lakóházak 
megsérülnek, van aki egyszerűen csak attól félti magát és a családját - teljes joggal -, hogy 
hosszú éveken keresztül dömperek százai, ezrei fognak elmenni az ablaka alatt. Ezért, ahogy a 
szakmai szervezetek is kifejtették, van más lehetőség erre a beruházásra. Lehetne kevesebb 
bontással, egyébként olcsóbban megvalósítani azt a campust, amit egyébként senki nem 
ellenez önmagában. Lehetne több zöldfelületet létrehozni. Lehetne egy olyan megoldásra 
jutni, hogyha a minisztérium nem lenne olyan makacs, mint ahogy ott államtitkár úr mondta, 
hogy nem hajlandók semmilyen változtatásra, lehetne olyan megoldást találni, ami a 
palotanegyedieknek, a józsefvárosiaknak is jó, és nem az ö szenvedéseiket okozza vagy 
fokozza, hanem tényleg egy mindenki számára jó fejlesztés valósulhatna meg. Ez a jelenlegi 
tervek alapján nem egy ilyen fejlesztés, és azt kéijük a minisztériumtól újra ezúton is, aki 
hallja adja át, hogy tervezzék át a campust, hogy feleljen meg a józsefvárosiak igényeinek. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Könczöl képviselő úr, parancsoljon.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Én először köszönetét szeretnék mondani előterjesztő 
társaimnak, hogy támogattak abban, hogy hétfőn vegyük fel sürgősségi indítványként amit ma 
tárgyaltunk volna eredetileg 16. napirendi pontként, a változtatási tilalmat. Látjuk azt, hogy 
megint erőből akarják a helyi lakókon, a belvárosiakon és a budapestieken áttolni ezt az egész 
folyamatot. Még egy mondatot szeretnék elmondani. Egry képviselő úr utolsó mondatára 
reagálnék, hogy nem ez a munka, amit itt ma előadtak, hanem az lett volna a józsefvárosiakért 
tett munka, hogyha hétfőn nem felállnak és kimennek a szavazásról, hanem megszavazzák a 
változtatási tilalmat.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját lezárom. A tájékoztatóról 
nem kell döntenünk.

Napirend 2. pontja:
Javaslat a Polgármester Hivatalnál közszolgálati jogviszonyban állók díjazásáról és 
egyéb juttatásairól szóló 46/2014. (XII. 12.) önkormányzati rendelet módosítására 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Áttérünk a 2. napirendi pont tárgyalására: Javaslat a Polgármesteri Hivatal közszolgálati 
jogviszonyban állók díjazásáról és egyéb juttatásairól szóló önkormányzati rendelet 
módosítására. Az előterjesztés javaslatot tesz az illetményalap-, a ruházati költségtérítés-, a 
lakhatási támogatás emelésére, és számszerüsíti a vizsga-tételre biztosított napok számát. Egy 
mondatban hadd köszönjem meg egyrészt a hivatalnak a munkáját az előterjesztés 
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létrehozásáért, másrészt pedig köszönjem meg mindenkinek a munkáját, mert olyan 
gazdálkodást folytattunk, hogy ez az előterjesztés megszülethetett. Igazán büszkék lehetünk 
rá. Az előterjesztést a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság megtárgyalta. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük? Frakcióvezetői vagy képviselői hozzászólást nem látok. 
Szavazásra bocsátom a 2 paragrafusból álló rendeletet. Minősített többséggel döntünk róla. 
Kérem, hogy szavazzunk.
11 igennel elfogadtuk a rendeletet.

BUDAPEST FŐVÁROS Vili. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐTESTÜLETE 11 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 42/2023. (XII. 14.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
POLGÁRMESTER HIVATALNÁL KÖZSZOLGÁLATI JOGVISZONYBAN ÁLLÓK 
DÍJAZÁSÁRÓL ÉS EGYÉB JUTTATÁSAIRÓL SZÓLÓ 46/2014.(XIL12.) 
ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL

Napirend 3. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi 
költségvetésről szóló önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 3-as napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló önkormányzati rendelet 
elfogadásához és az ahhoz kapcsolódó döntéseknek a meghozatalához. A rendelet-tervezet 
meg fogja határozni a kerület 2024. évi gazdálkodásának a keretszámait, a költségvetés 
végrehajtásának a szabályait, valamint a tervezetben szereplő előirányzatokkal, 
támogatásokkal kapcsolatos döntések fedezetét. Az előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. 
Tájékoztatom a tisztelt Képviselőket, hogy az előterjesztés 8. számú mellékletét december 12- 
én kedden pótkézbesítéssel kapták meg. A napirend vitáját megnyitom, és mivel a 
költségvetés az év talán legfontosabb döntése, ilyenkor illik néhány szót mondani az 
előterjesztőnek. Tisztelt képviselő-testület! Ennek az évnek a legfontosabb rendeletét fogjuk 
tárgyalni, amely a jövő évi költségvetési rendelet. Az, ami egyszerre mutatja meg a 
kerületünk gazdasági állapotát, a gazdálkodásunknak a minőségét és a politikánknak a céljait, 
prioritásait. A beteijesztett költségvetés alapján kijelenthetjük, hogy a romló külső gazdasági 
környezet ellenére is a kerület gazdasági szempontból erős. Az Önkormányzat 
működőképessége biztosított. A polgármesteri programban vállalt és a korábban eldöntött 
fejlesztéseinket, programjainkat befejeztük, vagy folyamatban vannak és sikeresen be fognak 
fejeződni. Ehhez teremtenek lehetőséget a mostani előterjesztés számai. A romló gazdasági 
környezet idén azt jelenti, hogy az állami normatíva csökkenése és a szolidaritási hozzájárulás 
drasztikus növelése tulajdonképpen nettó befizetővé tette az Önkormányzatunkat az állami 
költségvetés felé. Ki hitte volna ezt korábban, hogy eljutunk ide. Mindezzel együtt ha a 
működési kiadásainkra tekintek, akkor azt látjuk, hogy páratlanul intenzív bérfejlesztést 
tudtunk biztosítani a munkatársainknak, és ez nemcsak az illetményalap és a cafétéria 
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emelését jelenti, de az év közbeni egyszeri juttatásokat és a 13. havi fizetéssel felérő év végi 
jutalmat is, és öröm, hogy ugyanez a helyzet tulajdonképpen az intézményeinknél is és a 
gazdasági társaságainknál is. Bizonyítva, hogy Józsefváros legfontosabb erőforrásának azt a 
munkatársi gárdát tartjuk, amely szolgálja az itt élőket, és amelynek megtartása és fejlesztése 
az egyik legfontosabb feladatunk. Az, hogy ezt képesek voltunk megtenni ebben a 
környezetben is, azt bizonyítja, hogy felelős, takarékos és jó minőségű gazdálkodást 
folytatunk. Ez azt is jelenti, hogy jut pénzünk a kerület fejlesztésére akkor is, hogyha már egy 
fillér állami támogatást sem kapunk a központi kormányzattól. Viszont sikeresen pályáztunk 
uniós forrásokra, és a korábbi korrupciós mechanizmusok és intézkedések kiszűrésével 
rengeteg pénzt spóroltunk meg. A közétkeztetési szerződés felmondásával és az új, sokkal 
olcsóbb partnerek szolgáltatásaival csak önmagában másfél milliárd Ft-ot takarítottunk meg. 
A meghívásos közbeszerzések megszüntetésével a piaci verseny révén 25%-kal olcsóbban 
újítjuk meg a házainkat, lakásainkat és a köztereinket, veszünk szolgáltatásokat. Több mint 5 
milliárd forintot jelent ez, bizonyítva, hogy egy felelősen és jól gazdálkodó önkormányzat 
önmaga is képes fejleszteni a kerületet és biztosítani az itt élők jólétét. A költségvetésben 
meghatározott prioritások a mi politikai prioritásaink, tulajdonképpen ennek a bizonyítékai. A 
Támogató Józsefváros Program keretében új szociális támogatásokat vezettünk be, köztük a 
legjelentősebb a rendszeres lakhatási támogatás, és mindenre sokkal jelentősebb forrást 
biztosítunk, amely elérheti az évi félmilliárd forintot is. Az itt élők jólétét növeli a folytatódó 
Józsefvárosi Lakhatási Program. A költségvetésünk elegendő fedezetet biztosít arra, hogy a 
ciklusban befejezzünk 200 önkormányzati lakás felújítását, és 20 házban végezhessünk el 
olyan felújításokat, amelyeket korábban évtizedekig halasztgattak. A társasházi programjaink 
sikeresek, nagy népszerűségnek örvendenek. Köszönöm mindenkinek, aki ebben aktív módon 
részt vett. Folytatjuk ezeket, bővítjük is ezeket és ebben az évben sokkal jelentősebb 
forrásokat tudunk erre biztosítani a ciklusban, már több mint 1,2 milliárd forintot biztosítunk 
a társasházak számára. A Gyerekbarát Józsefváros keretében befejezzük az óvodáink 
felújítását, és folytatjuk a Befogadó Óvodák programot. És végül beszéljünk a kerületet 
élhetőbbé tevő közterület-fejlesztéseinkről, a Józsefvárosi Köztérfejlesztési Programról, és 
hogy csak a legfontosabb beruházásainkat emeljem ki, azokat, amelyek még előttünk állnak, 
ennek az évnek a feladata a Szeszgyár utca átalakításának a tervezése és kivitelezésének az 
első üteme, a Bacsó Béla utca átalakításának a tervezése és kivitelezése, a Horváth Mihály tér 
felújításának a 2. üteme, illetve a Krúdy utca felújításának a kivitelezése. Nemsokára át 
fogjuk majd adni a Losonci téri fejlesztést. Várok minden képviselőt, nagyszerű esemény lesz 
és igazi nagy öröm. 2023 évtől áthúzódó kiadásként tervezésre kerül majd a Práter utca, Futó 
és Szigony utca közötti, illetve a Tomori utca Leonardo da Vinci és Szigony utca közötti 
szakaszának a felújítása, a Vajda Péter Általános Iskola udvarán pedig önként vállalt feladat 
ellátásában egy játszóteret fogunk kialakítani, és persze van még sok-sok más hasonló 
fejlesztés, amelyet most nem tudtam fölsorolni. Egyébként a honlapunkon ezeket végig tudják 
követni. A beteljesztett költségvetés tehát egy erős, önmagát külső segítség nélkül is 
fenntartani, üzemeltetni és fejleszteni képes, és a lakosairól gondoskodni tudó Józsefvárost 
mutat. Ez a költségvetés a programunk befejezésének a költségvetése, hiszen biztosítja a 
fedezetet arra, hogy a 2019-ben vállalt programunkat valóban be tudjuk fejezni. Osztozzunk 
mindannyian ebben a sikerben, és azt kérem Önöktől, hogy szavazatukkal erősítsék meg az 
eddigi eredményeket, és biztosítsák a folytatásukat. Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük az előterjesztéshez? Sátly Balázs képviselő úr, 
parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Nem kérdésem van, hanem a Költségvetési Bizottság 
elnökeként szeretnék hozzászólni. A Bizottság előzetesen, még a Képviselő-testületnek 
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történő beterjesztést megelőzően a jogszabályoknak megfelelően megtárgyalta a költségvetési 
előterjesztést. Meghallgattuk a gazdasági vezető asszonyt, a könyvvizsgálót, az 
intézményvezetőket. A bizottságon a költségvetés számszaki tartalmával kapcsolatban nem 
merült fel vita. A Költségvetési Bizottság többsége, a Józsefváros Jövőjéért és a Fidesz- 
KDNP frakció által delegált tagjainak segítségével elfogadott egy módosító javaslatot, ami a 
költségvetés rendeleti részének hatásköri, illetve a polgármester részére történő felhatalmazási 
rendelkezések módosítását javasolja. Ez a bizottságnak a többségi véleménye. A bizottság 
kisebbségi véleménye pedig az, hogy ez a módosító indítvány az Önkormányzat 
működésének a hatékonyságát tudja csökkenteni, ezért a kisebbségi képviselők ezt nem 
támogatták, úgyhogy erről az indítványról a képviselő-testületnek kell majd döntenie. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
így van. Előterjesztőként én is ezt tartom a megfelelő eljárásnak, tehát akkor a módosítóról 
fogunk majd dönteni. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Amennyiben nincsen, akkor kérdezem a tisztelt frakcióvezetőket, hogy 
kívánnak-e hozzászólni? Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm a szót, Polgármester úr. Rendhagyó módon én leírtam most ezt a kis beszédet. 
Most is 5 percünk van? Akkor ezt 2 részben fogom elmondani.

Pikó András
Minden képviselőnek 5 perce van, tehát minden képviselő tulajdonképpen frakcióvezetői 
kerettel rendelkezik.

Veres Gábor
Szuper. Tisztelt Képviselő-testület! Tisztelt Polgármester Úr, mielőtt a költségvetés szakmai 
részére rátérnék, engedjenek meg néhány mondatot arról, ami ennek a költségvetésnek a mai 
tárgyalását megelőzte. A tavalyi költségvetés elfogadása után jeleztük szövetségeseinknek, 
polgármester úrnak is, hogy legközelebb a korábbi évek gyakorlata szerint legyen kedves a 
költségvetést leegyeztetni a pártokkal, szakmai és politikai egyeztetést kértünk. Ezzel 
szemben az történt, hogy a költségvetési rendelet bizottsági kiküldését megelőzően 24 órával, 
és a vitát megelőzően 3 munkanappal polgármester úr a frakciókat beszélgetésre hívta, hogy 
mit szeretne előterjeszteni. Mindezt úgy, hogy mindössze 1 munkanap állt a frakciók 
rendelkezésére egyáltalán átolvasni a tervezetet. Ezt arra hivatkozással tette, hogy korábban 
kiküldésre került a költségvetési menetrend, és ahhoz senki nem szólt hozzá, azaz egyetértett. 
Mi azonban azt gondoltuk, hogy miután a polgármesterről természetesen azt feltételezzük, 
hogy demokrata és ez most sincs másként, lehet, hogy az utolsó egyeztetés ekkor van, de ezt 
majd nyilvánvalóan megelőzi a tervezési időszak, amikor a pártok elmondhatják, mit 
szeretnének, és meghallgathatjuk a hivatal szakmai álláspontját is, ahogy azt szövetségünk 
első éveiben tettük. Vártunk, vártunk, hiszen a költségvetés beteijesztése és elfogadtatása a 
polgármester felelőssége. Ezért azt gondoltuk, hogy egész egyszerűen nem létezik, hogy így 
akarja elrendezni ezt az ügyet. Elmentünk ugyan az egyeztetésre, amire előző nap hívott meg 
bennünket Illés Péter kabinetfőnök úron keresztül, de érdemi vitát nem tudtunk folytatni. 
Először azt jeleztük, hogy miután nem volt időnk felkészülni, ezért halasszuk az elfogadást 
januárra. Aztán azt kértük, hogy a költségvetés, ha már muszáj decemberben elfogadni, 
működési legyen és a fejlesztésekről januárban vagy februárban döntsük, ahogyan azt más 
kerületekben, városokban teszik, és lennének javaslataink a hatásköröket illetően is. Itt egy 
zárójel: Tudni érdemes, hogy az egyeztetést megelőző héten a polgármester úr elvonta Szili- 
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Darók Ildikó felügyeleti hatáskörét az egészségügyi területtől. Úgy tűnik, hogy mindezt azért 
tette, mert alpolgármesterünk és a mi frakciónk ezúttal nem volt hajlandó vakon 
együttműködni, és nem kellően alátámasztott módon eltávolítani a JEK igazgatóját. És ide 
tartozik az is, hogy ez év februárjában, amikor a költségvetés első módosítását tárgyaltuk, 
akkor még viszonylag elvárható módon, bár ott is voltak kétségeink és kifogásaink, rögtön 
azután, hogy elfogadtuk a költségvetést, polgármester úr elkezdett egy Szili-Darók Ildikó 
alpolgármester asszonnyal szemben teljesen alaptalan hadjáratot. Most az egyeztetés 
alkalmával megállapodtunk abban, hogy egy hét múlva folytatjuk. Igen ám, de amennyiben 
várunk egy hetet javaslataink egyeztetésével, úgy időközben elmulasztjuk a következő hét 
hétfőjén tartandó Költségvetési bizottsági ülést, ahol az utolsó alkalom van szakmai módosító 
javaslatokat beadni. Igaz, hogy arról, hogy időközben született néhány módosító javaslatunk, 
nem tájékoztattuk a polgármester urat. Igaz, hogy volt egy keddi kitűzött tárgyalási időpont, 
amit megelőzve néhány módosítót beterjesztettünk a bizottságnak kényszerből hétfőn, 
amelyeket az elfogadott. Mindazonáltal a polgármester úr erre azt reagálta, hogy lemondta a 
további egyeztetéseket és pártjaink országos vezetőjéhez fordult panasszal, amit bocsánat, de 
itt most nem minősítek. A módosító indítványaink a transzparencia, az átláthatóbb működés 
érdekében születtek. Olyan módosítók voltak, amelyek polgármesteri hatásköröket helyeznek 
bizottságokhoz, olyan bizottságokhoz, amelyek momentumos vezetés alatt állnak. 
Természetesen magunk is megküldtük a szakértőknek ezeket a javaslatokat, akik rendben 
lévőnek és végrehajthatónak találták. Ezért is furcsa, hogy levelében, amelyben lemondja a 
további egyeztetéseket, a polgármester úr arra hivatkozik, hogy módosítóink esetleges 
elfogadása megbénítja a város működését. Ezt válaszlevélben kértük megindokolni. Válasz 
nem érkezett. Mi biztosak vagyunk abban, hogy minden hatalmi decentralizáció közelebb visz 
a valódi demokráciához. Minden, ami szélesebb nyilvánosság előtt zajlik, jobb, mint az 
egyéni döntések, amik rejtve maradnak, vagy csak utólag tájékoztatja a testületet a döntéséröl 
a polgármester. Választási év jön, és azt akartuk, hogy a gyanú árnyéka is elkerüljön 
mindenkit, és minél nagyobb nyilvánosságot kaphasson, hogy például a mi frakciónk kivel 
köt milyen szerződést a kerete terhére. Mi demokraták vagyunk, és ezt váijuk el mindenkitől, 
ez volt a motivációnk is. És van ennek az előterjesztésnek egy pontja, ami azon túl, hogy 
szintén a transzparenciát erősíti, politikai vetülete is van. Ez pedig a polgármesteri, 
alpolgármesteri keret felhasználásának bizottsághoz való delegálása. A korábbi időszakban 
figyelmen kívül hagyva a pártok szuverenitását a polgármester úr írásban és szóban is 
felszólította alpolgármesterünket, Szili-Darók Ildikót, hogy amennyiben az MSZP 
alpolgármestere nem úgy szavaz a Képviselő-testületi ülésen, ahogyan azt a polgármester úr 
elvárja, úgy megfosztja jogköreitől, és az Mötv. alapján a havi illetménye visszaesik a 
képviselői alapdíjra, amely nem éri el a 200.000 Ft-ot sem. Ezt írásban tette. Nos, ez 
egyértelműen az alpolgármester teljes egzisztenciális összeomlásához vezetett volna. 
Álláspontunk szerint ez megengedhetetlen. Természetesen ezeket az ügyeket igyekeztünk 
eddig a nyilvánosságtól távol tartani, de hozzá kell tennünk, hogy a polgármester úr 
magatartása komoly belső feszültségeket is okozott. Az alpolgármester asszony félelemből 
mindenben támogatta a polgármestert és a szavazásoknál jó katona módjára rendre mellette 
szavazott. Olykor úgy, hogy bár a frakciónk nem értett egyet egy javaslattal, neki mégis meg 
kellett szavaznia. Ezzel gyakorlatilag megbénította a demokratikus fékek és egyensúlyok 
rendszerét. A frakciók tulajdonképpeni értelmét, hiszen egy beszorított képviselő nem tud a 
meggyőződése vagy a közössége szerinti legjobb módon politizálni, hiszen egzisztenciális 
fenyegetettségben él. Ide tartozik, hogy a polgármesternek nem ez az egyetlen ilyen jellegű 
magatartása volt. Többször előfordult, legutóbb kedden egy általa összehívott megbeszélésen, 
hogy bejelentette, hogyha nem vonjuk vissza a költségvetési bizottságnak tett és elfogadott 
javaslatainkat az ö hatásköreit illetően, illetve nem szavazzuk meg a költségvetést, akkor 
annak súlyos politikai következményét kell majd viselnünk, hogy esetleg a Fidesszel együtt 
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szavazva kell azokat a testülettel elfogadtatnunk, aminek egyébként is komoly 
következménye lesz a 2024-es választásokra vonatkozóan is. Tulajdonképpen kijelentette, 
hogy akik módosítókat terjesztenek be a költségvetéshez, azokkal nem tud együttműködni. Ez 
úgy tűnik, hogy számára csak az az elfogadható, amit ö mond, csak azokkal képes 
együttműködni, akik azt teszik, amit ö mond. Mi ezt elfogadhatatlannak tartjuk. 
Természetesen soha nem volt és nem is lesz semmilyen együttműködés a Fidesszel. Hogyan 
is lehetne együttműködni olyanokkal, akik ezt az országot egy antidemokratikus romhalmazzá 
tették, de olyanokkal sincs feltétlen együttműködés, akik a demokratikus oldalon felejtik el, 
hogy mi is a demokrácia, és hogyan kell azt gyakorolni. Nem személyeskedve, nem a 
személyeket nézve, nemcsak szavakban, kényszerítés és politikai szövetségesek sarokba 
szorítása pedig végképp nincs. Nos, mi, akik nem szenvedünk semmilyen gőgtől, és tiszteljük 
a munkát és Józsefvárost és a józsefvárosiakat is, döntöttünk. Először is szeretném 
bejelenteni, hogy az MSZP országos elnöksége támogatásával mindhárom egyéni körzetben 
győztes képviselőjelöltünk bizonyosan újraindul a 2024-es választáson. Jó munkát végeztek. 
Megérdemlik, hogy ne csak a nehéz időkben, hanem a fejlődés időszakában is képviselhessék 
a józsefvárosiakat. Szeretném elmondani, hogy demokrataként érezzük a felelősségünket 
abban, hogy miután a túlzott magabiztosság nyomán nem készült átmeneti gazdálkodás, és 
amennyiben ezt a költségvetést nem fogadjuk el, úgy januárban nem kaphatnak béremelést a 
munkatársaink és számos egyéb, a józsefvárosiak érdekében hozott döntés sem végrehajtható, 
és a cégeink, intézményeink is nehéz helyzetbe kerülnek, valamint a pénzügyi osztály 
munkatársai a karácsonyfa alatt is költségvetést találnának, úgy döntöttünk, hogy biztosítjuk a 
többséghez szükséges szavazatokat és megszavazzuk a költségvetést azzal, hogy a jövő évben 
csak azokhoz az előterjesztésekhez biztosítjuk a többséget, amelyek velünk kellő módon és 
alapossággal egyeztetve lettek, nem egy e-mailben megküldték, hogy válaszoljunk rá, hanem 
politikai egyeztetést is folytattunk róla. Most tehát, annak érdekében, hogy a jövő év elején 
mindenki hozzájuthasson ahhoz, amit megérdemelt a munkájáért, és a kerület működése a 
felelőtlen előterjesztési mód ellenére biztosított legyen, a frakciónk a költségvetést 
megszavazza. Továbbá annak érdekében, hogy az MSZP, hogy az SZMSZ átvezetés és egyéb 
hivatali kötelmek ne nehezítsék a hivatali munkatársaink karácsonyi készülődését, a 
Költségvetési Bizottságban tett és megszavazott előterjesztésemet nem tartom szükségesnek 
elfogadni. Ezt úgy teszem, hogy kifejezett szándékom, hogy a költségvetés első 
módosításakor ismét beterjesztem, ezúttal úgy, hogy előre le kívánom egyeztetni a 
polgármester úrral és a Momentum-Párbeszéd frakcióval, hiszen ezt kérte, amely egyeztetésre 
várom majd a tisztelt Polgármester Úr megkeresését. Köszönöm megtisztelő figyelmüket.

Pikó András
Köszönöm szépen. Sátly Balázs frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. A Momentum-Párbeszéd frakció megtárgyalta a 
költségvetési előterjesztést, amikor az a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság számára 
benyújtásra került. Mi azt állapítottuk meg, hogy ez az előterjesztés, ugye, a tárgyévet 
megelőzően kerül elfogadásra, ezért némi feltételezéseket is tartalmaz, amelyek a gazdasági 
eseményeknek a bekövetkezését követően az első módosítás során korrigálható. De addig is 
ez a költségvetés biztosítja polgármester úr által meghirdetett programnak a végrehajtását, 
biztosítja azt, hogy Józsefvárosban továbbra is bérlakások újuljanak meg, a józsefvárosiak 
számára méltó otthonokat hozzunk létre. Biztosítja ez a költségvetés azt, hogy a józsefvárosi 
közterületek megújulása folytatódjon, a jelen pillanatban is folyamatban lévő beruházások, 
illetve a január első heteiben meginduló, a Palotanegyedet érintő fontos beruházások is meg 
tudnak indulni, és ennek természetesen a költségvetés elfogadása az előfeltétele. A
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Józsefváros Jövőjéért Frakció által benyújtott módosító javaslatokról van véleményünk, de 
tekintettel arra, hogy frakcióvezető úr azt mondta, hogy ezt nem kívánják fenntartani, így 
annak az ismertetésétől most eltekintenék, mint ahogy nem szeretnénk a magunk részéről 
kommentálni egyelőre a választási felkészüléssel kapcsolatos kérdéseket sem. Egyelőre még a 
munka ideje van itt. A kampány pedig tavasszal kezdődik. És én teljesen biztos vagyok benne, 
hogy polgármester úr vezetésével az a városvezetés, ami a lakásfelújításról, az emberek 
bevonásáról, a közterületeink megújításáról és 2030-ra az egyik legélhetöbb, legjobban élhető 
kerület megteremtését célozza Józsefvárosban, az sikerre fog vezetni. Aki ennek a 
megvalósításában partner, azzal a Momentum is természetesen együtt tud majd működni. 
Végezetül pedig szeretném megköszönni gazdasági vezető asszony csapatának, az összes 
intézményvezetőnek és az összes köztisztviselőnek és munkavállalónak, aki a költségvetés 
elkészítésének hosszú folyamatában részt vett megfeszített tempóban, hogy ez még az idén 
elfogadásra kerüljön, és mindenféle zökkenő nélkül a város működése az év első napjától 
kezdve biztosított legyen, és a polgármester programjának végrehajtása zavartalanul folyjon. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Eröss Gábor alpolgármester, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Bár a fideszes képviselők, ugye, kivonultak, de tartozunk annyival 
Józsefváros lakosainak, hiszen őket szolgáljuk, hogy hozzászóljak én is röviden, kiemelve 3 
olyan pontot a költségvetésből, ami számomra különösen fontos csatlakozva természetesen 
mindazokhoz a hangsúlyokhoz, amiket polgármester úr az expozéjában elmondott. Az első, 
amit kiemelnék, az az, hogy ahogy a Déri Miksa utca egészen példamutató módon 
klímatudatosán megújult a ciklus első felében, úgy most a költségvetés tartalmazza, hogy a 
Csamoknegyedben a Bacsó Béla utca is hasonló szellemben zöldüljön ki, és ezt már nagyon 
várják a csamoknegyediek, és nagyon nagy örömöt fog nekik okozni. A következő, amit ki 
szeretnék emelni az az, hogy ez lesz az első teljes éve a szociális támogatási rendszer 
átalakításának és annak a négyszeresére növelt szociális, jóléti büdzsének, amit bevezettünk 
néhány hónappal ezelőtt. Már most lehet látni, hogy hatalmas az érdeklődés, például, az 
egyszeri inflációs támogatás iránt, illetve szép fokozatosan egyre több józsefvárosi lakos 
rászoruló fog hozzájutni ahhoz a megemelt összegű és kiszámítható támogatáshoz, ami a 
lakhatási támogatás formájában érkezik minden olyan családba, akik rászorulnak 
Józsefvárosban. Ahol a kormány és az állam magára hagyja az embereket, ott mi, a 
Józsefvárosi Önkormányzat, a lehetőségeinkhez mérten maximálisan támogatjuk őket, és egy 
olyan szociális, jóléti rendszert építünk ki, aminek tehát a jövő év lesz az első teljes éve, és 
látszik, hogy a költségvetés ezt abszolút prioritásként kezeli. A 3. pedig, amit ki szeretnék 
emelni, talán ez a legkevésbé meglepő az én részemről, az az, hogy - ahogy polgármester úr 
is mondta - folytatódik a Befogadó Óvodák Program az angol élmény pedagógiától kezdve a 
kognitív készségeket fejlesztő tornáig nagyon-nagyon sok újítást vezettünk be, és ezeket 
mind-mind folytatjuk, hiszen beváltak, az eredmények jól láthatók. És ennek szellemében 
folytatódik az óvodafelújítások sorozata is, úgyhogy a Csobánc utcai óvodában, a Mackó vár 
óvodában is és a Napvirág óvodában is, a Baross 111-ben folytatódik a felújítás, és egyébként 
a Mesepalota óvodában is néhány héten belül elkészül végre a felújított tornaterem és alagsori 
rész. Amit utolsóként említenék még, de szintén az óvodákhoz tartozik az pedig az, hogy 
valószínűleg most már fővárosi rekorder lett a kerület abban, hogy az óvónők havi 120.000 
forintos bérpótlékot fognak kapni Józsefvárosban januártól, és ezzel biztosítjuk azt, ami már 
jelenleg is szerencsére, - hiszen idén is már 100.000 forintos bérpótlék volt -, már a 
józsefvárosi óvodák valósága. Motivált, kiváló szakemberek foglalkoznak a józsefvárosi 
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óvodásokkal, és ez meg is látszik a számokon. Az évtizedek óta megfigyelt hanyatlást 
megállítottuk, és egyre több józsefvárosi család talál vissza a józsefvárosi óvodákba. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Szót kértem képviselőként, polgármesterként is. Rövid leszek. Belső 
vitáknak a nyilvánosság előtti traktálása, szerintem, nem helyes dolog. Az különösen nem 
helyes, hogyha ezt az ember a Fidesz troli újságjában, bejáratú újságjában teszi. Úgyhogy 
nem fogok reagálni arra, amit Veres frakcióvezető úr mondott. Két dologban viszont 
szeretnék határozottan jogi álláspontot megfogalmazni. Az Mötv. 74. §-ának (2) bekezdése 
szerint az alpolgármester a polgármester irányításával látja el feladatait, tehát alárendelt 
jogilag. Az Mötv. 67. §-ának (1) bekezdésének g pontja pedig azt mondja, hogy a 
polgármester gyakorolja az egyéb munkáltatói jogokat az alpolgármester tekintetében, tehát 
utasítási joga van. Az alpolgármester asszony bármikor lemondhat. A másik, hogy nem az 
MSZP-nek van alpolgármestere, hanem a polgármesternek ebből következően. Köszönöm 
szépen. Camara-Bereczki Ferenc Miklós.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Én sokkal vidámabb témával készültem ehhez a 
napirendi ponthoz. Nagyon szépen köszönöm a hivatal illetékes munkatársainak, a pénzügyi 
ügyosztálynak és minden más ügyosztálynak, a cégeinknek, intézményeinknek azt, hogy az 
utóbbi pár hónapban vállt vállnak vetve létrehozták ezt a költségvetést. Az nagyon fontos, 
ahogy a polgármester úr expozéjában is elmondta, ez a fejlesztés költségvetése. Nyilván 
lesznek majd még az I., IL, III. módosításnál még javaslataink a továbbiakhoz, de valójában 
ez a programunk megvalósításáról szól. És ahogy polgármester úr is mondta, ez a közös 
program a biztosítéka annak, hogy Józsefváros 2030-ra az egyik legélhetöbb kerület legyen 
Budapesten. Számomra nagyon fontos az, hogy a Szeszgyár utca is meg fog újulni minden 
viszontagság ellenére, és az is, hogy számomra az egyik legfontosabb terület, az általam 
vezetett bizottság által felügyelt terület, a társasházfejlesztés idei évtől, úgy gondolom, hogy 
teljes körű minőségben és mennyiségben nyújtott támogatásokat a társasházaknak. És ahogy 
polgármester úr is mondta, a jövő évben egy magasabb összeg lesz, 1,2 milliárd forint. Lesz 
majd javaslatom azzal kapcsolatban - már korábban, egyébként, javasoltam is -, hogy legyen 
egy új pályázat, amellyel maximálisan ki fogjuk szolgálni minden igényét a kerületi 
társasházaknak, ez a pályázat pedig a liftfelújításról és liftépítésröl fog szólni. Számos 
társasház van Józsefvárosban, melyben idős emberek élnek, mozgásukban korlátozott 
emberek élnek, sokan azért kényszerülnek eladni emeleti lakásaikat, mert nem tudnak 
felmenni a lépcsőn. Nekünk önkormányzatként kötelességünk ösztönzőleg segíteni a 
társasházakat abban, hogy ezek a problémákat meg tudják oldani. Nyilván felsorolhatnék 
számos fejlesztést, mint ahogy alpolgármester úr is tette, de úgy gondolom, hogy nincsen rá 
szükség, minden le van írva. Köszönöm szépen még egyszer mindenkinek, hogy aktívan 
közreműködött ennek a költségvetésnek a létrehozásában.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy kíván-e még valaki hozzászólni? 
Amennyiben nem, úgy lezárom a napirend vitáját. Szavazni fogunk. Elég hosszú lesz a 
szavazás. Először a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság többsége által elfogadott SZMSZ 
módosításról kell szavaznunk. Ebben az esetben Veres frakcióvezető úrnak a döntése, 
mármint hogy visszavonja, ez nem ..., tehát ezt a bizottságnak kell visszavonni. Magyarán az 
fog történni, hogy én nem fogadom be, és így kell róla döntenünk. Tehát most minősített 
többséggel kell róla döntenünk. Mármint arról, hogy megszavazzuk-e azt, amit a KPB 
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többsége előterjesztett módosítóként. Én nem támogatom, tehát ezért kell róla szavaznunk. 
Kérem hogy szavazzunk.
6 nem és 5 tartózkodással ezt a módosítót nem fogadtuk el.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
386/2023. (XII. 14.) számú határozata

(0 igen, 6 nem, 5 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy elutasítja a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság többsége által elfogadott, Veres Gábor 
képviselő által, a 2024. évi költségvetésről szóló rendelettervezethez benyújtott módosító 
indítványát.

Pikó András
Szavazásra bocsátom a 2 pontból álló I. határozati javaslatot, minősített többséggel döntünk. 
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
387/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak a költségvetési évet 
követő három évben várható saját bevételeinek összegéről, valamint adósságot 

keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeiről

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 29/A. §-a alapján a Budapest 
Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzatnak (a továbbiakban: Önkormányzat) a 
költségvetési évet követő három évre várható saját bevételeinek összegét, valamint az 
adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési kötelezettségeinek összegét az alábbiak 
szerint hagyja jóvá:

1. A költségvetési évet követő három évre várható saját bevételek összege
ssz. Megnevezés 2024. 2025. 2026. 2027.

Bevételek
1. Helyi adóból származó bevétel 12 665 262 000 13 298 525 100 13 963 451 355 14 661 623 923

2.
Önkormányzati vagyon és önkormányzatot 
negilletö vagyoni értékű jog értékesítéséből és 
lasznosításából származó bevétel

5 989 501 378 6 288 976 447 6 603 425 269 6 933 596 532

3. Osztalék, koncessziós díj és hozambevétel 0 0 0 0

4.
Tárgyi eszköz és immateriális javak, részvény, 
részesedés, vállalat értékesítéséből vagy 
privatizációjából származó bevétel

0 0 0 0

5. Bírság, pótlék és díjbevételek 466 633 000 470 000 000 480 000 000 490 000 000
6. Cezességvállalással kapcsolatos megtérülések
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2024. évre és az azt követő három évre várható összege „0” Ft.

Sevételek összesen 19 121 396 378 20 057 501 547 21 046 876 624 22 085 220 455

1. Kiadások
2. Hitel, kölcsön 0 0 0 0
3. Hitelviszonyt megtestesítő értékpapír 0 0 0 0
4. Váltó 0 0 0 0
5. Pénzügyi lízing 0 0 0 0

6. Visszavásárlási kötelezettségű adásvételi 
szerződés 0 0 0 0

7. Legalább 365 napra kapott halasztott fizetés 0 0 0 0

8. Önkormányzati garanciákból, kezességekből 
fennálló kötelezettségek 0 0 0 0

Kiadások összesen 0 0 0 0
2. az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyleteiből eredő fizetési köte ezettségeinek

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont vonatkozásában: 2023. december 14.

Pikó András
Most az 1 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk, szintén minősített többséggel.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
388/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatalban 
foglalkoztatottak részére megállapított 2024. évi cafeteria juttatásról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatalban 
foglalkoztatottak részére a 2024. évi cafeteria juttatás mértékét bruttó 500.000 Ft/fö/év 
összegben állapítja meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
A III. határozati javaslat 1 pontból áll, szintén minősített többséggel döntünk. Kérem, 
szavazzunk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
389/2023. (XII. 14.) számú határozata

a polgármester és alpolgármesterek részére megállapított 2024. évi cafeteria juttatásról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a polgármester és az alpolgármesterek részére a 2024. évi cafeteria-juttatás mértékét 
bruttó 500.000 Ft/fö/év összegben állapítja meg.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
Az 1 pontból álló IV. határozati javaslat minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
390/2023. (XII. 14.) számú határozata

az intézmények dolgozói részére megállapított 2024. évi cafeteria juttatásról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a költségvetési szervek által foglalkoztatottak részére a 2024. évi cafeteria-juttatás 
mértékét az alábbiak szerint állapítja meg:

a. Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék: bruttó 320.000 Ft/fö/év;
b. Józsefvárosi Óvodák: bruttó 320.000 Ft/fö/év
c. Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ: bruttó 320.000 

Ft/fö/év
d. Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ: bruttó 320.000 Ft/fö/év

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
Az V. határozati javaslat következik, erről is minősített többséggel szavazunk. Kérem, 
szavazzunk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
391/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 
illetményalap] áról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal köztisztviselőinek 
illetményalapját 2024. március 1. napjától 76.000 Ft-ban állapítja meg és biztosítja rá a 
szükséges pénzügyi fedezetet az Önkormányzat 2024. évi költségvetésében.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
A VI. határozati javaslat következik. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
392/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ létszámváltozásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ létszámkeretét 2024. 
február 1-től a 41101 LÉLEKHÁZ, LÉLEK PROGRAM címen 3,0 álláshellyel, a 41402 
Házi Segítségnyújtás címen 3,0 álláshellyel, 41501 Nappali Ellátás címen 1,0 álláshellyel 
megemeli.

2. az 1 pont szerinti létszámemeléssel a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti 
Központ engedélyezett költségvetési létszámkerete 2024. február 1 -töl 255,5 főről 262,5 
főre emelkedik.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont vonatkozásában: 2023. december 14.

Pikó András
A VII. határozati javaslatról döntünk most, minősített többséggel. Kérem, szavazzunk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
393/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Óvodák létszámváltozásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Józsefvárosi Óvodák létszámkeretét 2024. február 1 -töl 4,0 álláshellyel megemeli.

2. az 1. pont szerinti létszámemeléssel a Józsefvárosi Óvodák engedélyezett költségvetési 
létszámkerete 2024. február 1 -töl 240,0 főről 244,0 főre emelkedik.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont vonatkozásában: 2023. december 14.

Pikó András
A VIII. határozati javaslat következik, szintén minősített többséggel. Kérem, hogy 
szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
394/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 
létszámváltozásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal engedélyezett 
költségvetési létszámkeretét 2024. január 1-től 335,0 főről 2,0 fő álláshellyel megemeli, 
így a módosított létszámkeret 337,0 főre változik.

2. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal engedélyezett 
költségvetési létszámkeretét 2024. február 1 -töl további 1,0 fő álláshellyel megemeli, így a 
módosított létszámkeret 338,0 főre változik.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-2. pont vonatkozásában: 2023. december 14.
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Pikó András
És végül a 20 §-ból álló költségvetési rendeletünk következik. Kérem, szavazzunk most, 
minősített többséggel.
11 igen. Megállapítom, hogy egyhangú többséggel elfogadtuk a 2024. évi költségvetést. 
Köszönöm szépen. (Taps)

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐTESTÜLETE 11 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 43/2023. (XII. 14.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 2024. 
ÉVI KÖLTSÉGVETÉSRŐL.

Napirend 4. pontja:
Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi üzleti tervének elfogadására, 
a 2024. évre szóló közszolgáltatási szerződések megkötésére, valamint a Szervezeti és 
Működési Szabályzat módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Kovács Ottó JGK Zrt. igazgatósági elnök

Pikó András
Áttérünk a 4. napirendi pont tárgyalására: Javaslat a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 
2024. évi üzleti tervének elfogadására, a 2024. évre szóló közszolgáltatási szerződések 
megkötésére, valamint az SZMSZ szabályzat módosítására. Az előterjesztő Kovács Ottó, a 
JGK igazgatóságának elnöke. Kérdezem, hogy van-e kiegészíteni valója? Igen, parancsoljon.

Kovács Ottó
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Egy kiegészítésem lenne az előterjesztéshez. A 
JGK Zrt. Igazgatósága 45/2023. számú döntésével megtárgyalta és elfogadásra javasolja 
egyhangúlag az előterjesztést. A Felügyelő Bizottság pedig 25/2023. számon ugyanígy 
egyhangúlag megtárgyalta és elfogadásra javasolja az előterjesztést. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen a tájékoztatást. Az előterjesztést a bizottságok nem tárgyalták. A napirend 
vitáját megnyitom, és kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Frakcióvezetői hozzászólásokra van-e igény? Sátly Balázs frakcióvezető úr, 
parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Egyetlen mondat, nagy tisztelettel meg szeretném 
köszönni elnök úrnak, hogy határidőben és ilyen színvonalon elkészítették ezt az 
előterjesztést. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres Gábor frakcióvezető úr, parancsoljon.
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Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester úr, a szót. A mi bizottságunkhoz, amelynek elnöke vagyok a JGK 
áll szakmailag a legközelebb. Velük van a legtöbb dolgom nekem is és a bizottság tagjainak 
is. Tegnap nem volt rá módom, de jól kifúndáltam, hogy majd ma a képviselő-testületi ülésen 
elmondom amit szeretnék. Én szerintem nagyon sokszor emberfeletti meg megfeszített az a 
munka, amit a JGK munkatársai végeznek a képviselő-testületi vagy bizottsági előterjesztések 
előkészítése érdekében. Én őszintén, tiszta szívvel szeretném megköszönni nekik azt a 
munkát, amit az előző évben az asztalra tettek. Tudom, hogy nagyon sokszor kellett 
eligazodniuk az olykor kusza politikai viszonyok között, de ennek ellenére helytálltak és 
mindent elkövettek, úgyhogy a JGK minden divíziójának, minden alkalmazottjának 
tisztelettel és szeretettel a frakciónk nevében szeretném megköszönni egész éves munkáját, 
boldog ünnepeket és boldog új évet kívánok mindannyiuknak. És az előterjesztést is 
tisztelettel köszönjük, nagyon összeszedett, az eddigi legjobb üzleti terv, amit a JGK letett.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást, úgyhogy én is csatlakozom az előttem 
szólókhoz. Köszönöm szépen a munkájukat, és mindannyiuknak kellemes ünnepeket és 
boldog új évet kívánok. A napirend vitáját lezárom. Szavazás következik. Minősített 
többséggel döntünk a 8 pontból álló határozati javaslatról. Kérem, hogy szavazzanak.
11 igen, egyhangú szavazás volt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
395/2023.(XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi Üzleti tervének elfogadásáról, a 
2024. évre szóló közszolgáltatási szerződések megkötéséről, valamint az egységes 

szerkezetű Szervezeti és működési szabályzat elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, hogy

1. elfogadja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. 2024. évi üzleti tervét az 
előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal;

2.
a) a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-vei az önkormányzati tulajdonban lévő 

ingatlanvagyonnal kapcsolatos vagyongazdálkodási-vagyonkezelési feladatok 
ellátására 2024. évi éves közszolgáltatási szerződést köt az előterjesztés 2. számú 
melléklete szerinti tartalommal;

b) az önkormányzat tulajdonában lévő, az ingatlanvagyonnal kapcsolatos 
vagyongazdálkodási-vagyonkezelési feladatok ellátására vonatkozó kompenzáció 
összegét 2024. évben bruttó 3.257.219.391-Ft-ban állapítja meg, melyből 
1.994.040. 199-Ft közszolgáltatási kompenzáció, 1.253.019.192-Ft költségtérítés, 
és 10.160.000-Ft felhalmozási célú pénzeszköz átadás;

35



3.
a) a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-vel a közterület-fenntartással, 

városüzemeltetéssel kapcsolatos közszolgáltatási feladatok ellátására 2024. évi 
éves közszolgáltatási szerződést köt az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti 
tartalommal;

b) a közterület-fenntartással, városüzemeltetéssel kapcsolatos közszolgáltatási 
feladatok ellátására vonatkozó kompenzáció összegét 2024. évben bruttó 
3.203.798.763-Ft-ban állapítja meg, melyből 3.093.998.763-Ft működési 
támogatás, 109.800.000-Ft pedig felhalmozási célú pénzeszközátadás;

4.
a) a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-vel az önkormányzati tulajdonban lévő 

piac-üzemeltetési feladatok ellátására 2024. évi éves közszolgáltatási szerződést 
köt az előterjesztés 4. számú melléklete szerinti tartalommal;

b) az önkormányzati tulajdonban lévő piac-üzemeltetési feladatok ellátására 
vonatkozó kompenzáció összegét 2024. évben bruttó 302.194.283-Ft-ban állapítja 
meg;

5.
a) a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-vel az önkormányzati tulajdonban lévő 

intézményi ingatlanok üzemeltetésével, karbantartásával kapcsolatos feladatok 
ellátására 2024. évi éves közszolgáltatási szerződést köt az előterjesztés 5. számú 
melléklete szerinti tartalommal;

b) az önkormányzati tulajdonban lévő intézményi ingatlanok üzemeltetésével, 
karbantartásával kapcsolatos feladatok ellátására vonatkozó kompenzáció 
összegét 2024. évben bruttó 150.400.455-Ft-ban állapítja meg;

6.
a) a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.-vel a Budapest Főváros VIII. kerület 

Józsefvárosi Önkormányzat, illetve a Budapest Fővárosi Önkormányzat 
megbízásából a józsefvárosi és a fővárosi Önkormányzat tulajdonában lévő 
közterületi várakozóhelyek üzemeltetésével, karbantartásával kapcsolatos 
feladatok ellátására 2024. évi éves közszolgáltatási szerződést köt az előterjesztés 
6. számú melléklete szerinti tartalommal;

b) a közterületi várakozóhelyek üzemeltetésével, karbantartásával kapcsolatos 
feladatok ellátására vonatkozó kompenzáció összegét 2024. évben bruttó 
1.290.126.903-Ft-ban állapítja meg;

7. jóváhagyja a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt. Szervezeti és Működési
szabályzatát az előterjesztés 8. számú mellékletében foglalt tartalommal.

8. felkéri a polgármestert a 2-6. határozati pontokban foglaltakra tekintettel az
előterjesztés 2-6. számú mellékletét képező éves közszolgáltatási szerződések 
aláírására.
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Felelős: polgármester
Határidő: az 1-7. határozati pontok tekintetében: 2023. december 14.;

a 8. határozati pont tekintetében: 2023. december 31.

Napirend 5. pontja:
Rév8 Zrt. 2024. évi Közszolgáltatási szerződésének és 2O24.évi előzetes üzleti tervének az 
elfogadása
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sárkány Csilla RÉV 8 Zrt. vezérigazgató

Pikó András
Az 5. napirendi pont tárgyalása következik: Javaslat a Rév8 Zrt. 2024. évi közszolgáltatási 
szerződésének és a 2024. évi előzetes üzleti tervének az elfogadására. Az előterjesztő Sárkány 
Csilla, a Rév8 Zrt. vezérigazgatója. Kérdezem vezérigazgató asszonyt, hogy van-e...? Nincs. 
Az előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. A napirend vitáját megnyitom, és kérdezem a 
tisztelt képviselőket, hogy van-e kérdésük az előterjesztéshez? Frakcióvezetői 
hozzászólásokra van-e igény? Nem látok ilyet, illetve képviselői hozzászólásokat sem. így 
először szavazásra bocsátom a Rév8 előzetes üzleti tervéről szóló határozati javaslatot, 
minősített többséggel döntünk róla. Kérem, szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
396/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Rév8 Zrt. előzetes üzleti tervéről

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Rév8 Zrt. 2024. évi előzetes üzleti tervét az előterjesztés 1. sz. melléklet 
szerinti tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
Most pedig a közszolgáltatási szerződésről döntünk, illetve az erről szóló határozati 
javaslatról, minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
397/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Rév8 Zrt-vel kötendő 2024. évi Közszolgáltatási szerződés elfogadásával kapcsolatos 
döntés meghozatalára

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Rév8 Józsefvárosi Rehabilitációs és Városfejlesztési Zrt. részére az általa ellátott 
közszolgáltatási feladatok ellátására 182.102.728 Ft - melyből 1.000.000 Ft 
felhalmozási célú - kompenzációt biztosít a 2024 évre.

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. számú mellékletét képező 2024. évi 
Közszolgáltatási szerződés aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont tekintetében 2023. december 14,

a 2. pont esetében 2023. december 31.

Napirend 6. pontja:
Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási 
szerződésének módosítására és a 2024. évi Közszolgáltatási szerződésének megkötésére 
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Lágler Péter JKN Zrt. vezérigazgató

Pikó András
A 6. napirendi pont tárgyalására térünk át: Javaslat a JKN Nonprofit Zrt. 2023. évi 
közszolgáltatási szerződésének módosítására és a 2024. évi közszolgáltatási szerződésének 
megkötésére. A döntés célja a közszolgáltató 2024. évre vonatkozó üzleti tervének és éves 
szerződéseinek elfogadása, az éves kompenzációs keret 1.253.078.829 Ft. Az előterjesztést a 
Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottság megtárgyalta. 
Tájékoztatom a képviselőket, hogy az előterjesztést december 12-én, kedden pótkézbesítéssel 
kapták meg. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem Lágler vezérigazgató urat, hogy kíván- 
e szóbeli kiegészítéssel élni? Úgy látom, igen. Parancsoljon.

Lágler Péter
Csak annyi szóbeli kiegészítéssel szeretnék élni, hogy ez előterjesztésünket a Felügyelő 
Bizottság megtárgyalta és egyhangúlag támogatta, valamint szeretném megköszönni a 
képviselő-testületnek az eddigi türelmét és támogatását. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt képviselőket, hogy van-e kérdésük az 
előterjesztéshez? Nincs. Kérdezem a tisztelt frakcióvezetőket, hogy kívánnak-e hozzászólni? 
Nem látok ilyen igényt. És kérdezem a tisztelt képviselőket, Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
képviselő úr, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Szeretném megköszönni a JKN Zrt. valamennyi 
dolgozójának az egész éves kitartó munkájukat. Én úgy érzem, hogy a korábbi vezetések által 
okozott problémák jelentős részét is sikerült már elhárítani, és ezen is fognak dolgozni a 
továbbiakban. Én most úgy érzem, hogy ezzel a vezetéssel egy valódi együttműködés tudott 
kialakulni, és bízom a további sikeres közös együttműködésben. Köszönöm szépen.
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Pikó András
Köszönöm szépen. Könczöl Dávid képviselő úr, parancsoljon.

Könczöl Dávid
Köszönöm szépen, Polgármester úr. A munkáját én is szeretném megköszönni a JKN 
munkatársainak. Azt azért szeretném a vezetőség felé jelzi, hogy nem túl stílszerü, hogy 
kedden pótkézbesítéssel kapunkk meg egy ilyen előterjesztést. Kérem, hogy a 2025-es üzleti 
tervet időben és pontosan készítsék el. Köszönöm.

Pikó András
Eröss Gábor alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm szépen a szót. Amellett, hogy nyilván én is akkor megköszönöm a JKN 
munkatársainak a munkáját. Én abban a privilegizált helyzetben is vagyok, hogy 
alpolgármesterként részt vehettem ennek az előterjesztésnek az előzetes egyeztetési köreiben, 
és így a tartalmát is már egy ideje ismerhetem, bár jogos egyébként Könczöl 
képviselőtársamnak a megjegyzése, ezért két olyan fontos tartalmi pontra hadd hívjam fel 
röviden a figyelmet, amiket a józsefvárosiak is jó, hogyha tudnak. Az egyik az az, hogy 
néhány hónapon belül minden reményünk szerint befejeződik a Józsefvárosi Múzeum 
épületének felújítása, és az a nagy előkészítő munka, amit a Józsefvárosi Múzeum csapata 
már most is végez, - sőt már gyűjtő munkát is végez, sőt már kiállítást is szervezett -, az 
végre az új, illetve végleges helyen tud kibontakozni. És tartalmazza az előterjesztés az ezzel 
kapcsolatos fejlesztéseket is és muzeológus történész és egyéb álláshelyeket, ez nagyon 
fontos, hiszen Józsefváros egy olyan múzeummal fog gazdagodni, ami még nem volt, amely a 
kerület történetét bemutatja, és ugyanakkor egy igazi közösségi térként fog működni. A 
másik, amit ki szeretnék emelni, az az, hogy ez a sok éves munka, ami a Magdolna negyed 
program vagy Magdolna-Orczy negyed program keretében zajlott a kerületben és egy egészen 
példamutató, - ugye, szociális városrehabilitáció zajlott -, ami csak kis részben 
épületfelújításokból állt, vagy zöld udvarok létrehozásából, ez is nagyon fontos, nagyobb 
részben egy olyan közösségszervező munkából, amely rendkívül sokrétű volt és nagyon 
sikeres. Ez a program - ugye az uniós finanszírozás - idén lezárult, de ezt a programot 
Józsefváros Önkormányzata a JKN Zrt.-n keresztül folytatja, VEKOP néven is emlegettük 
ezt. Épp azért, mert sikeres, épp azért, mert nagyon fontos a Magdolna negyedieknek és az 
Orczy negyedieknek és Józsefváros egész lakosságának, úgyhogy ehhez kívánok további sok 
erőt és sikert, és a támogatást pedig a magunk részéről nagy örömmel adjuk meg. Köszönöm 
szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást, így a napirend vitáját lezárom. Először a 3 
pontból álló I. határozati javaslatról döntünk, minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk. 
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
398/2023. (XII. 14.) számú határozata

Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. Közszolgáltatási szerződésének módosításáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
1. az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti tartalommal módosítja a Józsefváros 

Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2023. november 15. napján módosított 2023. évi 
Közszolgáltatási szerződésének 2. számú mellékletét.

2. felhatalmazza a polgármestert a 2023. évre vonatkozó Közszolgáltatási szerződés 2. 
mellékletében szereplő átcsoportosítások végrehajtására, és felkéri a változásoknak az 
önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati 
rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

3. felhatalmazza a polgármestert az elöteijesztés 1. számú melléklete szerinti 2023. évi 
Közszolgáltatási szerződés módosításának aláírására;

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. december 14.,

2. pont esetében: az önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása;
3. pont esetében: 2023. december 20.

Pikó András
Most a 4 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk, minősített többséggel. Kérem, hogy 
szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
399/2023. (XII. 14.) számú határozata

Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évre vonatkozó Közszolgáltatási 
szerződésének és üzleti tervének elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évi közszolgáltatási szerződésben 
foglalt feladatainak ellátására mindösszesen 1.253.078.829 Ft pénzügyi fedezetet 
biztosít, melyből 1.500.000 Ft felhalmozási célú kompenzáció.
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2. elfogadja és az előterjesztés 2. és 3. számú mellékletében foglaltak szerint módosítja, 
valamint egységes szerkezetbe foglalja a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat és a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. közötti 2024. évre szóló 
Közszolgáltatási Szerződését.

3. elfogadja a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit Zrt. 2024. évi üzleti tervét az 
előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal;

4. felhatalmazza a polgármestert a módosított és egységes szerkezetbe foglalt 
Közszolgáltatási szerződés aláírására az előterjesztés 2. és 3. számú melléklete szerinti 
tartalommal.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-3. pont esetében 2023. december 14.,

4. pont esetében: 2023. december 20.

Napirend 7. pontja:
Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központtal kapcsolatos a 2024. évi 
költségvetést érintő döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) SÜRGŐSSÉGI
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Áttérünk a 7. napirendi pont tárgyalására: Javaslat a Józsefi’árosi Szent Kozma egészségügyi 
Központtal kapcsolatos 2024. évi költségvetést érintő döntés meghozatalára. Sürgősségi 
indítvány. Tájékoztatom a képviselőket, hogy az előterjesztést december 13-án tegnap kapták 
meg. A napirend vitáját megnyitom, és van szóbeli kiegészítésem. Talán emlékeznek rá a 
tisztelt képviselők, hogy az elmúlt képviselő-testületi ülésen indítványoztam Koroknai 
Andrásnak a felmentését. Azért indítványoztam, mert ö maga is elismerte, hogy 
szabálytalanul bocsátott el két vezető beosztást, az egyiknél a védett kor szabályait sem vették 
figyelembe, nem ajánlotta föl számukra a továbbfoglalkoztatásnak a lehetőségét, és a belső 
ellenőrzés azt is megállapította, hogy Koroknai András úgy hozott komoly döntést, az 
Önkormányzatot terhelő döntést, hogy arra nem volt meg a pénzügyi fedezete. Koroknai 
András azt állította itt, hogy megvolt a pénzügyi fedezete, erről beszélt a gazdasági 
igazgatóval, tehát nyugodtan meghozhatta ezt a döntést. Most itt van előttünk ez az 
előterjesztés, amely azt bizonyítja, hogy Koroknai András nem mondott igazat. Nem volt meg 
a pénzügyi fedezet. Amennyiben meg lett volna, akkor természetesen nem lenne itt ez az 
előterjesztés. Több 10 millió Ft-ról van szó, ez közpénz, olyan közpénz, amelyet az 
Önkormányzatnak kell állnia. Koroknai András magyarázatként a levelében azt találta leírni, 
hogy a jogtanácsos öt félretájékoztatta, rosszul ítélte meg a helyzetet. Mivel ilyen ügyben nem 
a jogtanácsossal kell beszélni, hanem a gazdasági vezetővel, egyben az is bebizonyosodott, 
hogy Koroknai András akkor sem mondott igazat, amikor azt mondta, hogy a gazdasági 
vezető azt mondta neki, hogy van pénz. A gazdasági vezető egyébként az egyik bizottsági 
ülésen maga is elismerte, hogy nincs elegendő forrás. Ebben a helyzetben megoldást kell 
találni. A megoldás egyik módja az az, hogy most az Önkormányzat a zsebébe nyúl, elfogadja 
azt, hogy egy ilyen helyzetben, gyakorlatilag kész helyzet elé állítva, azért hogy január 8-án a 
megfelelő és nekik járó járandóságukat megkapják az egyébként köztiszteletben álló és 
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szabálytalan módon kirúgott egykori munkatársaink, - az egyikük, ugye, Józsefvárosi 
Becsületkereszt tulajdonosa -, ezért most a zsebünkbe kell nyúlni, több 10 millió Ft-ot oda 
kell adnunk, és le kell nyelnünk azt, hogy mindez megtörtént. A szemünkbe hazudtak és nem 
mondtak igazat, félretájékoztatták az Önkormányzatot, és ezt követően pedig költségekbe 
verik. A másik lehetőség az az, hogy, mivel véleményem szerint megáll az, hogy szabálytalan 
volt a elbocsátás, megáll az, hogy az Önkormányzatot anyagi hátrány éri, hiszen most 
előttünk van ez az előterjesztés, ezért most még január 8-a előtt az utolsó alkalom van arra, 
hogy felmentsük Koroknai Andrást, hiszen minden feltétel ehhez vitathatatlanul adott. Ez az 
előterjesztés annak a bizonyítéka, hogy nem mondott igazat, hogy félretájékoztatta az 
Önkormányzatot, hiszen különben nem kellett volna a jövő évi költségvetés terhére, ráadásul 
önkormányzati forrást bevonva, kezelni ezt a helyzetet. Hogy merrefele menjünk, azt én most 
nem tudom, de meg akarom beszélni a frakciókkal, úgyhogy 10 perc tárgyalási szünetet fogok 
kérni.

10 perc tárgyalási szünet

Pikó András
Tisztelt Képviselők! Azt kértem Önöktől, hogy válasszanak a két megoldási lehetőség közül. 
Az egyik megoldási lehetőség, hogy kifizetünk most huszonegynéhány millió forintot, 
amelyről egyébként azt gondoltuk a főigazgató úr tájékoztatása alapján, hogy megvan, és 
utána ennek következtében megkapják a szabálytalanul és törvénysértő módon elküldött 
egykori vezetők a nekik járó járandóságot. És utána még készüljünk föl arra, hogy a 
munkaügyi perben további költségek jöhetnek kártérítés illetve sérelemdíj miatt. Vagy a 
másik lehetőség, hogy miután bebizonyosodott, hogy az korábban sem volt vitatott, hogy nem 
volt szabályos az elbocsátás, törvénysértő volt, nem vették figyelembe a védett kortól kezdve 
csomó mindent, ugye, ebben az ügyben nem volt korábban sem vita. Most kiderült, hogy félre 
lettünk tájékoztatva. Nem igaz az, hogy megvolt a fedezet a kirúgásokra. Azt tudtuk, hogy 
nem volt a pénzügyi ellenjegyzés meg, és emiatt törvénysértő volt maga a kirúgás, de 
főigazgató úr a zárt ülésen a múlt testületi alkalmával arról biztosított bennünket, hogy ö 
beszélt mindenkivel és mindenki azt mondta, hogy megvan a fedezet rá. Azóta már tudjuk, 
hogy nem volt meg, és ez a mostani előterjesztés annak a bizonyítéka, hogyha meg lett volna, 
akkor nem kellene pénzt kérni rá. Ebben az idei évben már nem lehetett ezt megoldani, emiatt 
kell a jövő évre fedezetet biztosítanunk a kifizetésre. Január 8-án a kirúgott munkatársak meg 
fogják kapni a járandóságukat, azt már vissza nem kaphatjuk. Egyetlenegy megoldás van arra, 
hogy közpénzt óvjunk, ami a feladatunk, az az, hogyha felmentjük Koroknai főigazgató urat, 
és közös megegyezéssel visszahívjuk a két, törvénysértő módon elbocsátott vezetőt, és így 
nem kell kifizetnünk nekik a végkielégítést, és nem kell számolnunk a további költségekkel 
sem. Ha jól tudom, nincsen egyetértés a két frakció között, úgyhogy azt gondolom, hogy a 
döntésért mindenki viselje a maga politikai felelősségét. Én megtettem, amit lehetett. Nem 
fogom előterjeszteni Koroknai főigazgató úrnak a felmentését, azonban sokkal, de sokkal több 
kérdés fogalmazódik meg ezután, mint amennyi kellett volna. Folytassuk, tehát. Sátly Balázs 
frakcióvezető úr, parancsoljon.

Sátly Balázs
Ha jól emlékszem, a kérdéseknél tartunk. Kérdésem van, és abban szeretnék segítséget kémi 
vagy Koroknai úrtól vagy Szám gazdasági vezető úrtól, hogy tegyük ezt tisztába, ami itt 
elhangzott. A korábbi testületi ülésen Koroknai úr azt mondta, hogy az előzetes konzultáció 
alapján van fedezet a felmentésekkel járó végkielégítések rendezésére, és ehhez képest most 
egy finanszírozási igény érkezett. Ezt az ellentmondást próbáljuk meg feloldani. Én azt 
gondolom, hogy borzasztóan sajnálatos és kicsit méltatlan, hogy ez a helyzet ide jutott.
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Szerintem tanulság a teljes józsefvárosi önkormányzati vertikum számára, hogy az egyeztetés 
és a megoldáskeresés, bár nagy munkával jár, talán meg tudja előzni azt, hogy ilyen helyzetek 
kialakuljanak. A második kérdésem pedig az lenne, hogy azt jól értem-e, hogy Koroknai úr 
levele szerint ezt a két pozíciót a jövőben vagyis 2024-ben nem is kívánja betölteni, és a 
NEAK finanszírozást, illetve az önkormányzati finanszírozást teljes egészében, amit a két 
pozíció fenntartására szántunk, a végkielégítésekre kívánja fordítani. Az lenne a kérdésem, 
hogy a JEK működésében ez milyen helyzetet teremt? Hogyha ez a két pozíció nem létezik, 
akkor eddig se volt rá szükség vagy a jövőben szükség lenne, csak nem töltjük be, mert a 
pénzt elkeltjük végkielégítésekre. Kérném, hogy ezekben a kérdésekben, igazítson el 
bennünket.

Pikó András
Kérdéseknél tartunk még. Veres Gábor frakcióvezető úr, kérdés?

Veres Gábor
Köszönöm szépen Polgármester úr, ugyanezt akartam kérdezni.

Pikó András
Nekem is van kérdésem. Koroknai főigazgató úrhoz a levelében azt a magyarázatot adja, hogy 
a jogtanácsos félretájékoztatta a helyzettel kapcsolatban, a leveleiben pontosan ez van 
beleírva. Az előző testületi ülésen pedig azzal érvelt, hogy megvolt a fedezet, hogy Önnek a 
Gazdasági vezető ezt mondta. Nem is a hivatalos nevén, hanem a becenevén szólította öt. Azt 
nem értem, hogy akkor melyik az igaz, hogy a jogtanácsosra hallgatott, és tőle kérdezte meg, 
hogy mi a pénzügyi helyzet, vagy pedig Szám Lászlótól? Ezt legyenek szívesek előttünk most 
mind a ketten tisztázni. Parancsoljon, Öné a szó. Nincs több kérdés? Akkor Koroknai úr, 
parancsoljon.

Dr. Koroknai András
Köszönöm a szót. Október 10-én - most itt nézem a jegyzeteimet - történt meg ez a döntés. 
Akkor az intézménynek volt fedezetünk ennek a kifizetésére. Tehát akkor, amikor én aláírtam 
ezt a felmondást, akkor 50.000.000 forint volt az intézmény kasszájában. Annyit kell csinálni 
ilyenkor - ezt is magamnak fölírtam - mert azért alapvetően ez gazdasági kompetenciájú 
kérdéskör, aZ 1101-es törvény szerinti illetmények, munkabérekről át kellett volna tennem a 
1105-ös végkielégítés címsorra. Alapvetően tájékoztatási kötelezettségem lett volna akkor az 
Önkormányzat felé. Itt volt egy egyet nem értés abban a tekintetben, hogy a dolgozóknak 
mikor kell ezt kifizetni. Én október 10-én, amikor ezt a döntést meghoztam, akkor előzetesen 
érdeklődtem az intézmény költségvetéséről, de Gazdasági igazgató úrral konkrétan arról, 
hogy mi a tervem, azt nem egyeztettem. Én csak azt néztem meg, hogy ennek a 
pénzösszegnek az intézmény kasszájában bent van-e a helye, és bent volt. Az, hogy utána egy 
október 19-i testületi döntésen tölünk elvették ezt a pénzt, teljesen jó célokra fordítva, az egy 
következő kérdéskör, hogy addig miért nem történt valami beavatkozás. Itt még egyszer 
mondom, itt nem volt egyetértés abban, hogy ezt a pénzösszeget mikor kell kifizetni. Mi volt 
még?

Pikó András
Bocsánat, lenne egy értelmező kérdésem. Gazdasági vezető asszony engem úgy tájékoztatott, 
hogy az a pénz, az kötött felhasználású volt, azt jutalmazásra lehetett fölhasználni. Ez így 
van?
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Hőrich Szilvia
A belső ellenőrzési jelentést is tárgyalta a Testület, és abban is leírták a belső ellenőrök 
helyesen, és egyébként ez egy jogszabályi előírás, hogy a maradvány felhasználásáról a 
Képviselő-testület jogosult dönteni. Tehát ha bármilyen jogcímen maradvány képződik, - a 
bérmaradvány különösen ilyen -, tehát ugye a költségvetési rendeletünkben benne van, hogy 
a személyi jellegű kiadások kötött felhasználású előirányzatok, erről a Képviselő-testület 
valóban az október 19-i ülésén döntött, hogy jutalmazásra kiegészítettük az intézményen 
képződött bérmaradványokat többletfonással, az intézményi jutalmazás érdekében. Ha nem 
döntött volna így a Testület, tehát ha egyáltalán nem születik semmilyen döntés, akkor sem 
jogosult az intézmény ezt a pénzt felhasználni saját hatáskörben. Ez Képviselő-testületi 
hatáskör kizárólagosan a jogszabály értelmében.

Pikó András
Hogy egyértelmű legyen, tehát Koroknai főigazgató úr nem rendelkezhetett erről a pénzről?

Hörich Szilvia
Nem.

Pikó András
Köszönöm.

Hörich Szilvia
Erről csak a Testület dönthet.

Pikó András
Egyetlen egy kérdés van még, hogy Önök között volt-e ennek a pénznek a felhasználásáról, 
illetve a pénznek a meglétéről, felhasználhatóságáról erre a célra beszélgetés? Szám László 
tudott-e arról?

Dr. Koroknai András
Nem, erről nem volt szó. Bocsánat, azért azt hadd mondjam el, hogy ezt azért vitatjuk, ezt az 
álláspontot, hogy ez így van. Alapvetően ugyanezt a zárt ülésen el is mondtam, hogy ebben 
akkor jogszabály-értelmezési különbségek vannak. Megkérném Szám László Gazdasági 
igazgatót, hogy erről tájékoztasson engem is meg a Testületet, hogy igazából mi az, ami miatt 
fenntartjuk ezt az álláspontot.

Pikó András
Megadom a szót.

Szám László
Hát, nehéz ezt objektíve meghatározni. Ugye ez egy bérmegtakarítás volt, ez az 50.000.000 
forint. Tőlem Főigazgató úr azt kérdezte, és még ez az adatszolgáltatás előtt volt, hogy 
nagyjából ugyanez volt a kérdés, hogy mennyi bérmegtakarításunk van. Ennyi volt a 
bérmegtakarításunk, kb. 50.000.000 forint. Egyébként az 50.000.000 forint, ez a saját NEAK 
forrásból származó, ezen kívül volt még egyéb pénz, ami önkormányzati bérmegtakarításból 
származó bérmegtakarítás volt. A köztünk lévő kommunikáció eddig terjedt, tehát, hogy 
ennyi a bérmegtakarítás ebben a pillanatban. Ezt mi kötelesek vagyunk vezetni, a korábbi 
belső ellenőrzés egyébként ezt konkrétan meg is állapította. Mi vezetjük folyamatosan, hogy 
mennyi a pillanatnyi bérmegtakarításunk. Nem bérmaradvány ez még ugye évközben, hanem 
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csak bérmegtakarítás. Az én válaszom az erre a kérdésre, ami nem szólt semmilyen későbbi 
döntésről, vagy a tervezett döntésről, az erre vonatkozott, hogy ebben a pillanatban az 
intézmény ekkora összegű bérmegtakarítással rendelkezik.

Pikó András
Amennyiben jól értem, akkor Ön nem tudta fölhívni a figyelmet arra, hogy amennyiben más 
célra kívánja fölhasználni a Főigazgató, akkor a Képviselő-testület elé kell jönnie.

Szám László
Nem hívtam erre föl a figyelmet, nem is tudtam, mert nem volt tudomásom a későbbi döntési 
szándékáról Főigazgató úrnak.

Pikó András
Arról tudott-e a Főigazgató úr, hogy a kettő elbocsátott vezető közül az egyik nem NEAK 
finanszírozású, hanem önkormányzati finanszírozású pozíció, - ugye ez a stratégiai vezetőnek 
a pozíciója -, ezt korábban, azt hiszem egy évvel ezelőtt maga a Főigazgató úr kérte, hogy 
legyen ilyen az SZMSZ-ben, és erre az Önkormányzat biztosított forrást, tehát ez biztosan 
önkormányzati hatáskör lett volna. Tehát ebben az ügyben az elbocsátásnál biztosan az 
Önkormányzatot tájékoztatni kellett volna.

Szám László
A kérdés nekem szól vagy a Főigazgató úrnak?

Pikó András
Mind a kettőjüknek.

Szám László
Nyilván tudott, hiszen a költségvetésben szerepel, a költségvetés pedig az ő felelősségével, és 
nyilván az én szakmai háttérmunkámmal készül el.

Pikó András
Értem. Esetleg ehhez van hozzáfűznivalója Főigazgató úrnak?

Dr. Koroknai András
Még egyszer azért térjünk vissza arra a kérdéskörre, hogy volt-e jogosan felhasználható 
összegünk akkor, amikor én aláírtam ezt a szerződést, illetve felmondást. Volt. Tehát ez 
nyilván jogszabály értelmezési különbség. Természetesen, hogyha van folyamatban ügy, 
akkor a megfelelő szervek dönteni fognak, de az én tudomásom szerint, illetve hát gazdasági 
igazgató úrral való egyeztetést követően ez az összeg, ami a NEAK pontforint értékből 
megmarad az erre a sorra áttehető, csak tájékoztatni kellett volna az Önkormányzatot. Azért 
nem tájékoztattam, mert a jogász, illetve a Gazdasági igazgató úr véleménykülönbségen volt 
ezen ügyben, hogy mikor kell ezt kifizetni, és én bizonyos okok miatt Gazdasági Igazgató 
úrnak a véleményére adtam a kifizetés időpontjában. Viszont volt kérdés az SZMSZ kapcsán. 
Az az igazság, hogy erre azért válaszolnék úgy, hogy szeretném, ha mondjuk az a két személy 
is itt lenne, mert mondanék olyat, amire esetleg nekik reagálni kellene. Valóban akkor, amikor 
ezt az SZMSZ módosítást kieszközöltem, akkor az intézményi érdek az volt, - és ebbe nem 
szeretnék belebonyolódni -, hogy azon a fronton, a menedzsmenti fronton, nyugalom legyen. 
Alapvetően az intézményünkben ápolás nincs, tehát ápolási igazgató nem szükséges, illetve a 
stratégiát a NEAK határozza meg, az Önkormányzat határozza meg, az OEP határozza meg, 
bocsánat, az Önkormányzat, illetve a NEAK és az Államtitkárság határozza meg. Stratégiai 
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tanácsadóra lett volna szükségem, de még egyszer mondom azt, hogy az SZMSZ 
módosításnak az intézményi háttérinformációit a két itt nem lévő kolleganő miatt nem 
szeretném részletezni, de ezekre a pozíciókra valójában, hogyha a szó szoros értelmében 
nézzük, akkor nincs szükség.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több kérdést, így, ha kérdések vannak, akkor még...Veres 
Gábor parancsoljon!

Veres Gábor
Köszönöm, Polgármester úr. Én Gazdasági vezető asszonytól kérdezném, hogy a Gazdasági 
igazgató úr azt mondja, hogy ez nem maradvány volt, hanem megtakarítás. Segítene nekünk 
megérteni, hogy mi a különbség a maradványfelhasználás és a bérmegtakarítás felhasználása 
között. Tehát ugyanazok a szabályok vonatkoznak-e arra, tehát a Képviselő-testület dönt a 
megtakarítás felhasználásáról is, vagy az Intézményvezető diszkrecionális joga erre a 
megtakarításra bárkit alkalmazni vagy esetleg felmenteni?

Pikó András
Parancsoljon.

Hőrich Szilvia
Köszönöm szépen. A költségvetési rendeletünk 7. § (2) bekezdése is kimondja egyébként: az 
Önkormányzat és a költségvetési szervek maradványát a Képviselő-testület hagyja jóvá, és 
dönt a maradvány felhasználásáról. Minden előirányzaton. Többek között a személyi 
előirányzatokon is. A bérmegtakarítás, az a maradvány része. Nyilván az év közben maradt 
bérmegtakarításról, illetve előirányzat maradványokról beszélgethetünk, de nyilvánvaló, hogy 
ez is a maradvány része. Amikor ez a jogviszony-megszüntetés történt, addigra mi már be is 
kértük egyébként az intézménytől az adatszolgáltatást a jutalmazásra fordítható 
bérmegtakarítás összegéről. Tehát az intézménynek pontosan tudomása is volt róla, hogy ezt 
az összeget be szeretnénk vonni az intézmény részére megállapított jutalmazási keretbe. 
Ezeknek az adatoknak a felhasználásával került a Testület elé abban a döntés, tehát az 
előterjesztés, amiben döntött a Testület, hogy az egyes intézmények részére milyen összegben 
állapítja meg a jutalomkeretet, tehát jóvá is hagyta részükre a jutalomkeretet, így mi 
biztosítottunk többletforrásokat a jutalom kifizetésre. Tehát, ha úgy döntött volna, és ehhez 
adta volna a Gazdasági igazgató a nevét, bocsánat, és a jogszabály kötelező pénzügyi 
ellenjegyzését, hogy valóban ezt az összeget fel akaiják használni a két elbocsátott dolgozó 
különböző végkielégítés-, vagy bármilyen járandóság-fizetési kötelezettségeinek a 
kifizetésére, akkor ez a kollegák jutalomkeretének a terhére tudott volna menni, tehát ezzel a 
kollégáknak a jutalmazási keretét csökkentették volna. Utólagosan mondhatom, Képviselő
testületi döntéssel ellentétesen. Arra viszont az Intézményvezetőnek nincs joga, hogy a 
Képviselő-testület döntését felülbírálja.

Pikó András
Köszönöm szépen. Sátly Balázs, kérdés? Parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Még az lenne a kérdésem, hogy az egy hosszantartó és ciklusokon átívelő 
gyakorlat, hogy az év végi jutalmakat az Önkormányzat az aktuális év bérmegtakarításából 
fedezi, és ezeket rendszeresen elvonja az intézményektől. Ebben nem vagyok 100%-ig biztos, 
hogy a JEK-nél is ez volt a gyakorlat. Azt szeretném kérdezni a Gazdasági vezető asszonytól, 
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hogy 2022-ben, 2021-ben, 2020-ban történt-e ilyen a JEK-nél, tehát számíthatott-e erre 
alappal a JEK vezetése, hogy ilyen intézkedés történik? Köszönöm.

Pikó András
Gazdasági vezető asszony, parancsoljon.

Hőrich Szilvia
Bocsánat, én nem tudom, hogy miért használjuk ezt a szót, hogy elvonja az Önkormányzat a 
bérmegtakarítást. Az Önkormányzat nem vonja el a bérmegtakarítást, minden esetben 
kiegészítettük a bérmegtakarítást önkormányzati forrásból azért, hogy jutalmat tudjunk 
fizetni. A meghatározott fejkvóták szerinti bértömeget leadtuk az intézmény részére - az 
előirányzatot -, tehát a bérmegtakarítás nem került elvonásra, pusztán a Testület megmondta, 
hogy mire költheti az intézmény. Tehát nem vonta el soha az Önkormányzat a 
bérmegtakarítást az intézményektől, ez ott maradt az intézményeknél csak megmondta, hogy 
mire fordíthatják, történetesen a jutalmazásra.

Pikó András
Hadd kérdezzek én is, mert nagyjából úgy áll össze a kép, hogy a Főigazgató úr úgy gondolta, 
hogy neki van 50.000.000 forintja szabadon felhasználható, amit arra fog fölhasználni, hogy a 
két eltávolított vezetőnek a járandóságait ki tudja fizetni. Erről mi kaptunk tájékoztatást, és 
akkor tudtuk jelezni azt, hogy ez nincs az Önkormányzat döntéshozatalában, mert én nem 
kaptam. Nem tudom, hogy Önök kaptak-e ilyet?

Hőrich Szilvia
Nem.

Pikó András
Magyarán, október 19-én úgy döntöttünk arról, hogy ez jutalom lesz, hogy nem tudtuk azt, 
hogy a Főigazgató úr már korábban ezt lepántlikázta. Jól értem a helyzetet?

Hőrich Szivia
Nem tudtuk, tehát ezt a levelet, amiben most Főigazgató úr kérte a többletfedezet biztosítását, 
ezt akkor kellett volna beküldeni.

Pikó András
Magyarán, amennyiben a Főigazgató úr gondoskodik a járandóság kifizetéséről és a 
munkatársainak a jutalmazásáról is, akkor bennünket egy, tájékoztatni kellett volna, és 
többletforrást kellett volna kérni a jutalmazásra, hiszen fölhasználta azt a keretet, amit mi ki 
szoktunk egészíteni, és amiből jutalmazzuk az év végén a dolgozókat.

Hőrich Szilvia
Igen-igen, és egyébként pont ezért kell a pénzügyi ellenjegyző aláírása, tehát ez mind a 
pénzügyi ellenjegyző feladata. Tehát ezért baj, azon kívül, hogy jogszabálysértő, tehát 
szabálytalan így ez a kötelezettségvállalás, ezért kell pont a pénzügyi ellenjegyző, mert az ö 
feladata megmondani azt, hogy rendelkezésére áll-e a fedezet, van-e szabad előirányzat a 
kifizetés pillanatában. Tehát még a pénzügyi ellenjegyzőnek az is a feladata, hogy amikor a 
kifizetés esedékes, a likviditás biztosított-e, tehát akkor rendelkezésre fog-e állni a forrás, és 
egyébként feladata a pénzügyi ellenjegyzőnek meggyőződni arról, hogy minden ezt megelőző 
gazdasági esemény a gazdálkodási jogszabályoknak megfelelően történt-e. A pénzügyi 
ellenjegyzőnek ilyen feladatai vannak, ezért kell az ő ellenjegyzése.

47



Pikó András
Ez ugye nem történt meg. Azt kérdezem Főigazgató úrtól, hogy volt-e terve arra, hogyha 
elkölti a pénzt a kirúgottak járandóságára, akkor hogyan fog jutalmat osztani év végén? Tehát 
mi lett volna a mesterterv, hogyan fizetett volna jutalmat?

Dr. Koroknai András
Nem értem a kérdést, bocsánat.

Pikó András
Elkölti azt a pénzt, amit az Önkormányzat minden évben kiegészít, és jutalmazásra, év végi 
jutalmazásra fordít. Tehát magyarán, ha Ön nem érti, akkor nem gondolt erre, vagy nem 
kívánt év végén jutalmat adni a munkatársainak, vagy pedig volt valamilyen terve, hogy 
valahonnan szerez pénzt, hogy mégis legyen jutalom.

Dr. Koroknai András
Nem jó a kérdés, még egyszer. Tehát az a lényeg, hogy októberben, amikor én ezt a döntést...

Pikó András
Bocsánat, erre válaszoljon, ne haragudjon.

Dr. Koroknai András
Nem, nem haragszom, egyáltalán.

Pikó András
Tehát, hogy hogyan lett volna? Azt értem, hogy Ön úgy gondolta, hogy akkor van pénz, de 
nyilván mivel felelős vezető, és mivel elmondta, hogy ez egy hierarchikus szervezet, a jó 
parancsnok mindig gondoskodik a saját beosztottjairól, meg a katonáiról, tehát gondolom, 
hogy Ön is ilyen, és akkor év végén jutalmat szeretett volna osztani. Hogyan csinálta volna?

Dr. Koroknai András
Én nem tudok jutalmat osztani.

Pikó András
Nyilván szerette volna, ha van jutalom. Akkor hogyan lett volna, hogyha az Önkormányzat a 
bérmaradványt fölhasználja másra, és jutalomra már nem marad bérmaradvány? Mi lett volna 
a megoldás?

Dr. Koroknai András
Bocsánat, nem én vagyok ebben a kompetens, ebben a kérdésben.

Pikó András
Hanem?

Dr. Koroknai András
Nem én osztok jutalmat, hanem az Önkormányzat.

Pikó András
Bocsánat, de Önnek kellett volna indítványoznia. Tehát magyarán azt gondolta volna, hogy 
akkor idejönne, és akkor kér jutalomra külön fedezetet, Főigazgatóként. Önnek akkor ezt 
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kellett volna tennie, ugye? Tehát, hogy ez volt a terv?

Dr. Koroknai András
Nem volt terv, nem volt erre terv. Az Önkormányzat jutalmazza a dolgozókat, akinek úgy 
ítéli, hogy jutalmat adhat.

Pikó András
Jó, akkor ez a gyakorlatban úgy történt volna, hogy kapok egy jelzést Öntől, vagy Szám 
Lászlótól, hogy nincsen bérmaradvány, nem lesz jutalom.

Dr. Koroknai András
Nem tudom.

Pikó András
Ez lett volna?

Dr. Koroknai András
Nem tudom, a volnákat én nem tudom értelmezni.

Pikó András
Bocsánat, Ön, gondolom, hogyha parancsnok, akkor stratégiai gondolkodás jellemzi Önt.

Dr. Koroknai András
így van.

Pikó András
Tehát előre kell gondolkodnia két hónapot, ez nem megy? Tehát valamikor jön egy olyan 
időpont, amikor jutalmazni kell. Tehát ez nem volt benne a tervezésben, vagy a horizonton?

Dr. Koroknai András
Konkrétan, hogy micsoda, mert nem értem. Alapvetően nem én vagyok az Önkormányzat, aki 
jutalmat oszt, elnézést.

Pikó András
Bocsánat, Ön vezeti ezt az intézményt, Főigazgatóként. Az Önkormányzat az Ön javaslatai és 
tájékoztatása alapján dönt a pénz felhasználásáról és folyósít forrásokat. Hogyha nincsen 
jutalomra pénz, és máshonnan nincsen, akkor, gondolom, hogy az történt volna, vagy 
történhetett volna, hogy Ön jelzi, hogy azt a pénzt, amit egyébként minden évben 
jutalmazásra szán az Önkormányzat, azt felhasználta, kellene akkor még valami pénz.

Dr. Koroknai András
Erre azt tudom mondani, hogy október 10-én nem tudtam, hogy milyen döntést fog hozni a 
Testület 19-én. Most ez lehet fikció, hogy tavaly így volt, tavalyelőtt így volt, én ezt nem 
tudtam. A Testület itt a kerületben a döntéshozó szerv. Most az, hogy az Önkormányzat...

Pikó András
Bocsánat, hogyha a Testület hozza a döntést, akkor miért nem tájékoztatta a Testületet arról, 
hogy Ön ezt a pénzt fel akarja használni? Az Önkormányzatot, a Polgármestert? A Gazdasági 
vezető asszony most mondta, hogy nem kaptunk ilyen tájékoztatást.
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Dr. Koroknai András
Polgármester úr, én ezt a zárt megbeszélésen is, illetve előzőleg 5-6 perce mondtam - 
valószínűleg nem figyelt -, hogy én a jogász, illetve a Gazdasági igazgatónak az álláspont 
különbsége között voltam, és én a Gazdasági igazgatónak az álláspontját fogadtam el, hogy 
ezt csak januárban kell kifizetni. Ezért nem.

Pikó András
Az SZMSZ-ünk szerint, minden vezetőnek az elbocsátásánál össze kellett volna hívni azt a 
vezető testületet, amelyben benne vannak az Önkormányzat képviselői is. Ezt miért nem 
tette?

Dr. Koroknai András
Azért, Polgármester úr, mert az egyik elbocsátott vezető, az ennek a szakmai vezető 
testületnek a tagja. Odahívom, hogy akkor légy szíves véleményezd.

Pikó András
Ettől össze lehetett volna hívni a szakmai vezető testületet, és mindenféleképpen jelezhette 
volna a fenntartó felé, az Önkormányzat felé, hogy ilyen helyzet van. Össze kell hívni. Tehát 
én szerintem Ön egyszerűen nem akart tájékoztatni. Jól értem?

Dr. Koroknai András
Polgármester úr, volt erről egy zárt ülés, ott mondtam, amit mondtam, most ugyanezt tudnám 
elmondani, mint amit a zárt ülésen elmondtam.

Pikó András
Jó, most próbálunk annak utánajárni, hogy az a helyzet, ami miatt Ön most idejött, és több 
10.000.000 forint közpénzt kér arra, amiről korábban azt mondta, hogy van pénz.

Dr. Koroknai András
Nem kérek készpénzt, nem kérek közpénzt.

Pikó András
Hanem?

Dr. Koroknai András
Ez egy cash-flow probléma az intézményben, tehát gyakorlatilag az intézmény ezt a pénzt a 
jövő évben ki fogja tudni gazdálkodni.

Pikó András
Akkor ezt tegyük tisztába. Gazdasági vezető asszony, hogy van ez most? Parancsoljon.

Hőrich Szilvia
Én azért azt kérném, hogy ott ül az Intézményvezető mellett az intézmény gazdasági 
igazgatója, tehát a költségvetési szervek úgy, ahogy az Önkormányzat is előirányzatokból 
gazdálkodik. Az előirányzatok alapján történik a finanszírozás, ehhez van egy finanszírozási 
ütemterv, amit szintén elfogad a Képviselő-testület. Nem szeretném, ha kevernénk az 
előirányzatokat, amik a fedezetet biztosítják a kifizetésekhez a likviditással és a cash flow-val. 
Ez két teljesen különböző dolog. Ha nincs előirányzat valamire, tehát nincs biztosítva a 
pénzügyi fedezet, akkor logikus, hogy likviditás sincs és cash-flow sem. Tehát pénz csak úgy 
nem mozoghat, hogy mellette nincs előirányzat biztosítva. A másik, ugye a kifizetések
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esedékessége, itt 2024. január 8-a. A mai napon fogadta el a költségvetését az 
Önkormányzatnak a Képviselő-testület. Ez a rendelet holnap lép hatályba, de kifizetések 
pillanatában, illetve amikor most ez az igény bejött, még nem volt az intézménynek 2024. évi 
költségvetése. Tehát megint visszaköszön az a probléma, hogy miután ez a megszüntető 
okirat, amiben a jogviszony megszüntetés történt, nem került pénzügyi ellenjegyzésre. Tehette 
volna a pénzügyi ellenjegyző, hogy azt mondja, hogy leigazolja a tárgyévi előirányzatok 
fedezetére azzal, hogy nyilván meg kell kérni a fedezetet, hiszen ez valahonnan hiányozni 
fog. Tehát, hogyha mi kifizetünk egy nem tervezett kiadást a megtervezett előirányzatok 
helyett, ami nyilván feladattal terhelt, akkor az a pénz valahonnan hiányozni fog. Jelen 
esetben az intézményi jutalmazásból hiányzott volna. Amennyiben 2024. január 8-ra kell 
biztosítanunk fedezetet, ugye ezért mennek be a Képviselő-testület elé az előzetes 
kötelezettségvállalások, mert a követő évi előirányzatok terhére kizárólag a Képviselő-testület 
jogosult kötelezettséget vállalni. Tehát ez a két lehetséges megoldás lett volna, de miután 
most jött be igény, ez ezáltal a 2024. évi költségvetés terhére kell előzetes kötelezettséget 
vállalni, hogy a Képviselő-testület biztosítsa a pénzügyi fedezetet ezeknek a kifizetéseknek a 
teljesítéséhez. Az, hogy valami a NEAK finanszírozás terhére megy, vagy önkormányzati 
finanszírozás terhére, én azért szeretném jelezni, hogy mind a kettő közpénz, a NEAK forrás 
is, és az önkormányzati forrás is. A NEAK forrás ugyanúgy része az intézményi 
költségvetésnek, mint az önkormányzati forrás, tehát az intézményi költségvetés az, aminek a 
terhére az Önkormányzat kell, hogy biztosítsa a fedezetet. Tehát az, hogy NEAK forrás, az 
csak annyit jelent, hogy az Önkormányzatnak nem kell hozzátenni pénzt, tehát az a NEAK 
forrás terhére megy, de az intézményi költségvetés része, tehát arról is a Testület jogosult 
dönteni. A másik az önkormányzati saját forrás, amiről meg aztán végképp a Képviselő
testületnek kell biztosítani az önkormányzati forrásokból a fedezetet azért, hogy majd 
likviditásban is rendelkezésére álljon az intézménynek ez a pénzeszköz, hiszen mi az 
intézmény finanszírozását likviditásban is biztosítjuk, nem csak előirányzat szinten.

Pikó András
Köszönöm szépen, még mindig a kérdéseknél vagyunk. Nem kérdés, hozzászólás? Rádai 
Dániel, kérdés parancsoljon!

Rádai Dániel
Köszönöm szépen. Picit felvéve a józsefvárosi lakos sapkámat, most akkor a Józsefvárosi 
Egészségügyi Központban van fedezet az év végi jutalmak kifizetésére? És hogyha van, akkor 
miből, illetve hogyha nincs, akkor ez az egyetlen intézmény vagy önkormányzati cég, ahol 
nem lesz évvégi jutalom?

Dr. Koroknai András
Már kifizetésre kerültek a jutalmak az október 19-i döntés alapján hozott pénzügyi fedezetből, 
tehát a bérmegtakarításból.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Frakcióvezetőket, hogy kívánnak-e hozzászólni? Sátly 
Balázs, parancsoljon.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Köszönöm Gazdasági Vezető Asszonynak, illetve 
Koroknai úrnak a kérdésekre adott válaszokat. Külön köszönöm Gazdasági vezető 
asszonynak, hogy segített a tisztánlátásomat segíteni ebben a kérdésben, és most mintegy 
egyszeri politikus én úgy látom ezt a helyzetet, hogy bár az intézményvezetőket, én azt 
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gondolom, hogy viszonylag széleskörű szakmai autonómia illeti meg és nem jó ezt 
mikromenedzselni, de hogyha ez az autonómia arra van használva, hogy a dolgozók 
karácsonyi jutalma helyett inkább végkielégítést fizessünk egyébként szabálytalanul 
eltávolított szakmai vezetőknek, akiknek a pozíciójának a létrehozását az intézmény 
kezdeményezte, majd következő évben ezt a pozíciót be sem tudják tölteni vagy be sem 
kívánják tölteni, hát arra sarkall minket, hogy lehetséges, hogy azon a policy-n változtatni 
kell, hogy a beérkező szervezeti kérdéseket az illetékes alpolgármestereknek hathatósabban 
kell challengelniük, mert hogyha igazából ezekre nem volt szükség, akkor nem értem, hogy 
miért hoztuk azt létre, hogy miért kezdeményezték, úgyhogy duplán borzasztó kellemetlen 
helyzetben érzem magam emiatt a szituáció miatt. Egyetlen érvét tudom egyébként elfogadni 
Koroknai úrnak, hogyha valakit én ki akarok rúgni, akkor valószínűleg nem vele fogok 
egyeztetni a kirúgásáról, ugye, ezt én méltányolni tudom. Egy dolgot viszont nem értek, és ezt 
el is ismerte Koroknai úr korábban is, hogy ez a tájékoztatás, ez a telefon, mondjuk, az 
alpolgármester felé vagy a polgármester felé vagy bárki felé, vagy egyébként ez a szándékom, 
erre kérek pénzt, ez nem történt meg. Hogyha ez megtörtént volna, akkor lehetséges, hogy ezt 
az egész balhét el tudjuk kerülni, és nem kerülünk kétséges jogi tanácsok, belső viták és 
munkahelyi problémák nyilvános kitárgyalására Józsefváros Képviselő-testületén. Borzasztó 
szomorú ez a helyzet, s azt gondolom, így, hogy ebben a helyzetben vagyunk, nyilvánvalóan a 
jogos juttatásait az érintett munkavállalóknak meg kell kapni. A józsefvárosi polgároknak el 
kell fogadniuk azt a tényt, hogy ezt a közel 40.000.000 forintot gyakorlatilag az 
Önkormányzat elbukja, és nem olyan célra fordítja, amiből a józsefvárosiak gyógyulása vagy 
az egészsége fejlődik, ezért a felelősséget én, azt gondolom, hogy vállalnia kell az intézmény 
vezetésének. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres frakcióvezető úr kíván szólni?

Veres Gábor
Nem.

Pikó András
Rádai alpolgármester parancsoljon.

Rádai Dániel
Nekem akkor csak még egy kérdés, hogy jól értem-e, hogy akkor a fedezet, a NEAK 
finanszírozásból 30.000.000 Ft körül megvolt, de most még mindig hiányzik ez a 12.430.000 
Ft, ha jól emlékszem, amire most a Képviselő-testületnek fedezetet kéne biztosítania, tehát 
minden fedezet nem állt rendelkezésre ez ügyben.

Dr. Koroknai András
Valóban. Most tehát 12.466.000 Ft-ról beszélünk, hogy előzetesen ki tudjuk fizetni, 
előzetesen kötelezettséget kell vállalnia az Önkormányzatnak, de még egyszer mondom, itt 
azért szeretnék reagálni Sátly képviselő úrnak a mondatára és teljesen jogos, amit mond, és 
teljesen érthető, de a zárt ülésen ott azért az intézmény nem teljesen egészséges 
önkormányzati kapcsolatáról azért én mondtam pár szót, azt nem szeretném nem zárt ülésen 
elmondani, tehát, hogy nem voltam olyan helyzetben, hogy gyakorlatilag kompetens 
személlyel megnyugtatóan tudtam volna egyeztetni az Önkormányzatban. Most ennyit 
szeretnék erre mondani, többet nem. Volt egy nagyon erős, jónak mondható kapcsolat 
bizonyos Önkormányzati szintekkel a két elbocsátott vezetőnek, döntően az egyikkel, és 
alapvetően azt is elmondtam, és itt most is el szeretném mondani, hogy én úgy gondolom 
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egyébként, hogy Polgármester úr ebben a kérdéskörben elfogult, tehát először azt kellene 
megvizsgálni, hogy elfogulatlan-e ebben a kérdéskörben. Azért hát ennyit, többet nem 
szeretnék mondani, mert zárt ülésen elmondtam azt, hogy miért nem tudtam megfelelő szinten 
egyeztetni erről a döntésemről. Ha valaki szeretné, elmondom még egyszer, de nem 
szeretném, mert a zárt ülésen elmondtam.

Pikó András
Szarvas Koppány Bendegúz. Legközelebb akkor szóljon, hogyha megadom a szót, jó. 
főigazgató úr? Szarvas Koppány Bendegúz, parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Nekem nincsen itt a Főigazgatóval korábbi személyes 
nexusom. Szerintem nem vagyok elfogult az ügyben eredendően, de az a helyzet, hogy 
elfogultság nélkül ez itt egy 47 millió Ft-os számla, ami elkerülhető lett volna, amit most az 
önkormányzatnak állnia kellene a Főigazgató úr tevékenysége miatt, hát ez nekünk 47 
millióba kerül objektívan, miközben például a szabályos protokoll betartásával, normálisan 
megbeszélve, például a Polgármesterrel, ezt talán még el lehetett volna kerülni, vagy előző 
testületi ülésen a felmentési javaslat megszavazásával is elkerülhettük volna ezt a 47 milliós 
számlát, tehát nem egyéni felelősségről van itt szó, mert mi előre szóltunk, hogy ez nekünk 
sokba lesz, és ezért meg is szavaztuk volna azt az előterjesztést. Tehát azok, akik ezt a 
helyzetet előidézték, azok most effektive 47.000.000 Ft-ot elpazaroltak szépen 
visszafogottabban fogalmazva az Önkormányzat büdzséjéből. Páger Antal mondása jut 
eszembe a 20 óra című filmből: “Hányszor kell még igazamnak lenni, hogy akkor higgyék el 
a szavamat, amikor mondom?”

Pikó András
Veres Gábor, parancsoljon.

V eres Gábor
Legalább egyszer. Tehát a helyzet az az, hogy nekem itt több játékból áll össze ez a Lego. 
Tehát több pici elemből. Az egyik az az, hogy amit a Koppány mond, arra akarok csak 
igazából most reagálni. 47.000.000 forintba került volna-e ez a történet akkor is, ha 
leegyezteti az Önkormányzattal a Főigazgató? Ez egy fontos kérdés, tehát változik-e ez az 
összeg akkor, hogyha felhívja a főigazgató az önkormányzatot, hogy az ö jogkörében eljárva 
el akar távolítani két embert? Mert azt mondta volna az Önkormányzat, hogy nem lehet? 
Tehát nincs joga egy intézményvezetőnek a saját munkatársait megválogatni? Akkor sehol 
nincs. Akkor senkinek nincs. Ha az a helyzet, hogyha ezt egyezteti bármelyik szervezetünkkel 
is a Főigazgató úr, akkor azt mondjuk a főigazgatónak, hogy azok az indokok, amiket ö 
elmondott, amiket a zárt ülésen hallottunk mindannyian, azok nem elegek ahhoz, hogy ö a 
saját döntését meghozza? Ezt mondtuk volna neki? Vagy azt mondtuk volna neki, hogy 
egyikük mehet, másikuk nem. Vagy azt mondtuk volna neki, hogy gondolja át, vagy mit 
mondtunk volna? Hát, hozott egy döntést, a másik oldalon persze ott van az, hogy a 
Főigazgató úr nyilvánvalóan hibázott, nyilvánvalóan hibázott ő is, az ügyvéd is, a jogi 
tanácsadó és minden bizonnyal, azt tudom mondani, a gazdasági igazgató úr is hibázott, de 
biztos, hogy az Önkormányzat semmit? Biztos, hogy nekünk minden oké? Tehát, hogy 
tényleg úgy van, tényleg az a helyzet van, hogyha azt, amit a Főigazgató úr mond, - és 
egyikük állításában, semelyik jelenlévő állításában sincs okom kételkedni -, akkor itt az volt a 
helyzet, hogy egy fenntarthatatlan állapot volt a JEK-ben. Egy olyan munkahelyi feszültség, 
amit valamilyen módon kezelni kellett. Nyilvánvaló, a Főigazgató úr nem akart lemondani, 
mert ezt is megtehette volna, hogy otthagyja az egészet és elmegy, de nekünk az jött le végig 
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ebben a történetben, hogy itt nem egy ilyen rossz szándékú boszorkányüldözés zajlott, hanem 
egy szándéknak a rossz kivitelezése. Ez az, ami látszik, de hogy ennek milyenek a jogi 
következményei, miből mi következett, hogy ez valóban a Rendőrség előtt lévő ügyként 
megáll-e, hogy a munkaügyi per vajon eljut-e addig a pontig, amikor elmarasztalják az 
Önkormányzatot, vajon nekünk van-e igazunk vagy a Főigazgatónak vagy bárki másnak 
ebben az országban, azt mi nem tudjuk megítélni, és a múltkor is ezt .... (GONG...jelzés alatt 
elhangzottak nem hallatszik)

Pikó András
Nem nagyon akarom én már ezt a történetet tovább húzni, de azért néhány dolgot szögezzünk 
le. Szám László gazdasági vezető nem tudott sem a szándékról, sem kellő tájékoztatással nem 
bírt erről a dologról, ő nem hibázott, ezt maga Koroknai András is bizonyította. Az, hogy 
törvénysértő módon távolította el a két vezetőt, azt szintén nem kell nagyon bizonygatni, 
Koroknai András maga elismerte. Arra nincsen magyarázat, hogy valaki, aki már elérte a 
védett kort, azt egyszerűen csak úgy rúgjuk ki, hogy repül. Arra sincsen magyarázat, hogy 
hogy miért nem kapják meg az eredeti beosztásukat, csomó mindenre nincsen magyarázat. 
Lehet, hogy Önök azt gondolják, hogy ez hiba. Pláne, hogyha valaki egy ilyen testületet vagy 
egy ilyen szervezetet vezet, akkor - hát hogy mondjam -, ez nem hiba. 47.000.000 forintot 
valóban ki fogunk dobni az ablakon. Lett volna egy másik megoldás, a Momentum-Párbeszéd 
frakció ezt támogatta volna, a Józsefváros Jövőjéért frakció nem. Ezért nem fogom 
kezdeményezni Koroknai úrnak a felmentését, pedig szerintem ezt kellene tenni. A 
polgármesternek a legfontosabb feladata a törvényesség őrzése és a közpénzek fölötti óvatos 
figyelem és a közpénzek óvása. Ez most nem fog megtörténni, ennek még lesz 
következménye, azt gondolom. Ez a történet ráadásul olyan megalapozással bír, amivel nem 
nagyon tudok mit kezdeni. Én sem akarok belemenni abba a kérdéskörbe, hogy vajon azok az 
indokok, amiket Koroknai úr fölsorolt egy zárt ülésen, azok mennyiben valid indokok. 
Szerintem az, hogy egy önkormányzati vezető, ha betér a JEK-be, tájékoztatást kér egy vezető 
munkatárstól, az a vezető munkatárs nem tud az elől kikerülni. Soha olyan tájékoztatást nem 
kértem, amit utána a Főigazgató úr ne tudott volna, illetve soha nem született semmilyen 
döntéshozatal, ami a Főigazgató úr megkerülésével történt volna. Egy dolgot még egyszer 
mondanék. Azért az, hogy ugye itt szóba került az előző napirendnél, hogy a polgármester el 
merte vonni az egészségügy felügyeletét az alpolgármesterétől, azért egy mondat erejéig 
téijünk ki arra, hogy az alpolgármester asszony még a Hír 8-ban azt nyilatkozta, hogy 
szeptemberben ő még intenzív egyeztetésben volt a várólisták csökkentése érdekében a JEK 
vezetőivel. Tudomásom szerint a két elbocsátottal nem, ők erről nem tudtak. Nyilván 
Koroknai úrral. Azt én furcsának tartom, hogy miközben ö dolgozik és felügyeli ezt a 
területet, aközben az ö tudta nélkül hirtelen előkerül egy ilyen botrány, egy ilyen fölmentés. 
Ez, szerintem, fölveti a felügyelő politikai vezetőnek a felelősségét, ezzel együtt szerintem azt 
kell, hogy mondjam, hogy én biztosan tartózkodni fogok az elmondottak alapján ennél a 
napirendnél. Azt kérem a képviselőktől ezzel együtt, mivel nem véletlenül hoztuk ide, hogy a 
két elbocsátott egykori vezetőnek a járandóságát ki kell fizetni, tehát ne kövessék a példámat, 
de én biztosan nem fogom tudni megszavazni az eddigiek alapján, illetve a meggyőződésem 
alapján ezt a napirendet. Szarvas Koppány Bendegúz.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen. Ez tényleg egy bonyolult helyzet, mert egy elkerülhető költségről van szó, 
és azért ilyenkor érződik a képviselő felelőssége, hogy tehát, ahogy a viccel ellentétben ‘nem 
járna, de jut’, sajnos nem kellene, hogy erre forrást kelljen biztosítani. Képviselőtársamnak a 
kérdésére válaszolva szerintem, hogyha egyeztetett volna az Önkormányzat vezetésével a 
Főigazgató, minimum azért szólva lett volna, hogy figyelj már oda, védett kor, ilyen alapvető 
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dolgok vannak ebben benne egyébként. Mindezek benne voltak a jelentésben, amit 
elolvastunk, és mi tudunk olvasni, nemcsak a képeket nézegetjük, mint Vörös Tamás, aki ezt 
így elmondta a tegnapi Tulajdonosi Bizottságon. Képesek vagyunk az értő olvasásra, akkor 
ezzel élni kell. Ez a figyelmeztetés, hogy ez nekünk sokba lesz, elkerülhető módon az benne 
volt abban a jelentésben, remélem ezzel még nem szegtem semmilyen titkot meg. Semmi 
olyan következmény nem jön most velünk szembe, amiről ne lett volna előre szólva, és ennek 
tudatában vittek be minket ennek a következménynek a utcájába. Szóval ezért is bosszantó ez 
a dolog, hogy azt mondják a képviselők, hogy nincs elég információjuk erre, nem elég 
biztosak a dologban. Én zárt és aztán nyílt ülésen meggyőződtem nemcsak a jelentés miatt, 
hanem aztán utána az alapján is, ahogy a Főigazgató úr a kérdésekre reagált, hogy itt ez volna 
a helyes kezelési módja a helyzetnek. Most már nem tudok mit tenni, csak sajnálkozni a 
fölött, hogy a Józsefváros Jövőjéért frakció képviselői meg nem erre a következtetésre 
jutottak, és ez az eltérő következtetés megér nekik 47.000.000 forint közpénzt. Ez van. Azt 
viszont azért meg kell említsem, hogy azért az nem egy szuper speciális helyzet, vagy nem 
egy ismeretlen dolog az önkormányzati szférában, hogy egy vezető nem tudja csak úgy kedve 
szerint kirúgni akár a közvetlen munkatársait sem.

Pikó András
Köszönöm szépen. Camara-Bereczki Ferenc Miklós parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen. Én nem kívánom feszegetni ezt a témát, csak egyfajta összegzést kívánok 
adni. Tehát, hogyha jól értem, akkor minden jelenlévő szerint az egyeztetések elmaradása az 
hiba és fontos lenne egyeztetni bizonyos dolgokat az előtt, mielőtt meghozunk súlyos 
döntéseket, hogyha jól értem. Az előttem szólók mondandójából ezt szűrtem le. Tehát 
egyeztetni nagyon fontos, mielőtt meghozunk döntéseket. Köszönöm.

Pikó András
Ezzel szerintem mindenki egyetért. Abban az esetben, hogyha vezetünk intézményeket és egy 
vállalt vagy egy önként vállalt közösségben vagyunk benne, abban lehetnek olyan helyzetek, 
amiben nem szükséges az egyeztetés. Szavazás következik. A Józsefvárosi Szent Kozma 
Egészségügyi Központtal kapcsolatos 2024. évi költségvetést érintő döntés meghozataláról 
című 2 pontból álló határozati javaslatról minősített többséggel döntünk. Kérem, hogy 
szavazzunk.
10 igen, 1 tartózkodással, elfogadtuk. Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
400/2023. (XII. 14.) számú határozata

Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központtal kapcsolatos a 2024. évi 
költségvetést érintő döntés meghozataláról

(10 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. az Önkormányzat 2024. évi költségvetése terhére 36.594.408 Ft összegben pénzügyi 
fedezetet biztosít - 21.384.432 Ft személyi jellegű kiadás + 2.779.976 Ft SZOCHO, 
mindösszesen 24.164.408 Ft-ot NEAK finanszírozás terhére, 11.000.000 Ft személyi 
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jellegű kiadás + 1.430.000 Ft SZOCHO, mindösszesen 12.430.000 Ft-ot önkormányzati 
saját forrás terhére - a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ 
költségvetésében a munkaviszonyok megszüntetésével kapcsolatban keletkezett fizetési 
kötelezettségek 2024. január 8-i teljesítése érdekében.

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontjában jóváhagyott összeget az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésébe építse be a Józsefvárosi Szent Kozma 
Egészségügyi Központnál tervezetten.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében 2023. december 14.;

2. pont esetében: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének évközi 
módosítása

Napirend 8. pontja:
Javaslat a Múzeum körút - Rákóczi út - Blaha Lujza tér északi és keleti oldala - József 
körút - Üllői út által határolt terület (Palotanegyed) Kerületi Építési Szabályzatáról 
(PALOTAKÉSZ) szóló 34/2019. (VIII.22.) önkormányzati rendelet módosítására és a 
hozzá kapcsolódó településrendezési szerződés megkötésére
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
Áttérünk a 8. napirendi pont tárgyalására. '"Javaslat a Múzeum körút - Rákóczi út - Blaha 
Lujza tér északi és keleti oldala - József körút - Üllői út által határolt terület (Palotanegyed) 
Kerületi Építési Szabályzatáról (PALOTAKESZ) az önkormányzati rendelet módosítására és 
a hozzá kapcsolódó településrendezési szerződés megkötésére. ” A döntés célja a rendelet 
módosítása a Trefort utca 3-5. szám alatti ingatlanon tervezett ingatlanfejlesztés 
megvalósítása érdekében. Kérdezem a tisztelt Alpolgármester urat, kíván-e szóbeli 
előterjesztéssel élni? Nem kíván. A Bizottságok egyébként megtárgyalták, és 12-én 
pótkézbesítéssel kapták meg az előterjesztést. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük? Nem látok ilyet. Hozzászólásuk? Azt sem látom. A napirend vitáját lezárom, 
minősített többséggel döntünk először a 2 §-ból álló rendeletről.
10 igennel elfogadtuk.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 10 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 44/2023. (XII. 14.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
MÚZEUM KÖRÚT - RÁKÓCZI ÚT - BLAHA LUJZA TÉR ÉSZAKI ÉS KELETI 
OLDALA - JÓZSEF KÖRÚT - ÜLLŐI ÚT ÁLTAL HATÁROLT TERÜLET 
(PALOTANEGYED) KERÜLETI ÉPÍTÉSI SZABÁLYZATÁRÓL (PALOTAKÉSZ) 
SZÓLÓ 34/2019. (VIII. 22.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELET MÓDOSÍTÁSÁRÓL.

Pikó András
És egyszerű többséggel a 2 pontból álló határozati javaslatról.
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9 igen, 1 tartózkodás, ezt is elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
401/2023. (XII. 14.) számú határozata

településrendezési szerződés megkötéséről a Trefort utca felújításának tervezésével 
kapcsolatban

(9 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Költségvetési és Pénzügyi Bizottságnak a Képviselő-testület Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
SZMSZ) 7. melléklet 1. pont 1.1.3. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének 
gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja, és településrendezési 
szerződést köt a Luxus Hotelfej lesztö Korlátolt Felelősségű Társasággal (székhely: 
1088 Budapest, Trefort utca 3-5; cégjegyzékszám: 01-09-351926; adószám: 27283404- 
2-42; képviselő: Horváth Márk ügyvezető) az előterjesztés 4. számú mellékletét képező 
tartalommal;

2. felkéri a polgármestert a határozat 1. pontja szerinti településrendezési szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont tekintetében: 2023. december 14,

2. pont tekintetében: 2023. december 20.

Napirend 9. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület egy esített építési szabályzatának elfogadására 
írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
A 9. napirendi pont tárgyalása következik. "Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület 
egyesített építési szabályzatának elfogadására^ A döntés célja a Józsefváros Egyesített 
Építési Szabályzatának - az Állami Főépítész javaslatai alapján az építési törvényben 
meghatározott határidőn belül, tehát ez év december 31-éig - történő elfogadása. Az 
előterjesztést a bizottságok megtárgyalták, és december 13-án pótkézbesítéssel kapták meg. 
Kérdezem Rádai alpolgármester urat, van-e szóbeli kiegészítése? Parancsoljon.

Rádai Dániel
Köszönöm, egy mondat. Végre hosszú évek fragmentált szerteágazottsága, és a folyamatosan 
különböző értelmezési helyzetét követően egységesítjük az Építési szabályzatot mind 
alapelveiben mind technikai részeiben a teljes kerületre. Nyilván ez azt jelenti, hogy 
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egyébként az egyes tömbök és helyszínek azért ettől még eltérhetnek, de most legalább egy 
egységes szempontrendszerünk lesz a teljes kerületre, méghozzá a 2022-ben elfogadott 
szabályozási terv alapján. Tehát már egy sokkal progresszívebb, sokkal zöldebb, sokkal 
demokratikusabb elvrendszer alapján. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy kérdésük, hozzászólásuk van-e az 
előterjesztéshez? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom, és szavazásra bocsátom a 94 
paragrafusból álló rendeletet. Minősített többséggel döntünk, kérem, hogy szavazzunk. 
10 igennel elfogadtuk, köszönöm szépen.

BUDAPEST FŐVÁROS VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI 
ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELÖ-TESTÜLETE 10 IGEN, 0 NEM, 0 
TARTÓZKODÁSSAL ELFOGADJA ÉS MEGALKOTJA BUDAPEST FŐVÁROS 
VIII. KERÜLET JÓZSEFVÁROSI ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ
TESTÜLETÉNEK 45/2023. (XII. 14.) ÖNKORMÁNYZATI RENDELETÉT A 
KERÜLETI ÉPÍTÉSI SZABÁLYZATRÓL.

Napirend 10. pontja:
Javaslat Budapest VIII. kerület Diószegi Sámuel utca 17/A szám alatti társasház 
rendkívüli támogatására
(írásbeli előterjesztés) PÓTKÉZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 10. napirendi pont tárgyalása következik. “Javaslat a Budapest Vili, kerület Diószegi 
Sámuel utca 17/A szám alatti társasház rendkívüli támogatására. ” A társasházban a 
gázszolgáltatás mielőbbi visszaállítása érdekében az Önkormányzat 3.455.000 Ft támogatást 
ad, 1.382.000 Ft vissza nem térítendő és 2.073.000 Ft kamatmentes kölcsön formájában. Az 
előterjesztést a VKKB megtárgyalta. Ugye ez az illetékes bizottság. Pótkézbesítéssel kapták 
meg. Szóbeli kiegészítéssel csak annyit, hogy értsék, az egyik társasház nagy bajba került. 
December elején derült ki számukra, hogy indokolatlanul nagy mértékben szivárog a gáz a 
csövekből, miközben attól lehetett tartani, hogy a Nemzeti Gázmüvek vagy Közmüvek már 
nem tudja ezt a fejlesztést befogadni. Nagyon gyorsan kellett dönteni, és az is kiderült, hogy a 
társasháznak már nincsen megtakarított pénze az önerőre, ezért kell a Képviselő-testületnek 
dönteni. A Bizottsági elnök urat tájékoztattam, és az ö egyetértésével hoztuk ide ezt a döntést. 
Amennyiben most a pénzügyi fedezetet tudjuk biztosítani, akkor a kivitelező ígérete szerint 
karácsonyra meglesz a meleg szoba ebben a házban lévő lakásokban is, úgyhogy kérem 
támogatásukat. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk? Nem 
látok ilyet, így szavazásra bocsátom a 3 pontból álló határozatot. Egyszerű többséggel 
döntünk. Kérem, hogy szavazzunk.
10 igennel elfogadtuk.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
402/2023. (XII. 14.) számú határozata

a 1089 Budapest, Diószegi Sámuel u. 17/A szám alatti Társasház támogatási kérelmének 
elbírálásáról

(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a 1089 Budapest, Diószegi Sámuel u. 17/A szám alatti Társasház részére gázkizárás miatt 
társasházi gázvezeték rekonstrukció támogatására 1.382.000 Ft összegű vissza nem 
térítendő és 2.073.000,- Ft összegű kamatmentes kölcsöntámogatást ítél meg;

2. felkéri a polgármestert, hogy értesítse a Társasházat a határozat 1. pontja szerinti 
döntésről;

3. felkéri a polgármestert az előterjesztés mellékletét képező támogatási szerződés 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. december 14.,

2-3. pont esetében: 2023. december 20.

Napirend 11. pontja:
Javaslat közétkeztetés biztosítására a 2023/2024. tanév téli szünetének időtartamára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
“Javaslat közétkeztetés biztosítására a 2023/2024. tanév téli szünetének időtartamára ”, ez a 
11. napirendi pontunk tárgya. Az előterjesztést a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és 
Oktatási Bizottság megtárgyalta. A döntésnek természetesen az a célja, hogy a téli szünet 
ideje alatt az intézményi gyermekétkeztetés biztosított legyen a felügyeletet igénylő 
gyermekek részére. A napirend előtérj észt öjeként nincsen kiegészítésem. Kérdezem a tisztelt 
Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk az előterjesztéshez? Nem látok ilyet, így 
szavazásra bocsátom a határozati javaslatot, egyszerű többséggel döntünk. Kérem, hogy 
szavazzunk most.
10 igen, elfogadtuk.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
403/2023. (XII. 14.) számú határozata

közétkeztetés biztosításáról a 2023/2024. tanév téli szünetének időtartamára

(10 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Belső-Pesti Tankerületi Központ által fenntartott VIII. kerületi intézményekben 
(általános- és középiskolában) felügyeletet igénylő gyermekek részére önként vállalt 
feladatként biztosítja az intézményi gyermekétkeztetést a 2023/2024. tanév téli szünetének 
időtartamára eső munkanapokon (2023. december 22. napjától 2024. január 07. napjáig).

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Napirend 12. pontja:
Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati 
rendelet módosításával kapcsolatos döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Dr. Erőss Gábor alpolgármester, Szili-Darák Ildikó 
alpolgármester

Pikó András
A 12. napirendi pont "Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló önkormányzati 
rendelet módosításával kapcsolatos döntések meghozatalára”. Az előterjesztő rajtam kívül 
Erőss alpolgármester úr illetve Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony. Az előterjesztés a 
fiatalok helyi életkezdési támogatására, a védőoltás költségeinek átvállalására, az 
iskolakezdési támogatás bővítésére és a lakás fel újítási támogatás bevezetésére tesz javaslatot. 
Az előterjesztést a bizottságok megtárgyalták. Kérdezem a tisztelt előterjesztőket, hogy van-e 
hozzáfűzni valójuk? Parancsoljon, Erőss alpolgármester úr.

Dr. Erőss Gábor
Köszönöm a szót, Polgármester úr. Tisztelt Képviselő-testület! A Józsefvárosi Önkormányzat 
többségi frakciói a Momentum-Párbeszéd Frakció és a Józsefváros Jövőjéért Frakciók 
közösen elfogadtak nemrég egy olyan szociális, jóléti rendeletmódosítást, amely jövö évtől 
kezdve egy kerekítve félmilliárd, évi félmilliárd forintos szociális támogatási és lakhatási 
támogatási csomagot jelent. Ennek a jóléti fordulatnak a farvizén próbál az ellenzék újabb 
javaslatokkal előállni, ugye, erről a csomagról beszélünk. Az előterjesztés pedig azt 
tartalmazza, hogy a FIDESZ-KDNP által előterjesztett javaslatok egy része nyitott kapukat 
dönget, egy más része nem megvalósítható vagy nem szolgálná az egyébként közösen vallott 
célokat, a szociális biztonság megteremtését. Viszont van olyan pont, amelynél az 
iskolakezdési támogatás tekintetében például egyetértünk azzal, hogy azt lehet bővíteni, még 
ha nem is úgy, nyakló nélkül és ész nélkül, ahogyan azt a Fidesz-KDNP frakció javasolta. 
Úgyhogy lényegileg ez az előterjesztés azt tartalmazza, hogy az iskolakezdési támogatásnál 
igen, csak másféleképpen, továbbá, hogy ha az egészségügyi ellátásokhoz kapcsolódó 
szociális támogatásokról szóló mostani kutatás eredménye ezzel egybevág, akkor még esetleg 
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az oltási támogatásnál lehet arról szó, hogy tovább bővítjük a kínálatot, de alapvetően azt a 
programot és azt a rendeletet igyekszünk megvalósítani, ami, ahogy mondtam, évi félmilliárd 
forintos jóléti szociális támogatást és lakhatási támogatást jelent a józsefvárosiak számára. 
Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem az érdemihez, ezt elmondta alpolgármester úr, hanem, hogy született 
ez az előterjesztés. Úgy született, hogy itt ezen az egyik, talán kettővel ezelőtti Képviselő
testületi ülésen akkor, amikor a szociális rendeletünkröl szavaztunk, akkor a Fidesz-KDNP 
egy 4 pontból álló határozati javaslatot teijesztett be minden háttér nélkül. Viszont maguk a 
határozati javaslatok olyanok voltak, amivel érdemes volt tovább kezdeni valamit. A hivatal 
megtárgyalta, illetve megnézte szakmai oldalról, hogy mi az, ami támogatható, mi az, ami 
nem. Mind szociális oldalról, mind pedig pénzügyi oldalról, és kettőnél láttuk a lehetőséget 
arra, hogy beemeljük majd az új szociális rendeletünk intézkedései közé. Egyébként is 
terveztük már ezt. Kettőnél pedig további egyeztetést javasoltunk. Ebben az ügyben leültünk a 
Fidesz-KDNP képviselőjével, Szilágyi Demeterrel és ö is részt vett ezen a megbeszélésen és 
végülis nyugtáztuk, tehát ez egy olyan előterjesztés, amelynél mind a szándék, mind pedig a 
szakmai egyeztetés és együttműködés működött, és ennek az eredménye ez az előterjesztés. 
Ezt csak azért tartom fontosnak, mert amennyiben ragaszkodunk és használjuk az írásos 
formulákat, leíijuk a gondolatainkat és a javaslatainkat, akkor abból általában mindig jó 
döntések születnek. Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszony.

Szili-Darók Ildikó
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Majdnem minden elhangzott, amit elmondhatnék, csak 
azt, mivel megígértük a Fidesz-KDNP-nek, hogy visszatérünk az általuk elmondott 
javaslatokra, ezért visszajelezném, hogy várjuk továbbra is mindenkitől az építő javaslatokat. 
Amennyiben lehet, akkor figyelembe vesszük, amennyiben a költségvetés engedi, akkor 
betervezzük. Annál, ahol nem terveztük be, ott is továbbfejlesztjük ezeket a lehetőségeket, és 
mindenkit buzdítunk, hogy keressen meg minket a javaslatokkal. Miután mi azt mondtuk, 
hogy a szoc. rendelet nem egy köbevésett rendelkezés, ezért rugalmasak vagyunk és 
megkísérelünk megfelelni az éppen aktuális elvárásoknak, lakossági elvárásoknak.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. Lezárva a vitát, szavazásra bocsátom a 3 
pontból álló I. határozati javaslatot. Itt egyszerű többséggel döntünk.
Megállapítom, hogy 11 igen szavazattal elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
404/2023. (XII. 14.) számú határozata

a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati rendelet 
módosításához szükséges döntésekről

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
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1. a Józsefvárosi Fidesz-KDNP frakció által, a Képviselő-testület 2023. október 19-i 
rendesülésén a szociális rendelet megalkotásához kapcsolódóan benyújtott, módosító 
indítvány (a továbbiakban: indítvány) iskolakezdési támogatás kibővítésére, valamint a 
gyermekek védőoltás költségeinek alanyi jogon történő átvállalására vonatkozó 
kezdeményezésének megvalósítását támogatja;

2. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. pontja alapján az iskolakezdési támogatás 
kibővítésével kapcsolatos, valamint a gyermekek védőoltás költségeinek alanyi jogon 
történő átvállalására irányuló javaslatot a szociális és gyermekjóléti ellátásokról szóló 
35/2023. (X.19.) önkormányzati rendelet módosításakor építse be a rendeletbe;

3. az indítvány fiatalok helyi életkezdési támogatásának bevezetésére vonatkozó javaslatáról 
további egyeztetést tart szükségesnek és felkéri a polgármestert, hogy a fiatalok helyi 
életkezdési támogatásának bevezetésére vonatkozó javaslatról egyeztetéseket 
kezdeményezzen a frakciókkal.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetén: 2023. december 14.;

2. pont esetén: 2024. március 31. az iskolakezdési támogatásra vonatkozóan; 
2024. május 31. a védőoltás költségeinek átvállalására vonatkozóan;
3. pont esetén: 2024. május 31.

Pikó András
És most pedig az 1 pontból álló II. határozati javaslatról döntünk, ami viszont minősített 
többséges. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen. Ez is egyhangú volt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
405/2023. (XII. 14.) számú határozata

a rászoruló józsefvárosi fiatalok bérlettámogatásával, az újszülöttek támogatásával és a 
táboroztatási támogatással kapcsolatos döntések meghozataláról szóló 58/2023. (III. 30.) 

számú képviselő-testületi határozat 2. pontjának módosításáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy az 58/2023. (III. 30.) számú határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja:

"a rászoruló józsefvárosi fiatalok közösségi közlekedési bérlettámogatására előzetes 
kötelezettséget vállal mindösszesen 27.000.000,- Ft összegben az alábbi évenkénti bontásban:

a 2024. évi költségvetés terhére 7.000.000,-Ft,
a 2025. évi költségvetés terhére 10.000.000,-Ft,
a 2026. évi költségvetés terhére 10.000.000,-Ft,"
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Felelős:
Határidő:

polgármester
az önkormányzat 2024, 2025, és 2026. évi költségvetési rendeletének 
elfogadása,

Napirend 13. pontja:
Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett „ESF-2023-HOMELESS - Social 
Innovation Practices to Combat Homelessness” („Társadalmi innovációs gyakorlatok a 
hajléktalanság leküzdésére”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges 
döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés) PÓTKEZBESÍTÉS
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
A 13. napirendi pont '"Javaslat a Társadalmi innovációs gyakorlatok a hajléktalanság 
leküzdésére" tárgyú pályázati felhíváson induláshoz szükséges döntések meghozatalára. " A 
döntés célja, hogy az Önkormányzat konzorciumi modellben sikeresen pályázzon egy európai 
uniós felhíváson vissza nem térítendő támogatásra. Az előterjesztést a szakbizottság 
megtárgyalta, ezt is pótkézbesítéssel kapták meg a képviselők. Előterjesztőként nincsen 
szóbeli kiegészítésem. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük. Nincs. 
Kérdezem a frakcióvezetőket, hogy kívánnak-e hozzászólni? Nem látok ilyet. Kérdezem a 
képviselőket, hogy kívánnak-e hozzászólni? Erőss alpolgármester úr, parancsoljon.

Dr. Eröss Gábor
Rövid leszek. Köszönöm szépen a szót. Fontos, hogy egy újabb európai uniós pályázaton 
indulhat az Önkormányzat, és ahogy már korábban sikeresen pályáztunk energetikai témában 
is, a Befogadó Óvodák Projektet is így tudtuk megvalósítani, illetve a gyermek részvételi 
program is uniós támogatással zajlik. Fontos, hogy az ilyen, különösen, hogy a kiírásban is 
szerepel, szociális innováció területén éljünk azokkal a lehetőségekkel, hogy közvetlen uniós 
forrásokat tudunk mozgósítani a közösen vallott társadalompolitikai céljaink érdekében, 
úgyhogy nagyon örülök ennek az előterjesztésnek. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást. A napirend vitáját lezárva, szavazásra 
bocsátom a 6 pontból álló határozati javaslatot. Minősített többséggel döntünk róla. Kérem, 
hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
406/2023. (XII. 14.) számú határozata

az Európai Bizottság által meghirdetett ESF-2023-HOMELESS pályázati felhíváson 
való indulásról és a szükséges önrész biztosításáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. az ESF-2023-HOMELESS felhívásra benyújtásra kerülő, konzorciumvezetőként a 
Fédération Européenne d’Associations Nationales Travaillant avec les Sans-Abri által 
vezetett pályázatban Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat 
konzorciumi tagként részt vesz;

2. a határozat 1. pontja szerint benyújtásra kerülő pályázat elnyerése esetén az 
önkormányzati önrészre 4.973.670 Ft összegben az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetése terhére fedezetet biztosít;

3. az ESF-2023-HOMELESS felhívásra benyújtásra kerülő, konzorciumvezetőként az 
Utcáról Lakásba! Egyesület által vezetett pályázatban Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat konzorciumi tagként részt vesz;

4. a határozat 3. pontja szerint benyújtásra kerülő pályázat elnyerése esetén az 
önkormányzati önrészre 3.443.310 Ft összegben az Önkormányzat 2024. évi 
költségvetése terhére fedezetet biztosít;

5. felkéri a polgármestert, hogy a határozat 1. és 3. pontjában szereplő pályázatok 
benyújtásában működjön közre;

6. felkéri a polgármestert a határozat 2. és 4. pontjai szerinti pályázati önrészeknek a 
pályázatok elnyerése esetén az Önkormányzat 2024. évi költségvetésébe történő 
betervezésére.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-4. pont esetében: 2023. december 14.;

5. pont esetében 2024. január 11.;
6. pont esetén: az Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló rendeletének 
évközi módosítása.

Napirend 14. pontja:
Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és hajléktalan személyek 
részére nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatások 
tárgyában - megkötött ellátási szerződés módosítására
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester, Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 14. napirendi pont "'Javaslat a Menhely Alapítvánnyal kötött ellátási szerződés 
módosítására". A előterjesztés azt javasolja, hogy a Menhely Alapítvány szerződése alapján a 
nappali ellátás ellenértékeként 2024-ben 13.681.080 Ft-ra legyen jogosult. Az előterjesztést a 
bizottságok megtárgyalták. Kérdezem Szili-Darók Ildikó alpolgármester asszonyt, kíván-e 
hozzászólni? Nem kíván. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk? Nem látok ilyet. Lezárom a napirend vitáját, és szavazni fogunk minősített 
többséggel a 2 pontból álló határozati javaslatról. Kérem, hogy szavazzunk.
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11 igen, egyhangú.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
407/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális munka és hajléktalan személyek részére 
nappali ellátás személyes gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatások tárgyában - 

megkötött ellátási szerződés módosításáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. személyes gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatás, azon belül utcai szociális 
munka és hajléktalan személyek nappali ellátása (nappali melegedő) biztosítása tárgyában 
a Menhely Alapítvánnyal (székhely: 1082 Budapest, Vajdahunyad utca 3., adószám: 
19013213-1-42, képviselő: Dr. Győri Péter kuratóriumi elnök) 2020. július 27-én 
határozatlan időre kötött ellátási szerződést módosítja az előterjesztés 2. számú melléklete 
szerinti tartalommal és biztosítja az ehhez szükséges pénzügyi fedezetet az 
Önkormányzat 2024. évi költségvetésében 13.681.080.-Ft összegben;

2. felkéri a polgármestert az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti szerződésmódosítás 
aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: 2023. december 14., 2. pont esetében: 2024. január 5.

Napirend 15. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott 
Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében altatószoba 
kialakításához szükséges döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szili-Darók Ildikó alpolgármester

Pikó András
A 15. napirendi pont: “A Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde 
tagintézményében egy altató szoba kialakításához szükséges döntésről, döntés 
meghozataláró/”fogunk majd dönteni. Szerintem nagy vita nem lesz, az altató szoba 
nagyszerű dolog. Kérdezem az előterjesztőt, Szili-Darók Ildikót, hogy kíván-e szólni?

Szili-Darók Ildikó
Nem.

Pikó András
Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e hozzáfűzni valójuk akár kérdésben, akár 
hozzászólásban? Nem látok ilyet. 4 pontból áll a határozati javaslat, amiről dönteni fogunk 
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minősített többséggel. 
11 igen szavazat volt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
408/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott 
Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében altatószoba 

kialakításához szükséges döntések meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy

1. a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott 
Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében új felújítási 
feladatként altató teraszt alakít ki;

2. jóváhagyja a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék számára a nettó 6.759.470 Ft, bruttó 
8.584.527,- Ft átcsoportosítását az intézmény költségvetésén belül a karbantartási 
kiadások, valamint a jobb oldali terasz felújítási előirányzat maradványának terhére, a 
Katica Bölcsőde tagintézmény altatószoba kialakítása új előirányzat pénzügyi 
fedezetére;

3. biztosítja Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott 
Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében az altatószoba 
kialakításához szükséges nettó 5.051.554 Ft, bruttó 6.415.473 Ft összegű többlet 
pénzügyi fedezetet a Budapest Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati rendelet 9. melléklet 
Felhalmozási célú szabad maradvány céltartalék terhére történő átcsoportosítással;

4. felhatalmazza a polgármestert a 2-3. határozati pont szerinti átcsoportosítás 
végrehajtására és felkéri, hogy az átcsoportosítást a költségvetési rendelet soron 
következő módosításában vezesse át.

Felelős: polgármester
Határidő: 1.-3. pontok esetében: 2023. december 14.,

4. pont esetében: az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. 
(XII. 15.) önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Pikó András
Azt kérdezem, tisztelt Képviselők, hogy most itt a 16. napirendi pontunk zárt ülést ír elő. Azt 
javaslom, hogy tegyük a végére ezt. Ez egy ügyrendi javaslat, jó? És van még ügyrendi 
javaslat, Könczöl képviselő úr.

Könczöl Dávid
Köszönöm, Polgármester úr, akkor én kiegészíteném. Nekem is ehhez kapcsolódóan az lenne 
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az ügyrendi javaslatom, hogy a 19. számú napirendi pontot is tegyük az ülés végére, mert az is 
zárt.

Pikó András
Egyetértek. Szavazni fogunk a közös kooperációs ügyrendi javaslatunkról. Kérem, hogy 
támogassák. Szavazzunk.
11 igennel elfogadtuk. Tehát a 16-os és a 19-est fogjuk majd az ülés végén megtárgyalni.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
409/2023. (XII. 14.) számú határozata

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Pikó András polgármester és Könczöl Dávid képviselő ügyrendi javaslatát, 
miszerint a képviselő-testület a napirend 16. és 19. pontjairól az ülés végén tárgyaljon.

Napirend 17. pontja:
Javaslat a Szeszgyár utca közterületi megújítása keretében tervezett vízvezeték 
kiváltással kapcsolatos tulajdonosi döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
Most tehát akkor a 17. napirendi pont tárgyalása következik: "Javaslat a Szeszgyár utca 
közterületeinek megújítása keretében tervezett vízvezeték kiváltásával kapcsolatos tulajdoni 
döntések meghozatalára. " Rádai alpolgármester úr az előterjesztő. A döntésnek az a célja, 
hogy a Szeszgyár utca, Baross utca és Csobánc utca közötti szakaszon megvalósuljon a 
meglévő vízvezeték kiváltása, a fatelepítés, illetve az üzemeltetői hozzájárulás kiadásra 
kerüljön. A Tulajdonosi Bizottság megtárgyalta. Kérdezem az előterjesztőt, hogy kíván-e 
szólni? Rádai Dániel, parancsoljon.

Rádai Dániel
Bereczki képviselő utalt már rá, hogy kacifántos úton jár ez a történet, - eufemisztikus 
megfogalmazás volt -, de bízom benne, hogy az egyébként közösségi tervezésben kezdődött 
és ilyen formában egyébként konszenzussal végbement tervezés hosszú folyamata most végre 
véget ér és már január elején kiírhatunk egy közbeszerzési eljárást a kivitelezésre. A 
Képviselő-testület biztosította a fedezetet mindenre, úgyhogy nagyon bízunk benne. Én a 
prezentációkban ki szoktam emelni, hogy ott is látjuk a lehetőségeket, ahol mások nem, és 
nagyon bízom benne, hogy a Szeszgyár utcában a játszóutca, illetve egy nagyon magas 
műszaki színvonalon megújított és nem egyszerűen csak felújított utca, klímabarát utca 
minden felhasználó örömét fogja szolgálni a nyáron. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk a 
napirendhez? Nem látok ilyet. A napirend vitáját lezárom. Minősített többséggel döntünk a 
határozati javaslatról. Kérem a tisztelt Képviselőket, hogy döntsünk.
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11 igen a szavazati arány ellenszavazat és tartózkodás nélkül.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
410/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Szeszgyár utca közterületi megújítása keretében tervezett vízvezeték kiváltással 
kapcsolatos tulajdonosi szándék meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. felkéri a polgármestert, hogy kezdeményezze Budapest Főváros Önkormányzatánál a 
Szeszgyár utcában megépülő új vízvezeték hálózat tulajdonjogának térítésmentes 
átadását,

2. felkéri a polgármestert a Szeszgyár utcai új vízvezeték hálózat létesítésével kapcsolatos, 
a jelen előterjesztés mellékletét képező Szándéknyilatkozat aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetében: az új vízvezeték hálózat műszaki átadás - átvételét követően

2. pont esetében: 2023. december 20.

Napirend 18. pontja:
Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével 
kapcsolatos döntés meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

Pikó András
A 18. napirendi pont tárgyalására térünk rá: “Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános 
pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos döntés meghozatalára. "Az előterjesztő 
Veres Gábor a Tulajdonosi Bizottság elnöke. Az előterjesztés azt javasolja, hogy a Bauer 
Sándor u. 13., a Sárkány utca 12/B, a Tolnai Lajos u. 37., valamint a Vajdahunyad u. 8. szám 
alatti ingatlanokat pályázat útján értékesítsük. Tájékoztatom a képviselőket, hogy a 
Tulajdonosi Bizottság javasolja az előterjesztésben foglaltakat elfogadásra. Kérdezem Elnök 
urat, hogy kíván-e hozzászólni? Nem. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, 
hozzászólásuk? Nem látok ilyet. A vitát lezárom. Először szavazásra bocsátom a 4 pontból 
álló I. határozati javaslatot. Egyszerű többséggel döntünk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
411/2023. (XII. 14.) számú határozata 

felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos 
döntés meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a Budapest VIII. 35127 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Bauer Sándor utca 13. szám alatti, 649 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar 
gazdasági.épület megnevezésű ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 154/2023. (V. 
31.) számú határozata alapján kiírt pályázatot érvényesnek, de eredménytelennek 
nyilvánítja;

2 .) a Budapest VIII. 35127 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Bauer Sándor utca 13. szám alatti, 649 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar gazdasági 
épület megnevezésű felépítményes ingatlant versenyeztetési eljárás alapján nyilvános, 
kétfordulós pályázat útján értékesíti;

3 .) elfogadja az előterjesztés 1. számú mellékletét képező pályázati felhívást a Budapest 
VIII. 35127 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, Bauer Sándor 
utca 13. szám alatti, 649 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar gazdasági épület 
megnevezésű ingatlanra vonatkozó versenyeztetési eljárás nyilvános, kétfordulós 
pályázat útján történő lebonyolítására szóló döntés elfogadását, az alábbi feltételekkel: 
a.) a minimális vételár: 258.000.000,- Ft,
b.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
c.) az ajánlati biztosíték összege: 38.700.000,- Ft,
d.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
e.) a pályázónak/vevönek vállalnia kell, hogy

ea.) az ingatlan birtokbaadásától számított 3 éven belül jogerős építési engedélyt 
szerez,
eb.) az ingatlan birtokbaadásától számított 7 éven belül jogerős használatbavételi 
engedélyt szerez,
ec.) a jogerős építési engedély megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén 
a kötbér összege 15.000.000,- Ft; a jogerős használatbavételi engedély 
megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén a kötbér összege 7.500.000,- 
Ft, amely kötelezettségek banki garanciaszerződés megkötésével vagy közjegyzői 
vagy ügyvédi bizalmi őrzésbe helyezés útján (együttesen: garanciaszerződés) 
biztosítandók. A garanciaszerződésben foglaltak 60 napnál kevesebb késedelem esetén 
időarányosan érvényesíthetők. Az előzőeken túl, 61 napot meghaladó késedelem 
esetén, vevő a késedelmes teljesítésre tekintettel további 50.000 Ft/nap, azaz 
egyszázezer forint/nap kötbér megfizetésére köteles a szerződésszerű teljesítésig;

4 .) az 1.) pontban megjelölt ingatlan értékesítésére szóló pályázati felhívás az Önkormányzat 
tulajdonában álló ingatlanvagyon hasznosítására, tulajdonjogának átruházására vonatkozó 
versenyeztetés szabályairól szóló 45/2019. (II. 21.) számú képviselő-testületi határozat
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11. pontjában foglaltaknak megfelelően a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatala hirdetőtábláján, a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., mint 
Bonyolító ügyfélfogadásra szolgáló helyiségeiben (telephelyein), a Józsefváros című 
helyi lapban, az Önkormányzat és a Bonyolító honlapján, továbbá az Önkormányzat és a 
Bonyolító számára elérhető költségmentes hirdetési felületeken, egyéb rendelkezésre álló 
internetes hirdetési portálokon kerül közzétételre.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-3.) pont esetében: 2023. december 14.

4.) pont esetében: 2023. december 31.

Pikó András
A II. határozati javaslat következik. Kérem a szavazatokat.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
412/2023. (XII. 14.) számú határozata

felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos 
döntés meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a Budapest VIII. 35990 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Sárkány utca 12/b. szám alatti, 911 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű 
ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 152/2023. (V. 31.) számú határozata alapján 
kiírt pályázatot érvényesnek, de eredménytelennek nyilvánítja;

2 .) a Budapest VIII. 35990 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Sárkány utca 12/b. szám alatti, 911 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű 
ingatlant versenyeztetési eljárás alapján nyilvános, kétfordulós pályázat útján értékesíti;

3 .) elfogadja az előterjesztés 1. számú mellékletét képező pályázati felhívást a Budapest 
VIII. 35990 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, Sárkány utca 
12/b. szám alatti, 911 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű felépítményes 
ingatlan tekintetében, az alábbi feltételekkel:

a.) a minimális vételár: 272.000.000,- Ft,
b.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
c.) az ajánlati biztosíték összege: 40.800.000,- Ft,
d.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár, 
e.) a pályázónak/vevönek vállalnia kell, hogy

ea.) az ingatlan birtokbaadásától számított 3 éven belül jogerős építési engedélyt 
szerez,

70



eb.) az ingatlan birtokbaadásától számított 7 éven belül jogerős használatbavételi 
engedélyt szerez,
ec.) a jogerős építési engedély megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén 
a kötbér összege 15.000.000,- Ft; a jogerős használatbavételi engedély 
megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén a kötbér összege 7.500.000,- 
Ft, amely kötelezettségek banki garanciaszerződés megkötésével vagy közjegyzői 
vagy ügyvédi bizalmi őrzésbe helyezés útján (együttesen: garanciaszerződés) 
biztosítandók. A garanciaszerződésben foglaltak 60 napnál kevesebb késedelem esetén 
időarányosan érvényesíthetők. Az előzőeken túl, 61 napot meghaladó késedelem 
esetén, vevő a késedelmes teljesítésre tekintettel további 50.000 Ft/nap, azaz 
egyszázezer forint/nap kötbér megfizetésére köteles a szerződésszerű teljesítésig;

4 .) az 1.) pontban megjelölt ingatlan értékesítésére szóló pályázati felhívás az 
Önkormányzat tulajdonában álló ingatlanvagyon hasznosítására, tulajdonjogának 
átruházására vonatkozó versenyeztetés szabályairól szóló 45/2019. (II. 21.) számú 
képviselő-testületi határozat 11.pontjában foglaltaknak megfelelően a Budapest Főváros 
VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatala hirdetőtábláján, a Józsefvárosi 
Gazdálkodási Központ Zrt., mint Bonyolító ügyfélfogadásra szolgáló helyiségeiben 
(telephelyein), a Józsefváros című helyi lapban, az Önkormányzat és a Bonyolító 
honlapján, továbbá az Önkormányzat és a Bonyolító számára elérhető költségmentes 
hirdetési felületeken, egyéb rendelkezésre álló internetes hirdetési portálokon kerül 
közzétételre.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-3.) pont esetében: 2023. december 14.

4.) pont esetében: 2023. december 31.

Pikó András
A III. határozati javaslatról szavazunk. Kérem a szavazatokat.
Ez is 11 igen, egyhangú.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
413/2023. (XII. 14.) számú határozata

felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos 
döntés meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1 .) a Budapest VIII. 34951 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Tolnai Lajos utca 37. szám alatti, 662 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű 
ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 154/2023. (V. 31.) számú határozata alapján 
kiírt pályázatot érvényesnek, de eredménytelennek nyilvánítja;
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2 .) a Budapest VIII. 34951 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Tolnai Lajos utca 37. szám alatti, 662 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű 
felépítményes ingatlant versenyeztetési eljárás alapján nyilvános, kétfordulós pályázat 
útján értékesíti;

3 .) elfogadja az előterjesztés 1. számú mellékletét képező pályázati felhívást a Budapest 
VIII. 34951 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, Tolnai Lajos 
utca 37. szám alatti, 662 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar megnevezésű ingatlanra 
vonatkozó versenyeztetési eljárás nyilvános, kétfordulós pályázat útján történő 
lebonyolítására szóló döntés elfogadását, az alábbi feltételekkel:
a.) a minimális vételár: 278.000.000,- Ft,
b.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
c.) az ajánlati biztosíték összege: 41.700.000,- Ft,
d.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
e.) a pályázónak/vevőnek vállalnia kell, hogy

ea.) az ingatlan birtokbaadásától számított 3 éven belül jogerős építési engedélyt 
szerez,
eb.) az ingatlan birtokbaadásától számított 7 éven belül jogerős használatbavételi 
engedélyt szerez,
ec.) a jogerős építési engedély megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén 
a kötbér összege 15.000.000,- Ft; a jogerős használatbavételi engedély 
megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén a kötbér összege 7.500.000,- 
Ft, amely kötelezettségek banki garanciaszerződés megkötésével vagy közjegyzői 
vagy ügyvédi bizalmi őrzésbe helyezés útján (együttesen: garanciaszerződés) 
biztosítandók. A garanciaszerződésben foglaltak 60 napnál 12 kevesebb késedelem 
esetén időarányosan érvényesíthetők. Az előzőeken túl, 61 napot meghaladó 
késedelem esetén, vevő a késedelmes teljesítésre tekintettel további 50.000 Ft/nap, 
azaz egyszázezer forint/nap kötbér megfizetésére köteles a szerződésszerű teljesítésig;

4 .) az 1.) pontban megjelölt ingatlan értékesítésére szóló pályázati felhívás az Önkormányzat 
tulajdonában álló ingatlanvagyon hasznosítására, tulajdonjogának átruházására vonatkozó 
versenyeztetés szabályairól szóló 45/2019. (II. 21.) számú képviselő-testületi határozat 
11. pontjában foglaltaknak megfelelően a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatala hirdetőtábláján, a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., mint 
Bonyolító ügyfél fogadásra szolgáló helyiségeiben (telephelyein), a Józsefváros című 
helyi lapban, az Önkormányzat és a Bonyolító honlapján, továbbá az Önkormányzat és a 
Bonyolító számára elérhető költségmentes hirdetési felületeken, egyéb rendelkezésre álló 
internetes hirdetési portálokon kerül közzétételre.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-3.) pont esetében: 2023. december 14.

4.) pont esetében: 2023. december 31.

Pikó András
És a IV. határozati javaslatról döntünk most. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
414/2023. (XII. 14.) számú határozata

felépítményes ingatlanok nyilvános pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos 
döntés meghozataláról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy
1 .) a Budapest VIII. 35587 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 

Vajdahunyad utca 8. szám alatti, 490 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar, gazdasági 
épület megnevezésű ingatlan értékesítésére a Képviselő-testület 152/2023. (V. 31.) számú 
határozata alapján kiírt pályázatot érvényesnek, de eredménytelennek nyilvánítja;

2 .) a Budapest VIII. 35587 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, 
Vajdahunyad utca 8. szám alatti, 490 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar, gazdasági 
épület megnevezésű ingatlant versenyeztetési eljárás alapján nyilvános, kétfordulós 
pályázat útján értékesíti;

3 .) elfogadja az előterjesztés 1. számú mellékletét képező pályázati felhívást a Budapest 
VIII. 35587 hrsz-on nyilvántartott, természetben Budapest VIII. kerület, Vajdahunyad 
utca 8. szám alatti, 490 m2 nagyságú, kivett lakóház, udvar, gazdasági épület 
megnevezésű felépítményes ingatlan tekintetében, az alábbi feltételekkel:
a.) a minimális vételár: 188.000.000,-Ft,
b.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
c.) az ajánlati biztosíték összege: 28.200.000,- Ft,
d.) a pályázat bírálati szempontja: a legmagasabb megajánlott vételár,
e.) a pályázónak/vevőnek vállalnia kell, hogy

ea.) az ingatlan birtokbaadásától számított 3 éven belül jogerős építési engedélyt 
szerez,
eb.) az ingatlan birtokbaadásától számított 7 éven belül jogerős használatbavételi 
engedélyt szerez,
ec.) a jogerős építési engedély megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén 
a kötbér összege 15.000.000,- Ft; a jogerős használatbavételi engedély 
megszerzésének 60 napot meghaladó késedelme esetén a kötbér összege 7.500.000,- 
Ft, amely kötelezettségek banki garanciaszerződés megkötésével vagy közjegyzői 
vagy ügyvédi bizalmi őrzésbe helyezés útján (együttesen: garanciaszerződés) 
biztosítandók. A garanciaszerződésben foglaltak 60 napnál kevesebb késedelem esetén 
időarányosan érvényesíthetők. Az előzőeken túl, 61 napot meghaladó késedelem 
esetén, vevő a késedelmes teljesítésre tekintettel további 50.000 Ft/nap, azaz 
egyszázezer forint/nap kötbér megfizetésére köteles a szerződésszerű teljesítésig;

4 .) az 1.) pontban megjelölt ingatlan értékesítésére szóló pályázati felhívás az Önkormányzat 
tulajdonában álló ingatlanvagyon hasznosítására, tulajdonjogának átruházására vonatkozó 
versenyeztetés szabályairól szóló 45/2019. (II. 21.) számú képviselő-testületi határozat 
11.pontjában foglaltaknak megfelelően a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Polgármesteri Hivatala hirdetőtábláján, a Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt., mint 
Bonyolító ügyfél fogadásra szolgáló helyiségeiben (telephelyein), a Józsefváros című 
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helyi lapban, az Önkormányzat és a Bonyolító honlapján, továbbá az Önkormányzat és a 
Bonyolító számára elérhető költségmentes hirdetési felületeken, egyéb rendelkezésre álló 
internetes hirdetési portálokon kerül közzétételre.

Felelős: polgármester
Határidő: 1-3.) pont esetében: 2023. december 14.

4.) pont esetében: 2023. december 31.

Napirend 20. pontja:
Javaslat az Egaleo Önkormányzata által megvalósítandó, az Európai Bizottság által 
meghirdetett European Urban Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési 
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) pályázaton nyertes projekthez való 
csatlakozáshoz szükséges döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Pikó András polgármester

Pikó András
Köszönöm szépen. Most tehát a 19-es jönne ezt kihagyjuk és áttérünk a 20. napirendi pont 
tárgyalására. Ez egy szintén pályázathoz való csatlakozás az Európai Városfejlesztési 
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek pályázaton nyertes projekthez való 
csatlakozáshoz szükséges döntések meghozatalára, Egaleo Önkormányzata által 
megvalósítandó Rock the Block projekthez való csatlakozáshoz, tudását adó partnerként. 
Tudásunk van, ezt kérdezném, de nem kérdezem. Az előterjesztést a bizottságok 
megtárgyalták. A napirend vitáját megnyitom. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük, hozzászólásuk? Nem látok ilyet. Most a 4 pontból álló határozati javaslatról 
döntünk minősített többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
415/2023. (XII. 14.) számú határozata

Egaleo Önkormányzatának az Európai Bizottság által meghirdetett European Urban 
Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési Kezdeményezés - Innovatív 

Tevékenységek) pályázaton nyertes projektjéhez történő csatlakozásról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat részt vesz az Egaleo 
Önkormányzata mint főkedvezményezett által megvalósítandó, az European Urban 
Initiative -Innovative Actions (Európai Városfejlesztési Kezdeményezés - Innovatív 
Tevékenységek) pályázaton nyertes „Rock the Block” (Rázzuk fel a tömböt) projektben, 
mint tudásátadó „Transfer” partner;
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2. a határozat 1. pontja szerinti projekt megvalósításában való részvételhez szükséges 
önrészt mindösszesen 11.400.000 Ft összegben biztosítja az alábbiak szerint:
a. az Önkormányzat 2025. évi költségvetése terhére 5.700.000 Ft összegben,
b. az Önkormányzat 2026. évi költségvetése terhére 5.700.000 Ft összegben;

3. felkéri a polgármestert a határozat 2. pontja szerinti pályázati önrésznek az 
Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetésébe történő betervezésére;

4. a határozat 1. pontja alapján felkéri a polgármestert az előterjesztés 3. számú melléklete 
szerinti dokumentum aláírására.

Felelős: polgármester
Határidő: az 1-2. pont esetében: 2023. december 14.,

a 3. pont esetében: az Önkormányzat 2025. és 2026. évi költségvetésről szóló 
rendeletének elfogadása,
a 4. pont esetében: 2023. december 18.

Napirend 21. pontja:
Javaslat a II. János Pál pápa téren létrejövő integrált parkhoz kapcsolódó kutyabarát 
fejlesztéshez kötődő döntések meghozatalára
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester

Pikó András
A 21. napirendi pont tárgyalására térünk át: “Javaslat a II. János Pál pápa téren létrejövő 
integrált parkhoz kapcsolódó kutyabarát fejlesztéshez kötődő döntések meghozatalára ”. A 
döntés annak érdekében szükséges, hogy a téren a hulladékgyűjtők cseréje és az ivókút 
létrehozása, illetve ezek üzemeltetése mielőbb megkezdődhessen. A KPB ezt tárgyalta. 
Kérdezem az előterjesztő Rádai alpolgármester urat, hogy kíván-e szólni? Parancsoljon.

Rádai Dániel
Szintén egy ilyen giga mérföldkő, hosszú küzdelem után, - hú, de hosszú volt -, mindezt 
megspékelte a nyáron egy igényfelmérés. A II. János Pál Pápa tér jövője tekintetében itt arról 
van szó, hogy a kutyás - nem kutyás együttélés például sokkal jobb rendszerben tudjon 
működni, illetve a részvételi költségvetés eredményeiként a parkban megannyi kisebb 
fejlesztést végrehajthassuk a mindennapi használhatóság és jólét érdekében. Köszönjük 
szépen a testület támogatását. Ez ügyben is számítunk továbbra is a Fővárosi Önkormányzat 
hatékony együttműködésére.

Pikó András
Amit, jelzem, hogy meg is kaptunk, hiszen tegnap a Fővárosi Közgyűlésen elfogadták azt az 
előterjesztést, amelynek keretében mi is pénzt adhatunk a fejlesztésre. Camara-Bereczki 
Ferenc Miklós képviselő úr, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Csak egy megerősítő választ szeretnék a 
kérdésemre kapni, tehát hogy a térnek az a része, ami a játszótér mellett húzódik és a 
Gázmüvek felöl van, egy viszonylag széles, gyöngykavicsos sávról beszélünk, korábban
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Eröss Gábor alpolgármester úr is felvetette, hogy ezt a részt fejlesztjük zöldfelületileg? Ami a 
futópálya mellett van, illetve a futópálya és a parkolóhelyek közötti gyöngykavicsos rész. 
Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket... Parancsoljon.

Rádai Dániel
Kérdésre válaszolok. Az emberek többsége itt egy alapvetően burkolt közlekedő felületet 
szeretne, magyar nyelven járdát. Tehát az, hogy ebből zöldfelület lesz, az gyakorlatilag 
teljesen ki van zárva. Egyébként burkolt járdát csinálni meg olyan borzasztó drága és még 
hosszadalmas is, hogy egyébként azt sem látom elöbb-utóbb jönni, de betesszük azt magába 
az egész park fejlesztési programba, nyilván teljes járdarekonstrukciót, és hogy mindenhol 
egy kényelmesen közlekedhető járda legyen. Itt a gyöngykaviccsal probléma a babakocsi, 
kerekesszék, mindenfajta akadályozott közlekedés. Tehát nem lesz zöldfelület ott, hanem, ha 
valami lesz, ami jobb, mint a gyöngykavics, az egy rendesen szilárd burkolatú járda. Ezt kéri 
mindenki. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e kérdésük, hozzászólásuk? 
Nem látok ilyet. Most a 4 pontból álló határozati javaslatról döntünk minősített többséggel. 
Kérem, hogy szavazzanak.
11 igen, egyhangú szavazás volt.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
416/2023. (XII. 14.) számú határozata

a II János Pál pápa téren létrejövő integrált parkhoz kapcsolódó kutyabarát 
fejlesztésről

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy

1. az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 15.) önkormányzati 
rendelet 11. Mellékletében jóváhagyott II. János Pál pápa tér kutyabarát fejlesztése 
(RKVI 2022) beruházási feladat 7.874.016+ÁFA, bruttó 10.000.000 Ft összegű 
előirányzatát átcsoportosítja az Államháztartáson belüli felhalmozási célú 
pénzeszközátadás kiemelt előirányzatra.

2. a Költségvetési és Pénzügyi Bizottságnak a Képviselő-testület Szervezeti és Működési 
Szabályzatáról szóló 36/2014. (XI. 06.) önkormányzati rendelet (a továbbiakban: 
SZMSZ) 7. melléklet 1. pont 1.1.3. alpontja szerinti átruházott feladat- és hatáskörének 
gyakorlását az SZMSZ 31. § (1) bekezdése szerint magához vonja és Budapest Főváros 
VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzata nevében a II. János Pál pápa tér 
infrastrukturális és kutyabarát fejlesztésének céljából az előterjesztés 1. melléklete 
szerinti tartalommal megállapodást köt Budapest Főváros Önkormányzatával (székhely: 
1052 Budapest, Városház u. 9-11., adószám: 15735636-2-41) és a BKM Budapesti
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Közmüvek Nonprofit Zártkörűen Működő Részvénytársasággal (székhely: 1116 
Budapest, Kalotaszeg utca 31., adószám: 10941362-2-44),

3. felkéri a polgármestert az előterjesztés 1. számú melléklete szerinti megállapodás 
aláírására.

4. felhatalmazza a polgármestert a határozat 1. pontjában szereplő átcsoportosítás 
végrehajtására és felkéri az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről szóló 40/2022. (XII. 
15.) önkormányzati rendelet soron következő módosításában történő átvezetésére.

Felelős: polgármester
Határidő: 1. pont esetén: 2023. december 14., 2. pont esetén: 2023. december 14., 3. pont

esetén: 2024. január 8., 4. pont az Önkormányzat 2023. évi költségvetésről 
szóló 40/2022. (XII.15.)önkormányzati rendelet soron következő módosítása

Napirend 22. pontja:
Javaslat a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső 
ellenőrzési tervének meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros VIII. kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi 
Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi belső ellenőrzési tervének 
jóváhagyásával kapcsolatos döntések meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: dr. Lehoczky Balázs jegyzői jogkörben eljáró aljegyző

Pikó András
Most a 22. napirendi pont tárgyalása következik: Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai 
belső ellenőrzési tervének meghosszabbításával, illetve a Polgármesteri Hivatal és a 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények jövő évi belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések meghozatalára. ” Aljegyző úr az előterjesztő. 
Kérdezem, hogy van-e szóbeli kiegészítése?

Dr. Lehoczky Balázs
Nincs.

Pikó András
Kérdezem a Tisztelt Képviselőket, hogy kérdésük, hozzászólásuk van-e ? Nem látok ilyet. Az 
1 pontból álló I. határozati javaslatról fogunk dönteni, miután lezártam a napirend vitáját, ami 
most megtörtént. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
417/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési 
Iroda 2020-2023. évekre vonatkozó Stratégiai ellenőrzési tervének 2024. évre történő 

meghosszabbításáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy 2024. évre meghosszabbítja a Képviselő-testület 193/2019. (XII. 19.) számú 
határozatával jóváhagyott, Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal Belső Ellenőrzési Iroda 2020- 
2023. évekre vonatkozó Stratégiai ellenőrzési tervét.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.

Pikó András
Most a II. határozati javaslatról döntünk, szintén egyszerű többséggel. Kérem, hogy 
szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
418/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 2024. évi belső 
ellenőrzési tervének jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal 2024. 
évre vonatkozó belső ellenőrzési tervét az előterjesztés 2. számú melléklete szerinti 
tartalommal.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.

Pikó András
Most a III. határozati javaslatról döntünk, egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
419/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2024. évi belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja a Józsefvárosi Szociális Szolgáltató és Gyermekjóléti Központ 2024. évre 
vonatkozó belső ellenőrzési tervét az előterjesztés 3. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.
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Pikó András
A IV. határozati javaslat egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
420/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Óvodák 2024. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja a Józsefvárosi Óvodák 2024. évre vonatkozó belső ellenőrzési tervét az 
előterjesztés 4.számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.

Pikó András
Az V. határozati javaslatról szintén egyszerű többséggel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
421/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2024. évi belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja a Józsefvárosi Egyesített Bölcsődék 2024. évre vonatkozó belső ellenőrzési 
tervét az előterjesztés 5. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.

Pikó András
Illetve VI. határozati javaslatról következik a szavazás, egyszerű többséggel.
11 igen. Köszönöm.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
422/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ 2024. évi belső ellenőrzési tervének 
jóváhagyásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy jóváhagyja a Józsefvárosi Szent Kozma Egészségügyi Központ 2024. évre vonatkozó 
belső ellenőrzési tervét az előterjesztés 6. számú melléklete szerinti tartalommal.

Felelős: jegyzői jogkörben eljáró aljegyző
Határidő: az érintettek tájékoztatása a döntésről: 2023. december 20.

Napirend 23. pontja:
Beszámoló a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a 
Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó 
átruházott hatásköreinek gyakorlásáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Sátly Balázs Költségvetési és Pénzügyi Bizottság elnöke

Pikó András
A 23-as napirendi pont, beszámolóknál tartunk. A KPB beszámolója 2022. november 16 és 
2023. november 15-i időszakra az átruházott hatáskörök gyakorlásáról. Az előterjesztő Sátly 
Elnök úr. Kérdezem, hogy kíván-e szóbeli kiegészítéssel élni?

Sátly Balázs
Köszönöm szépen. Nem kiegészítés, hanem a hivatal munkatársainak szeretnék hatalmas 
köszönetét mondani. Ez a bizottság tartotta a legtöbb ülést elég dinamikusan változó 
napirendekkel, fontos döntésekkel, zárt ülésekkel, ki-be mászkál ássál, jegyzőkönyv 
hitelesítéssel és minden egyéb technikai feladattal, ami leterhelte a csapatot. Nagyon-nagyon 
szeretném megköszönni mindenkinek, aki segítette a munkánkat, és természetesen a Bizottság 
tagjainak és az előterjesztés ismertetésétől eltekintenék. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen. Hermann képviselő úrnak van ügyrendi javaslata, parancsoljon.

Hermann György
Igen, köszönöm a szót, Polgármester úr. Nekem az lenne a javaslatom, pontosabban az lett 
volna a javaslatom, hogy a 23-tól-29-ig, tehát a beszámolókat egyben tárgyaljuk. Nem tudom, 
hogy ezt a 23 esetében - ha jól értelmezem - már nem tudjuk.

Pikó András
Igen. A 24-töl-29-ig tudjuk, amennyiben valaki ki akarja kérni majd valamelyiket, akkor azt 
jelzi. Szerintem ezt nyugodtan ügyrendiként meg kell majd szavazni, de ha megengedik, 
akkor először menjünk végig a KPB-n. Kérdezem, hogy van-e kérdés, hozzászólás? Ha nem, 
akkor egyszerű többséggel döntünk az elfogadásról. Kérem, hogy szavazzunk.
10 igen és 1 nem. Nem lennék az elnök helyében...

Pikó András
Azt szeretném kérni Könczöl képviselő úrtól, hogy hozza helyre a problémát egy ügyrendivel.

Könczöl Dávid
Köszönöm, Polgármester úr. Amúgy igennel szerettem volna szavazni, de azért 
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megkérdezem, hogy mi lesz, hogyha nem?

Pikó András
Elfogadtuk, tehát 10 megvan.

Konzol Dávid
Igennel szavazok, félrenyomtam. Köszönöm.

Pikó András
Köszönöm szépen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
423/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. 
december 16. - 2023. november 15. közötti időszakban átruházott hatáskörben hozott 

döntéseiről szóló beszámoló elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Költségvetési és Pénzügyi Bizottság 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 
elöteijesztésben foglaltak szerint, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 
15. közötti időszakban átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolókat az 
előterjesztés 2. és 3. számú melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
Az előző ügyrendiről fogunk most szavazni, konkrétan a Tulajdonosi Bizottság 24-es, a 
Városüzemeltetési Bizottság a 25-ös napirendi pont, a SZELOB a 26-os, a 27-es a 
Külkapcsolati Tanácsnok, a 28-as az Esélyegyenlőségi és Közösségi Tanácsnok, valamint a 
Gazdaságfejlesztési Tanácsnok munkájáról, tehát a 24-töl 29-esig. Egyetért-e azzal a 
Képviselő-testület, hogy ezekről a napirendekről összevontan tárgyaljunk? Kérem a 
szavazatokat.
10 igen, 1 tartózkodással elfogadtuk.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
424/2023. (XII. 14.) számú határozata

(10 igen, 0 nem, 1 tartózkodás szavazattal)

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy elfogadja Hermann György képviselő ügyrendi javaslatát, miszerint a képviselő-testület 
egyben tárgyaljon a 24-29. napirendi pontokról.
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Pikó András
Tehát a 24-29-es napirendekről van szó, kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük? Szarvas Koppány Bendegúz ügyrendi, parancsoljon!

Szarvas Koppány Bendegúz
Kérdésem van, hogy a tanácsnoki beszámolóknál a tanácsnokoknak nem kell-e a szavazástól 
távol maradniuk személyes érintettség miatt, illetve hogyha most háromról egyben szavazunk, 
akkor az....

Pikó András
Nem egyben szavazunk, külön fogunk szavazni, csak most egyben tárgyaljuk őket.

Szarvas Koppány Bendegúz
Mert, hogyha egyben szavaztunk volna, és hárman sem szavaznak, az.....

Pikó András
Nem, egyben nem szavazunk biztosan. Kérdezem a Tisztelt Képviselőket, hogy van-e 
kérdésük vagy hozzászólásuk? Camara-Bereczki Ferenc Miklós, parancsoljon.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Szeretném megköszönni a Hivatal kollégáinak a 
segítséget, amit egész évben nyújtottak az általam vezetett bizottság munkájához, és nyilván a 
többihez is. Az én bizottságomban nem volt probléma az, hogy határozatképtelen lett volna 
ülés. Sajnos van, hogy rendszeresen nem jelennek meg tagok, igen, én többször el szoktam 
mondani azt, hogy ez probléma, és hogy amellett nyilván jó lenne, hogyha szólnának előre, de 
még jobb lenne, hogyha látogatnák az üléseket. Ez már hozzászólás, a kérdéseket már 
lezártuk. Én azt szeretném kérni, hogy Polgármester úr, ha teheti, akkor íijon egy levelet 
minden bizottsági tagnak, hogy legyenek szívesek látogatni a bizottság üléseit. Szerintem 
kéthetente egy másfél-két órás ülés nem megterhelő ahhoz a tiszteletdíjhoz képest, amit 
kapnak, akár a belsös tagok pluszban, akár a külsősök. A másik pedig, amit szeretnék kérni, 
az egy másik jellegű levél, erről beszéltünk a VKKB eggyel előbbi ülésén. Sajnos van egy 
társasházkezelö a kerületben, aki nem szeret társasházi közgyűléseket tartani, ezért egy ilyen 
fura közgyűlési döntést hozott, melyben a lakóközösségben olyan döntéseket hoztak, hogy 
egy biankó csekket adtak a közös képviseletnek, hogyha bármilyen pályázatot kiír a Fővárosi 
Önkormányzat vagy a kerületi Önkormányzat, akkor azon induljanak. A hivatal munkatársai 
megnézték ezeket a pályázatokat, és nem feleltek meg a pályázati kiírásoknak, ezért nem 
tudtunk támogatni több tucat józsefvárosi társasházat, lakóközösséget pályázati forrásokkal. 
Nagyon szeretném, hogyha a Hivatal tájékoztatná az érintett lakóközösségeket, mert az utóbbi 
pár évben azt tapasztaltam, hogy sok közös képviselő úgy spórolja meg a munkát, hogy 
hibáztatja az Önkormányzatot olyan hangokkal, hogy úgyse adnák meg a támogatást, azért 
nem érdemes pályázni. Abban is szinte biztos vagyok, hogy most azt fogja ez a 
társasházkezelö mondani, hogy azért nem adtuk meg, mert ilyenek és olyanok vagyunk. 
Szóval, szeretném, hogyha tájékoztatnánk a lakóközösségeket egy levél formájában arról, 
hogy miért nem tudtuk támogatni ezeket a társasházakat, és a jövő évben szeretnénk, hogyha 
újra pályáznának. Erre kérem a Polgármester urat. Köszönöm szépen.
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Pikó András
Képviselő úr! Ez mind a kettő nagyszerű, egyrészt a levél a Képviselőknek, külső bizottsági 
tagoknak természetesen fontos. Másrészt abban az esetben tudom én ezt a másodikat 
bevállalni, hogyha kapom Öntől a segítséget. Tehát ezek olyan információk, ahol szerintem 
fontos, hogy tudjuk. Egyébként minden társasházhoz szükséges szerintem tájékoztatás 
eljuttatása, hogy a pályázataink mit tudnak, és hogy érdemes rá pályázni, és hogyha olyan 
társasházi közös képviselőkről van szó, akik, hogy mondjam, bár tudnak róla, de nem élnek 
ezzel a lehetőséggel, ott egyszerűen arról van szó, hogy megkárosíthatják potenciálisan saját 
közösségüket, hiszen egy nekik is járó lehetőségtől fosztja meg azt a közösséget. Abban az 
esetben pedig különösen fontosnak tartom, hogy menjen egy ilyen tájékoztatás. Üljünk le. és 
akkor írjuk meg ezt a levelet. Köszönöm szépen. Ezek hozzászólások voltak, amennyiben a 
hozzászólások végére értünk, akkor.....Hermann György, parancsoljon, elnök úr.

Hermann György
Én is csak nagyon röviden. Szeretném megköszönni mindenkinek a munkáját, aki részt vett a 
Szociális Bizottság munkájában, akár az előkészítésben, akár helyben, mind a képviselőknek, 
a bizottsági tagoknak, a külső bizottsági tagoknak, a hivatalnak, valamint az 
intézményeinknek és a cégeinknek, így a JSZSZGYK-nak, a bölcsödének, az óvodáknak, 
illetve a JGK-nak. Nagyon fontos és eredményes munkát végeztünk az elmúlt egy évben is. 
Köszönöm mindenkinek.

Pikó András
Köszönöm szépen. Nem látok több hozzászólást, a napirendek vitáját lezárom. Szavazni 
fogunk. Először a Tulajdonosi Bizottság beszámolójáról, egyszerű többséggel döntünk. 
Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Napirend 24. pontja:
Beszámoló a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottság 
2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 15. 
közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek gyakorlásáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Veres Gábor Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási 
Bizottság elnöke

Pikó András
Először a Tulajdonosi Bizottság beszámolójáról, egyszerű többséggel döntünk. Kérem, hogy 
szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
425/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottság 2023. évi 
munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 15. közötti 

időszakban átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámoló elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)
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A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási és Közterület-hasznosítási Bizottság 2023. évi 
munkájáról szóló beszámolót az elöteijesztésben foglaltak szerint, valamint a Bizottság 2022. 
november 16. - 2023. november 15. közötti időszakban átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről szóló beszámolókat az előterjesztés 1. és 2. számú melléklete szerinti tartalommal 
elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Napirend 25. pontja:
Beszámoló a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. 
évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. és 2023. 
március 1. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek 
gyakorlásáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Ccrmara-Bereczki Ferenc Miklós Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság elnöke

Pikó András
Most a Városüzemeltetési Bizottság munkájáról fogunk dönteni, illetve a beszámolójáról. 
Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
426/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. évi 
munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. és 2023.

március 1. - 2023. november 15. közötti időszakban átruházott hatáskörben hozott 
döntéseiről szóló beszámoló elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy dönt, 
hogy a Városüzemeltetési, Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. évi 
munkájáról szóló beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint, valamint a Bizottság 2022. 
november 16. - 2023. február 28. és 2023. március 1. - 2023. november 15. közötti 
időszakban átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolókat az előterjesztés 1 - 
2. számú mellékletei szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.
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Napirend 26. pontja:
Beszámoló a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2023. évi 
munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. és 2023. 
március 1. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek 
gyakorlásáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Hermann György a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 
elnöke

Pikó András
A Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság következik a beszámolóval és a 
döntéssel. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros Vili, kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
427/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2023. évi munkájáról, 
valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 28. és 2023. március 1. - 2023.

november 15. közötti időszakban átruházott hatáskörben hozott döntéseiről szóló 
beszámoló elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi és Oktatási Bizottság 2023. évi munkájáról szóló 
beszámolót az előterjesztésben foglaltak szerint, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 
2023. február 28. és 2023. március 1. - 2023. november 15. közötti időszakban átruházott 
hatáskörben hozott döntéseiről szóló beszámolókat az előterjesztés 1.-2. számú mellékletei 
szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Napirend 27. pontja:
Beszámoló a Külkapcsolatokért felelős Tanácsnok 2023. évi munkájáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Szarvas Koppány Bendegúz képviselő, Külkapcsolatokért felelős Tanácsnok

Pikó András
Most a Külkapcsolatokért Felelős Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló előterjesztésről 
fogunk dönteni. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.
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Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
428/2023. (XII. 14.) számú határozata

a Külkapcsolatokért felelős Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy a Külkapcsolatokért felelős Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Napirend 28. pontja:
Beszámoló az Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok 2023. évi munkájáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Czeglédy A dám képviselő, Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok

Pikó András
Az Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámolóról 
döntünk. Kérem, hogy szavazzunk.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
429/2023. (XII. 14.) számú határozata

az Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámoló 
elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy az Esélyegyenlőségi és közösségi Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.
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Napirend 29. pontja:
Beszámoló a Gazdaságfejlesztési Tanácsnok 2023. évi munkájáról
(írásbeli előterjesztés)
Előterjesztő: Stettner István képviselő, Gazdaságfejlesztési Tanácsnok

Pikó András
És a Gazdaságfejlesztési Tanácsnok munkáját is értékelhetjük.
11 igen.

Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő-testületének 
430/2023. (XII. 14. ) számú határozata

az Gazdaságfejlesztési Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámoló elfogadásáról

(11 igen, 0 nem, 0 tartózkodás szavazattal)

A Budapest Főváros VIII. kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselö-testülete úgy dönt, 
hogy az Gazdaságfejlesztési Tanácsnok 2023. évi munkájáról szóló beszámolót az 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja.

Felelős: polgármester
Határidő: 2023. december 14.

Pikó András
A 16. napirendi pont és a 19-es napirendi pont tárgyalása következik. Kérem, hogy biztosítsuk 
a zárt ülésnek a feltételeit. Viszontlátásra.

ZÁRT ÜLÉS

Napirend 16. pontja:
Javaslat háziorvosi praxis elidegenítésével kapcsolatos döntés meghozatalára 
(írásbeli előterjesztés) ZÁRT
Előterjesztő: Pikó András polgármester

A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 431/2023. (XII. 14.) sz.

Képviselő-testületi határozatot a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

Napirend 19. pontja:
Javaslat a Cordia Global Ingatlanfejlesztő Zártkörű Esernyőalap - Cordia Global 21. 
Ingatlanfejlesztő Részalappal településfejlesztési célt szolgáló felújítás elvégzéséről szóló 
megállapodás megkötésére és közterület-használati hozzájárulás megadására
(írásbeli előterjesztés) ZART
Előterjesztő: Rádai Dániel alpolgármester, Veres Gábor önkormányzati képviselő
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A napirend tárgyalása zárt ülés keretében történt az Mötv. 46. § (2) bekezdése értelmében.
A napirend tárgyalása során elhangzottakat és a meghozott 432-433/2023. (XII. 14.) sz. 

Képviselő-testületi határozatokat a zárt ülésről készült jegyzőkönyv tartalmazza.

NYILVÁNOS ÜLÉS

Pikó András
Az ülésünk végén, amely ismét nyilvános, a képviselők önkormányzati ügyekben 
felvilágosítást kérhetnek, illetve a felvilágosításkérés megválaszolásának elősegítése 
érdekében előkészítő kérdést intézhetnek. Kérdezem a tisztelt Képviselőket, hogy kívánnak-e 
ilyet tenni? Kívánnak. Könczöl képviselő úr, parancsoljon.

Könczöl Dávid:
Köszönöm. Az lenne a kérdésem a Hivatal, a JGK felé, hogy most a héten megismert 
műemléki épületeinket érintő információk után, illetve a telekommunikációs szolgáltatókkal 
történő egyeztetés után kérem a Hivatalt, illetve a JGK-t, hogy egyeztessenek egymással, 
hogy a tervezés alatt álló bérházainknál milyen módon tudjuk bevezettetni az optikai 
kábeleket, mert a Telekom is és a Vodafon is elkezdi kivezetni a nem optikai internet 
szolgáltatását a városból. Ez már elég régóta pattog a JGK asztalán, három év után végre 
sikerült eljutni, hogy elkezdtek ezzel foglalkozni, szerintem későn...

Pikó András
Ha jól értem, akkor ez nem egy kérdés, hanem inkább egy feladat-meghatározás, előkészítés. 
Szeretném kérni majd Könczöl képviselő úrnak a segítségét ebben az ügyben. Természetesen 
semmi akadálya nincsen annak, hogy noszogassuk az erre fenntartott szervezetünket. Camara- 
Bereczki Ferenc Miklós képviselő úr.

Camara-Bereczki Ferenc Miklós:
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Nem kérek írásban választ, csak hogyha tudjuk, 
akkor most elég szóban. Tehát, hogy történt, ami történt a Nemzeti Múzeum főigazgatójával, 
de ettől függetlenül, hogy áll a projekt, amiben megállapodtunk korábban szóban, tehát, hogy 
a Múzeum kert WC-jét a kerület venné át üzemeltetésre, illetve, hogy a Rákóczi téren akkor 
végülis körülbelül mikorra tervezzük telepíteni az illemhelyei? Erre a 2 kérdésre szeretnék 
most szóban választ kapni, hogyha tudunk. Köszönöm.

Pikó András
Az a helyzet, hogy L. Simon László, egykori főigazgató úrral tulajdonképpen konkrétan 
megállapodtunk és összekötöttük a két, tehát a Nemzeti Múzeumnak a megfelelő részét a mi 
Városüzemeltetésünkkel. Konkrétan nem tudom, hogy hogy áll most a dolog, de nem látom 
az okát annak, hogy ez ne fejeződne be. Tehát ez szerintem, ha megengedi, akkor hétfőn erre 
válaszolni fogok írásban. Én is attól vagyok nyugodt, hogyha azt tudjuk, hogy az biztosan a 
mi kezelésünkben lesz. Rádai alpolgármester úr.

Rádai Dániel
Küzdünk, mint malac a jégen. Nem akarok ilyen konkrét napot, hetet mondani, mert úgyis 
felül kell írnom saját magamat. Én most fogok beszélni Főpolgármester-helyettes asszonnyal 
is a kollegákat illetően. Az történik, hogy a Fővárosi hivatal épületében pattog picit a történet 
az egyes szervezeti egységek között. Nem ez az első, hogy hasonlót tapasztalunk. Ezt kell 
tisztázzuk mihamarabb, hogy az egyértelmű felelős kiadja az egyértelmű, kvázi jóváhagyást, 
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illetve bizottsági előterjesztéseket, ha szükséges. Fedezetet biztosítottunk, tehát alapvetően itt 
az Orczy WC-hez és a Telekihez hasonló eljárásrend lenne. Kiírunk egy közbeszerzést, ami 
tartalmazza a létesítési terveket és a kivitelezést egyben. Most az Orczy téri WC újra kiírásra 
került. Szóval így.

Pikó András
Szarvas Koppány Bendegúz, parancsoljon.

Szarvas Koppány Bendegúz
Köszönöm szépen, Polgármester úr. Szeretném megkérdezni, hogy az elmúlt incidensek 
alapján látja-e szükségét kényszerítőeszközökkel ellátni az őreinket, hogyha elszabadulnának 
újra a fideszesek, akkor hatékonyan léphessenek fel, esetleg házörség felállítását, vagy elég 
lesz átirányítani a komposzt őrség legénységét? Komolyra fordítva igazából, én csak 
megragadom az alkalmat, és kívánok kellemes ünnepeket és boldog új évet a hivatal minden 
dolgozójának, és köszönjük nekik, hogy segítették a munkánkat eddig, és köszönöm a 
jelenlévő Képviselőtársaknak is a részvételt, valamint az összes politikusnak, és akit nem 
említettem és nem fideszes, az tekintse magát említve.

Pikó András
Köszönöm szépen. Sátly Balázs frakcióvezető úr.

Sátly Balázs
Köszönöm szépen a szót, Polgármester úr. Én is erre szerettem volna rácsatlakozni, hogy 
egyrészt minden józsefvárosinak boldog karácsonyt és nagyon sikeres újévet kívánjak. Külön 
szeretném megköszönni ismételten a teljes önkormányzati szektor munkavállalóinak, 
köztisztviselőinek azt a munkát, amit végeztek. Különösen a hivatal munkatársaihoz szeretnék 
fordulni. Jövőre választások lesznek a kerületben, ez nagyon nagy megterhelést, munkát fog 
jelenteni a Hivatal számára. Ezzel mi tisztában vagyunk, és igyekszünk az Önök munkáját 
segíteni. Arra is készülnünk kell - nekünk mindenféleképpen, mint politikusok -, hogy azok az 
emberek, akik már itt az üléstermi erőszaktól sem riadnak vissza, minden eszközt be fognak 
vetni arra, hogy gyalázzák ezt a városvezetést, és ahogy most aljegyző úrral szemben is láttuk 
ezt a fellépést, nem fogják kímélni azokat sem, akik egyébként tisztességesen a szakmai 
munkájukat végzik. Szeretném a Momentum-Párbeszéd frakció nevében megígérni, hogy 
minden nemtelen támadással szemben mindenkit meg fogunk védeni, és jó munkát kívánok 
mindenkinek az új esztendőre. Köszönöm szépen.

Pikó András
Köszönöm szépen. Veres frakcióvezető úr, parancsoljon.

Veres Gábor
Köszönöm szépen. Én azzal kezdeném, hogy minden Képviselőtársamnak köszönöm, hogy 
ezt az évet végigcsinálta. Voltak benne nagyon nehéz időszakok, ez a mai sem volt könnyű, 
de lám, azért ezt is túl lehet élni. A Hivatal munkáját részben már méltattam azzal, hogy a 
Pénzügyi Osztály, és a költségvetés előkészítésében részt vett kollégáknak őszintén 
megköszöntem, a JGK-nak is, de természetesen ez nem terjedt ki mindenkire. Az ülés 
előkészítésben résztvevők szerintem iszonyat kemény melót tettek az asztalra ebben az évben 
is, és minden más osztály minden munkatársa, akik az üléslevezetésben, folyamatában is részt 
vesznek, nemcsak az előkészítésben. Nekik is nagyon köszönjük. A cégeink és intézményeink 
minden kollégájának köszönjük szépen, hogy szolgálták Józsefvárost és a józsefvárosiakat. 
Mi is ezt szeretnénk a jövőben is tenni. Nagyon szépen köszönjük a kitartást, a türelmet, a 
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sokszor estig tartó Képviselő-testületi üléseken való részvételt. Néha biztos úgy tűnt, hogy 
felesleges, de egy pillanatra sem volt az, ez mindig később derül majd ki, most egyelőre nem 
ezt érzik, hanem a fáradtságot, de higgyék el, hogy nagyon nagy szolgálatot tettek 
Józsefvárosnak. A Józsefváros Jövőjéért frakció nevében tisztelettel köszönöm Önöknek. 
Minden józsefvárosinak boldog karácsonyt és eredményes újévet kívánunk.

Pikó András
Köszönöm szépen. Én a Hivatal munkatársaival még találkozni fogok, úgyhogy nem 
szaporítanám a szót, a Képviselőknek köszönöm szépen az egész éves munkájukat. Ez az 
utolsó képviselő-testületi ülésünk a békés és áldott, áhítatos Advent jegyében kezdődött, aztán 
némileg átalakult, de azt hiszem, hogy ez egy múló rosszullét Józsefváros történetében. 
Tényleg köszönöm szépen a munkájukat. Mindenkinek kellemes karácsonyt és boldog új évet 
kívánok. Az ülést 13 óra 21 perckor bezárom. Köszönöm szépen. Viszontlátásra. Bocsánat, 
egy koccintással készültünk, úgyhogy aki tud maradni, az egy pohár pezsgő erejéig maradjon 
mindenféleképpen.

dr. Léhoczky Balázs 
jegyzői jogkörben eljáró aljegyző /

A jegyzőkönyv készült: 2024. január 11.
A jegyzőkönyvet készítette:

Sándorné
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző 
(1-18. old.)

Kmf.

ügyintéző
(18-43. old.)

Kerekesné Fűzi Zsuzsanna 
Jegyzői Kabinet Szervezési Iroda 

ügyintéző 
(43-90. old.)

A Képviselő-testület jegyzőkönyvének melléklete:
Szavazási lista az Mvoksból kivett adatokból
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Melléklet

Budapest Főváros Vili. Kerület Józsefvárosi Önkormányzat Képviselő Testületé 
2023. december 14. Nyilvános ülés

Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 09:17
Típusa: Nyílt
Határozat : 381 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Sürgősségi előterjesztés 1.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 64.71 61.10
Nem 5 29.41 27.78
Tartózkodik 1 5.88 5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Vörös Tamás
Dr. Szilágyi Demeter
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Tart. FIDESZ-KDNP

Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 09:22
Típusa: Nyílt
Határozat: 382 Elutasítva
Egyszerű

Tárgya: Sürgősségi előterjesztés 2.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 6 35.29 33.33
Nem 2 11.76 11.11
Tartózkodik 9 52.95 50.00
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás
Pikó András
Szili-Darók Ildikó
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Veres Gábor
Sántha Petemé

Voks Frakció
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Nem POLGÁRMESTER
Nem ALPOLGÁRMESTER
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart. ALPOLGÁRMESTER
Tart.MOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Tart.MOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Tart.MOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart.MOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP

2



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje:
Típusa:

2023. december 14. 09:27
Nyílt

Határozat: 383 Elutasítva

Tárgya: Sürgősségi előterjesztés 3.

Eredménye Voks: Szav% Ossz %
Igen 6 35.30 33.33
Nem 10 58.82 55.55
Tartózkodik 1 5.88 5.56
Szavazott 17 100.00 94.44
Nem szavazott 0 0.00
Távol 1 5.56
Összesen 18 100.00

Név
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Stettner István 
Sántha Péterné

Voks Frakció
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
Igen FIDESZ-KDNP
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem POLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 

Távol FIDESZ-KDNP

3



Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 09:49
Típusa: Nyílt
Határozat: 384 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Ügyrend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 55.55
Nem szavazott 5 27.78
Távol 3 16.67
Összesen 18 100.00

Név
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Vörös Tamás 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Sántha Péterné 
Dr. Szilágyi Demeter

Voks Frakció
Nem sz. FIDESZ-KDNP
Nem sz. FIDESZ-KDNP
Nem sz. FIDESZ-KDNP
Nem sz. FIDESZ-KDNP
Nem sz. FIDESZ-KDNP

IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

4



Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. december 14. 09:49
Típusa: Nyílt
Határozat: 385 Elfogadva

Tárgya: Napirend

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 62.50 55.56
Nem 6 37.50 33.33
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 16 100.00 88.89
Nem szavazott 0 0.00
Távol 2 11.11
Összesen 18 100.00

Név
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás 
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Sántha Péterné

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP
Nem FIDESZ-KDNP

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP

5



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december. 14 10:29
Típusa:
Rendelet:

Nyílt
42 Elfogadva

Tárgya: Napirend 2. pontja: Javaslat a Polgármester Hivatalnál közszolgálati
jogviszonyban állók díjazásáról és egyéb juttatásairól szóló 46/2014. 
(XII. 12.) önkormányzati rendelet módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PARBESZED FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP

6



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 10:58
Típusa: Nyílt
Határozat: 386 Elutasítva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára - Módosító

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 0 0.00 0.00
Nem 6 54.55 33.33
Tartózkodik 5 45.45 27.78
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Szarvas Koppány Bendegúz
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Stettner István

Voks Frakció
Nem ALPOLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Nem POLGÁRMESTER
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Szili-Darók Ildikó Tart. ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor Tart.JÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP

7



Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 10:58
Típusa: Nyílt
Határozat: 387 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

8



Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 388 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 389 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára III.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 390 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára IV.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 10:59
Típusa: Nyílt
Határozat: 391 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára V.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 11:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 392 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Ön kormányzat 2024. évi költség vetésről szóló
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára VI.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

13



Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 11:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 393 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára VII.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 11:00
Típusa: Nyílt
Határozat: 394 Elfogadva

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára Vili.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 11:01
Típusa: Nyílt
Rendelet: 43 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 3. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat 2024. évi költségvetésről szóló 
önkormányzati rendelete elfogadására és az ahhoz kapcsolódó 
döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 11:04
Típusa: Nyílt
Határozat: 395 Elfogadva

Tárgya: Napirend 4. pontja: Javaslat Józsefvárosi Gazdálkodási Központ Zrt.
2024. évi üzleti tervének elfogadására, a 2024. évre szóló 
közszolgáltatási szerződések megkötésére, valamint a Szervezeti és 
Működési Szabályzat módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 11:05
Típusa: Nyílt
Határozat: 396 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 5. pontja: Rév8 Zrt. 2024. évi Közszolgáltatási
szerződésének és 2024.évi előzetes üzleti tervének az elfogadása I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Erőss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 11:05
Típusa:
Határozat:

Nyílt
397 Elfogadva

Tárgya: Napirend 5. pontja: Rév8 Zrt. 2024. évi Közszolgáltatási
szerződésének és 2O24.évi előzetes üzleti tervének az elfogadása II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 11:11
Típusa: Nyílt
Határozat: 398 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit
Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási szerződésének módosítására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének megkötésére I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 11:11
Típusa: Nyílt
Határozat: 399 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 6. pontja: Javaslat a Józsefváros Közösségeiért Nonprofit
Zrt. 2023. évi Közszolgáltatási szerződésének módosítására és a 2024. 
évi Közszolgáltatási szerződésének megkötésére II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:18
Típusa: Nyílt
Határozat: 400 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 7. pontja: Javaslat a Józsefvárosi Szent Kozma
Egészségügyi Központtal kapcsolatos a 2024. évi költségvetést érintő 
döntés meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 90.91 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 9.09 5.56
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Pikó András 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Tart. POLGÁRMESTER

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:20
Típusa: Nyílt
Rendelet: 44 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 8. pontja: Javaslat a Múzeum körút - Rákóczi út - Blaha Lujza
tér északi és keleti oldala - József körút - Üllői út által határolt terület 
(Palotanegyed) Kerületi Építési Szabályzatáról (PALOTAKÉSZ) szóló 
34/2019. (VIII.22.) önkormányzati rendelet módosítására és a hozzá 
kapcsolódó településrendezési szerződés megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Távol 8 44.44
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:20
Típusa: Nyílt
Határozat: 401 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 8. pontja: Javaslat a Múzeum körút - Rákóczi út - Blaha Lujza
tér északi és keleti oldala - József körút - Üllői út által határolt terület 
(Palotanegyed) Kerületi Építési Szabályzatáról (PALOTAKÉSZ) szóló 
34/2019. (Vili.22.) önkormányzati rendelet módosítására és a hozzá 
kapcsolódó településrendezési szerződés megkötésére

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 9 90.00 50.00
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 10.00 5.56
Szavazott 10 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Távol 8 44.44
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Dr. Eröss Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP

Igen ALPOLGÁRMESTER
Tart. ALPOLGÁRMESTER

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:22
Típusa: Nyílt
Rendelet: 45 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 9. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
egyesített építési szabályzatának elfogadására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Távol 8 44.44
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Erőss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:24
Típusa: Nyílt
Határozat: 402 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 10. pontja: Javaslat Budapest Vili, kerület Diószegi Sámuel
utca 17/A szám alatti társasház rendkívüli támogatására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Távol 8 44.44
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Veres Gábor 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Távol FIDESZ-KDNP

Igen ALPOLGÁRMESTER
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:25
Típusa: Nyílt
Határozat: 403 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 11. pontja: Javaslat közétkeztetés biztosítására a 2023/2024.
tanév téli szünetének időtartamára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 100.00 55.56
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 10 100.00 55.56
Nem szavazott 0 0.00
Távol 8 44.44
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Veres Gábor TávolJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:30
Típusa: Nyílt
Határozat: 404 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 12. pontja: Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról
szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati rendelet módosításával 
kapcsolatos döntések meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 12:31
Típusa:
Határozat:

Nyílt
405 Elfogadva

Tárgya: Napirend 12. pontja: Javaslat a szociális és gyermekjóléti ellátásokról
szóló 35/2023. (X. 19.) önkormányzati rendelet módosításával 
kapcsolatos döntések meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 12:32
Típusa: Nyílt
Határozat: 406 Elfogadva

Tárgya: Napirend 13. pontja: Javaslat az Európai Bizottság által meghirdetett
„ESF-2023-HOMELESS - Social Innovation Practices to Combat 
Homelessness" („Társadalmi innovációs gyakorlatok a hajléktalanság 
leküzdésére”) tárgyú pályázati felhíváson való induláshoz szükséges 
döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:33
Típusa: Nyílt
Határozat: 407 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 14. pontja: Javaslat a Menhely Alapítvánnyal - utcai szociális
munka és hajléktalan személyek részére nappali ellátás személyes 
gondoskodást nyújtó szociális alapszolgáltatások tárgyában - 
megkötött ellátási szerződés módosítására

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 12:34
Típusa: Nyílt
Határozat: 408 Elfogadva

Tárgya: Napirend 15. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat által fenntartott Józsefvárosi Egyesített 
Bölcsődék Katica Bölcsőde tagintézményében altatószoba 
kialakításához szükséges döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Petemé 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. december 14. 12:35
Típusa: Nyílt
Határozat: 409 Elfogadva

Tárgya: Ügyrendi szavazás

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Rétemé Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:38
Típusa: Nyílt
Határozat: 410 Elfogadva
Minősített

Tárgya: Napirend 17. pontja: Javaslat a Szeszgyár utca közterületi megújítása
keretében tervezett vízvezeték kiváltással kapcsolatos tulajdonosi 
döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 411 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 18. pontja: Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános
pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 412 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 18. pontja: Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános
pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:39
Típusa: Nyílt
Határozat: 413 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 18. pontja: Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános
pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára III.

Eredménye Voks: Szav% Ossz %
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:40
Típusa: Nyílt
Határozat: 414 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 18. pontja: Javaslat felépítményes ingatlanok nyilvános
pályázat útján történő értékesítésével kapcsolatos döntés 
meghozatalára IV.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Erőss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Minősített

Ideje: 2023. december 14. 12:41
Típusa: Nyílt
Határozat: 415 Elfogadva

Tárgya: Napirend 20. pontja: Javaslat az Egaleo Önkormányzata által
megvalósítandó, az Európai Bizottság által meghirdetett European 
Urban Initiative - Innovative Actions (Európai Városfejlesztési 
Kezdeményezés - Innovatív Tevékenységek) pályázaton nyertes 
projekthez való csatlakozáshoz szükséges döntések meghozatalára

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP

39



Szavazás eredménye

Ideje:
Típusa:
Határozat:
Minősített

2023. december 14. 12:45
Nyílt
416 Elfogadva

Tárgya: Napirend 21. pontja: Javaslat a II. János Pál pápa téren létrejövő
integrált parkhoz kapcsolódó kutyabarát fejlesztéshez kötődő 
döntések meghozatalára

Megjegyzés:

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 417 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára I.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Petemé Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 418 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára II.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András 
Sátly Balázs 
Stettner István 
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó 
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 419 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Ónkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára III.

Eredménye Voks: Szav% Ossz %
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:46
Típusa: Nyílt
Határozat: 420 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára IV.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:47
Típusa: Nyílt
Határozat: 421 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára V.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:47
Típusa: Nyílt
Határozat: 422 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 22. pontja: Javaslat a Budapest Főváros Vili, kerület
Józsefvárosi Önkormányzat stratégiai belső ellenőrzési tervének 
meghosszabbításával, illetve a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Polgármesteri Hivatal és a Budapest Főváros Vili, kerület 
Józsefvárosi Önkormányzat irányítása alatt álló intézmények 2024. évi 
belső ellenőrzési tervének jóváhagyásával kapcsolatos döntések 
meghozatalára VI.

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Dr. Eröss Gábor
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

46



Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:50
Típusa: Nyílt
Határozat: 423 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 23. pontja: Beszámoló a Költségvetési és Pénzügyi
Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 
16. - 2023. november 15. közötti időszakra vonatkozó átruházott 
hatásköreinek gyakorlásáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 90.91 55.55
Nem 1* 9.09 5.56
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor
Hermann György 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
*Könczöl Dávid 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
NemMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP

*Könczöl Dávid képviselő jelezte, hogy véletlenül „Nem”-mel szavazott, de valójában „lgen”-nel 
szándékozott volna, (lásd a jegyzőkönyv 80. oldalán)
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Szavazás eredménye

Egyszerű

Ideje: 2023. december 14. 12:51
Típusa: Nyílt
Határozat: 424 Elfogadva

Tárgya: Ügyrendi szavazás

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 10 90.91 55.55
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 1 9.09 5.56
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós
Czeglédy Ádám
Hermann György
Könczöl Dávid
Pikó András
Sátly Balázs
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor
Dr. Eröss Gábor
Egry Attila
Gondos Judit
Dr. Juharos Róbert
Sántha Péterné
Soós György
Dr. Szilágyi Demeter
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Tart. ALPOLGÁRMESTER

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:56
Típusa: Nyílt
Határozat: 425 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 24. pontja: Beszámoló a Tulajdonosi, Vagyongazdálkodási
és Közterület-hasznosítási Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a 
Bizottság 2022. november 16. - 2023. november 15. közötti időszakra 
vonatkozó átruházott hatásköreinek gyakorlásáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 426 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 25. pontja: Beszámoló a Városüzemeltetési,
Közösségfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottság 2023. évi
munkájáról, valamint a Bizottság 2022. november 16. - 2023. február 
28. és 2023. március 1. - 2023. november 15. közötti időszakra 
vonatkozó átruházott hatásköreinek gyakorlásáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 427 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 26. pontja: Beszámoló a Szociális, Egészségügyi, Lakásügyi
és Oktatási Bizottság 2023. évi munkájáról, valamint a Bizottság 2022. 
november 16. - 2023. február 28. és 2023. március 1. - 2023. november 
15. közötti időszakra vonatkozó átruházott hatásköreinek 
gyakorlásáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név
Camara-Bereczki Ferenc Miklós 
Czeglédy Ádám 
Dr. Eröss Gábor 
Hermann György 
Könczöl Dávid 
Pikó András
Sátly Balázs 
Stettner István
Szarvas Koppány Bendegúz 
Szili-Darók Ildikó
Veres Gábor 
Egry Attila 
Gondos Judit 
Dr. Juharos Róbert 
Sántha Péterné 
Soós György 
Dr. Szilágyi Demeter 
Vörös Tamás

Voks Frakció
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen POLGÁRMESTER
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ 
IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ 
Igen ALPOLGÁRMESTER
IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ

Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 428 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 27. pontja: Beszámoló a Külkapcsolatokért felelős
Tanácsnok 2023. évi munkájáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye

Ideje: 2023. december 14. 12:57
Típusa: Nyílt
Határozat: 429 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 28. pontja: Beszámoló az Esélyegyenlőségi és közösségi
Tanácsnok 2023. évi munkájáról

Eredménye Voks: Szav% Össz%
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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Szavazás eredménye
Ideje: 2023. december 14. 12:58
Típusa: Nyílt
Határozat: 430 Elfogadva
Egyszerű

Tárgya: Napirend 29. pontja: Beszámoló a Gazdaságfejlesztési Tanácsnok
2023. évi munkájáról

Eredménye Voks: Szav% Ossz %
Igen 11 100.00 61.11
Nem 0 0.00 0.00
Tartózkodik 0 0.00 0.00
Szavazott 11 100.00 61.11
Nem szavazott 0 0.00
Távol 7 38.89
Összesen 18 100.00

Név Voks Frakció
Camara-Bereczki Ferenc Miklós IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Czeglédy Ádám IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Dr. Eröss Gábor Igen ALPOLGÁRMESTER
Hermann György IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Könczöl Dávid IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Pikó András Igen POLGÁRMESTER
Sátly Balázs IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Stettner István IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Szarvas Koppány Bendegúz IgenMOMENTUM-PÁRBESZÉD FRAKCIÓ
Szili-Darók Ildikó Igen ALPOLGÁRMESTER
Veres Gábor IgenJÓZSEFVÁROS JÖVŐJÉÉRT FRAKCIÓ
Egry Attila Távol FIDESZ-KDNP
Gondos Judit Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Juharos Róbert Távol FIDESZ-KDNP
Sántha Péterné Távol FIDESZ-KDNP
Soós György Távol FIDESZ-KDNP
Dr. Szilágyi Demeter Távol FIDESZ-KDNP
Vörös Tamás Távol FIDESZ-KDNP
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